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با پای دل باید رفت

اربعین بزنگاه عشق و منطق

معاون سیاسی، امنیتی استانداری البرز:

حمایت از رسانه ها وظیفه 
همگان است

رئیس کمیسیون عمران شورای شهر تهران:

قول می دهم با مردم صادق باشم

مدیرکل فرهنگ وارشاد اسلامی استان البرز:

رسانه، مهم ترین رکن 
فرهنگ جامعه است
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حب درویش: مسی و رونالدو را به 

چالش دعوت می کنم!

به دنبال ثبت 
رکوردهای جدید هستم
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تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی

 wireless ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند

و خدمات تکمیلی آن

اینترنت فقط
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آیریک

لطیفی: اشتباهات داوری نبود،

اکسین صدرنشین می شد

روزنامه »دنیای هوادار« به یاد و عشق

روح قلم زنده یاد ناصر احمدپور 
منتشر می شود.

اکسین یکی از شانس های

 صعود به لیگ برتر است

لبخند لیگ یک به اکسین

برد ارزشمند طلایی پوشان البرز مقابل صبا

ویدئوی حال و هوای غرفه دنیای هوادار 

در نمایشگاه مطبوعات را ببینید

سرپرست مؤسسه اعتباری نور در منطقه البرز خبر داد

اختصاص  تسهیلات
 40 میلیون تومانی

درخشش »دنیای هوادار« در نمایشگاه مطبوعات به 300 زوج البرزی
در حضور بیش از هزار رسانه از سراسر کشور

هم  دقیقه 90  ها  نویس  ورزشی  قول  به 
گذشته بود که عکس و خبری درباره وقوع 
روستای  در  زیستی  محیط  فاجعه  یک 
کلاونگاه بخش بلده شهرستان نور در استان 

مازندران به دستمان رسید.

گفته های یکی از روستاییان ساکن در این 

روستا و بخصوص عکسهای ارسالی، بسیار 
گویا و رساتر از آن به نظر می رسید که بتوان 
در مورد صحت وقوع این حادثه تردید یا 

تشکیک کرد.
خلاصه ماجرا از این قرار است که در نزدیکی 
روستای کلاونگاه یک معدن استخراج سرب 
به نام دماوند فعال است که به گواه عکس ها 

و به گفته عضو شورای اسلامی این روستا، 
سد یا به تعبیری حوضچه پساب این معدن 
ارتفاعات هم  واقع است، شکسته  که در 
پساب  بالطبع  و  شده  سرریز  دستکم  یا 
غیرتصفیه شده آن حامل املاح و انواع ذرات 
پایین  به سمت  از جمله سرب  خطرناک 
سرازیر شده و بخش های عمده ای از زمین 

های کشاورزی منطقه را آلوده کرده است.
بخش نگران کننده تر این فاجعه که اول 
آبان ماه جاری رخ داده، آنجایی است که 
شیرابه و پساب این معدن سرب، علاوه بر 
زمین های کشاورزی، راه خود را به سمت 
مناطق پایین دست ادامه داده و آب جوی و 
رودخانه های جاری این منطقه را نیز آلوده 
ساخته است که آب آن ها در نهایت وارد 

دریاچه خزر می شود.
بگفته این روستایی اهل کلاونگاه، فعالیت 

این معدن سرب به سال ها قبل از پیروزی 
آن  وجود  و  گردد  بازمی  اسلامی  انقلاب 
بوده  مواجه  روستاییان  اعتراض  با  همواره 
است، تا جایی که گویا یک بار روستاییان به 
این معدن حمله ور شده و ضمن شکستن 
از  نفر  دو  یکی  به  آن،  دفتر  های  شیشه 
کارکنان هم صدمه وارد می کنند و حتی 

معدن برای مدتی تعطیل می شود.
باوجود اینکه برخی روستاییان این روستا در 
حد توان، صدای خود را در برخی رسانه ها 
مطرح و اعلام نگرانی کرده اند، اما فعالیت 
معدن دوباره از سرگرفته می شود و هرچند 
نیز  ای  منطقه  و  محلی  مسوولان  برخی 
اظهارنظرهای  آن  از  ناشی  درباره خطرات 
ضد و نقیض کرده اند، لیکن هنوز مقام یا 
از  اختیاری  صاحب  و  رتبه  عالی  مسوول 
نزدیک موضوع و معضل این معدن سرب 

را مورد رسیدگی قرار نداده است.
به ادعای برخی اهالی کلاونگاه، شماری از 
ساکنان این روستا که 18 کیلومتر بیشتر با 
جاده چالوس فاصله ندارد، بخاطر وجود این 
معدن و تبعات ناشی از آن در جوانی و میان 

سالی جان خود را ازدست داده اند.
این خبر  اینکه  به  توجه  با  اساس،  براین 
به  شماره  این  چاپ  لحظه  آخرین  در 
دنیای  مدیریت  بنابراین  رسید،  دستمان 
یک  تهیه  برای  گرفت  تصمیم  هوادار 
گزارش میدانی موثق از این معضل زیست 
محیطی و ارزیابی صحت و سقم گفته های 
اهالی، یک تیم خبری همراه با عکاس را 
به روستای کلاونگاه اعزام کند که گزارش 
مبسوط و مفصل آن در شماره آینده دنیای 
قرار  عزیز  در دسترس خوانندگان  هوادار 

خواهد گرفت.

درپی انتشار پساب های یک معدن در استان مازندران

وقوع فاجعه سربی در روستای کلاونگاه

مدیرکل بهزیستی استان البرز گفت: در پی 
نگهداری  مرکز  معلولان در  به  بی حرمتی 
»س« واقع در شهرستان فردیس این مرکز 
مراجع  دستور  و  بهزیستی  درخواست  به 

قضایی تعطیل شد.

بهزیستی  مدیرکل  نژاد،  بیات  داریوش 
استان البرز بابیان اینکه سازمان بهزیستی 
متفاوت تر از سال های گذشته به طورجدی 
در عرصه های مختلف اجتماعی وارد عمل 
شده است، اظهار کرد: رویکرد مطالبه گری 
سازمان بهزیستی فرصتی بزرگ برای این 

نهاد محسوب می شود.
وی با اشاره به اینکه توجه حداکثری به افراد 
تحت پوشش یادشده نکته ضروری است که 
باید مورد همگان قرار گیرد، خاطرنشان کرد: 
علی رغم اینکه مراکز خصوصی را همکاران 
نظر  آرامش و در  ایجاد  اما  خود می دانیم 
گرفتن کرامت انسانی افراد تحت پوشش را 

در اولویت خود قرار داده ایم.
وی با اشاره به وضعیت مرکز نگهداری از 
معلولان »س« واقع در شهرستان فردیس 
و تشریح تخلفات این مرکز، بیان کرد: قبل 
از ورود بنده به استان این مرکز تحت عنوان 
مرکز نگهداری از معلولان »آ« فعال بود، دو 

سال گذشته انحراف از برخی استانداردهای 
مرکز  این  در  بهزیستی  تعریف شده 
مشخص شده بود و پس از صدور اخطار و 
عدم رفع مشکلات از سوی مدیر این مرکز 

تعطیل شد.

انتشار فیلم اذیت و آزار معلولان
بیات نژاد گفت: در آن بازه زمانی این مرکز 
دچار تخلفاتی شده بود که فیلم تعدادی از 
کودکان معلول تهیه و به دست رسانه های 
بیگانه رسیده و با توجه به دشمنی رسانه 
غربی با نظام عملکرد دولت و نظام زیر سؤال 

رفته بود.
وی بابیان  اینکه در آن زمان تصمیم گرفته 
مرکز  پوشش  تحت  معلول  تا  1۲0  شد 
یادشده جابجا شده و به صورت موقت در 
کرد:  تصریح  نگهداری شوند،  دیگر  مراکز 
نهایت امر بر اساس حکم قضائی، مکاتبات 
و تماس تلفنی از ستاد کشور؛ ادامه فعالیت 
مرکز بلامانع اعلام شد اما بنده زیر بار ادامه 

فعالیت آن نرفتم.
بیان  با  البرز  استان  بهزیستی  مدیرکل 
اینکه طبق بررسی های صورت گرفته این 
مرکز دارای دو سرمایه گذار بود که یک نفر 
از این افراد بر اساس دعوای مالی در نظر 

داشت با انتشار فیلم های ساختگی شخص 
صاحب امتیاز و سرمایه گذار اصلی را از میدان 
ادامه  امر حکم  نهایت  گفت:  کند،  بیرون 
فعالیت این مرکز تحت عنوان مرکز »س« 
صادر شد، اما بنده بعد از گذشت ماه های 
زیادی اجازه دادم این مرکز فعالیت خود را با 

نصف ظرفیت اصلی شروع کند.

شیوع بیماری گال در مرکز نگهداری 
»س«

مرکز  این  در  گال  بیماری  شیوع  به  وی 
اشاره کرد و افزود: علی رغم اینکه شناسایی 
بیماری گال پروسه زمانی زیادی را می برد 
اما می توان جلوی شیوع آن را گرفت، ویزیت 
دوره ای باید در این خصوص وجود داشته 
این  در  ویزیت دوره ای  متأسفانه  اما  باشد 

مرکز صورت نگرفته است.
بیات نژاد با بیان اینکه سهل انگاری در رعایت 
اصول بهداشتی و عدم اقدام به هنگام در این 
خصوص باعث گسترش بیماری شد، گفت: 
با ورود بهزیستی دراین باره بیماری گال در 

این مرکز کنترل شد.
در  گرفته  صورت  مکرر  تخلفات  به  وی 
از  تعدادی  مکرر  خروج  نظیر  مرکز  این 
مجهول  مددجویان  ازجمله  مددجویان 

قبیل  این  یادآور شد:  و  اشاره کرد  الهویه 
باید  که  گرفته  صورت  حالی  در  اقدامات 
خروج و ورود مددجویان بااطلاع سازمان و 

حکم قضایی صورت می گرفت.
سه مددجوی این مرکز توسط برادر صاحب 
 امتیاز مرکز شبانه از مرکز خارج و صبح روز 
بعد به مرکز بازگردانده می شدند!مدیرکل 
اینکه  به  اشاره  با  البرز  استان  بهزیستی 
برادر  توسط  مرکز  این  مددجوی  سه 
صاحب امتیاز مرکز شبانه از مرکز خارج و 
صبح روز بعد به مرکز بازگردانده می شد، 
افزود: این سه مددجو برای بررسی بیشتر 
نظر  و  داده شده  ارجاع  قانونی  پزشکی  به 
کارشناسی و نیت فرد در رابطه با این اقدام 
پرونده  قاضی  و  کارشناسان  توسط  باید 

بررسی و اعلام شود.

بیات نژاد با بیان اینکه فوت دو مددجوی 
مجهول الهویه تحت پوشش این مرکز نیز 
در حال بررسی است، خاطرنشان کرد: علت 
فوت این مددجو توسط پزشکی قانونی در 

حال بررسی است.

بیگاری و بی حرمتی به مددجویان
وی با اعلام اینکه بیگاری و بی حرمتی از 
مددجویان از دیگر تخلفات صورت گرفته 
توسط این مرکز بوده است، اظهار کرد: در 
خصوص رسیدگی به این تخلفات در مقابل 

هیچ فشاری کوتاه نخواهم آمد.
روز  گفت:  البرز  استان  بهزیستی  مدیرکل 
گذشته بعد از برگزاری جلسات متعدد در این 
خصوص رأی تعطیلی مرکز صادر و این امر 

توسط مراجع قضائی پیگیری و اجرایی شد.

بی حرمتی به معلولان در یک مرکز نگهداری استان البرز

فوت دومددجوی مجهول الهویه

رستاخیز خبرپایگاه خبری تحلیلی
@ Rastakhiznews

www.rastakhiznews.ir
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مهرداد  تیموری

آن چه در انتخاب و گزینش مدیران ملاک اصلی است و در دستورالعمل اجرایی ضوابط 
انتخاب، انتصاب و تغییر مدیران نیز به آن اشاره شده، شایسته سالاری و داشتن شرایط 
احراز است و برای پست های مدیریت حرفه ای، افراد باید از مسیر ارتقای شغلی عبور 
کنند و در واقع سه معیار کلی وظایف، نقش ها و مهارت های مدیریتی متناسب با پست 
مورد تصدی در انتخاب افراد نقش دارد، طبیعی است که انتخاب افراد بومی با توجه به 
احساس تعلق و شناخت بیشتر از حوزه ماموریت محاسن و مزایایی دارد اما به دلیل بعضی 
مشکلات و شرایط منطقه ای گاهی اوقات محدودیت هایی را هم در اجرا ایجاد می کند.

 مدیریت غیربومی در صورت کارآمد بودن اگر در دورترین نقطه هم باشد بایستی پیگیر 
بود و اداره کارها را به ایشان سپرد. به عبارتی از تجربیات و توانمندی هایش استفاده 
کرد. اما بایستی حساب مدیران پروازی را که گاهی از آن تحت عنوان مدیران جادها نام 
برده می شود با مدیر غیربومی سوا کرد. مدیران پروازی که معمولا جان خویش را در 
کف گرفته و راه های پرپیچ و خم را روزانه بین محل سکونت و کارشان می پیمایند اگر 
دکترای علم مدیریت هم داشته باشند و تنها مهندس روزگار، هیچ سودی برای مردم 
و منطقه تحت مدیریتشان ندارند جز هزینه، مدیر پروازی با حضور چند ساعته خود در 

محل کارش نمی تواند مشکلات را آنطور که باید و شاید درک کند.
با تمام این تفاصیل مدتی است که بحث مدیر بومی و غیر بومی در استان البرز نقل 
محافل، نشریات و دنیای مجازی شده، فارغ از اینکه برخی با طرح چنین موضوعاتی 
به دنبال منافع شخصی خود هستند، عده ای نیز در واقعیت نگران و دغدغه مند در 

خصوص انتخاب ها و انتصاب های صورت گرفته به نظر می رسند.
البته باید بر این باور بود که بومی و غیر بومی در استانی همچون البرز که به تعبیر مقام 
معظم رهبری »ایران کوچک« است، معنای خود را از دست می دهد چراکه به گفته 
منابع آگاه از حدود ۲ میلیون و 700 هزار البرزی بیش از ۲ میلیون نفر مهاجرانی هستند 

که طی یک یا دو دهه اخیر البرز را به عنوان محل سکونت خود برگزیدند.
حال در این آشفته بازار بیشتر همان مهاجران سال های دور و نزدیک، دم از لزوم انتصاب 
مدیران و مسئولان بومی می زنند، البته بسیاری از این افراد را می توان محق دانست 

چراکه آنها در افکار خود، مدیر پروازی را با مدیر غیربومی تفکیک نکرده اند. 
در این دوره رویکرد وزارت کشور برای انتصاب استانداران بنا به اظهارات وزیرکشور، 
انتصاب مدیران غیر بومی در استان ها بوده و برای این امر نیز نگاه یکسان به مردم و 
اقصی نقاط استان فارغ از تعصبات قومی و قبیله ای دانسته اند بنابراین می توان از این 

منظر نیز انتصابات را تحلیل کرد.
در استان نوپا و تازه تاسیس البرز که رنگین کمانی از اقوام حضور دارند، منابع انسانی 
ارزشمندی وجود دارد که می توان در جای جای استان از این استعدادهای ناب بهره 
برد ولی این ظرفیت ها تا حدود زیادی نیز مغفول نمانده و اکنون مشاهده می شود که 
البرزی ها در سراسر کشور و حتی خارج از مرزها در عرصه های مختلف سکان مدیریت 

را در دست گرفته و تاثیرگذار هستند.
در آخر می توان گفت همه جای ایران سرای من است و همه ما زیر سایه نظام جمهوری 
اسلامی برای اعتلای میهن تلاش می کنیم و باید هر گوشه ای از این خاک را مانند وطن 

خود دانسته و برای رشد، توسعه، اقتدار، انسجام و اتحاد گام برداریم.
اکنون در انتظار ورود اتوبوسی مدیران از استان های مختلف نیستیم ولی از حضور 
نخبگان و مدیران فرهیخته ای که دارای برنامه هایی عملیاتی برای رشد و شکوفایی 
استان سرفراز البرز باشند استقبال می کنیم البته تا زمانی که چنین پتانسیلی را در 

استان نداشته باشیم.

مدیر بومی یا غیربومی
مساله چیست؟

نماینده مردم کرج درمجلس شورای اسلامی: 

تحریم ها ما را به سمت خودکفایی 
سوق داده است

در مجلس شورای  مردم کرج  نماینده   
اسلامی از تحریم ها به عنوان عامل مثبتی 
یاد کرد و گفت:  تحریم ها ما را به سمت 

خودکفایی سوق داده است.
بیان  با  ملت  خانه  عضو  اکبریان،  عزیز 
تقویت  به سمت  را  ما  ها  تحریم  اینکه 
برندهای ملی و خودکفایی داخلی سوق 
داده است، اظهار داشت: ضمن علاقمندی 
شرکت  با  فعال  و  سازنده  ارتباط  برای 
های خارجی هرگز وابسته مطلق احدی 

نخواهیم بود.
وی با اعلام دو شرکت خودروسازی به عنوان دو رکن تولید کشور، ادامه داد: سایپا و ایران 
خودرو دو رکن تولید خودرو در کشور به شمار می روند که بخش قابل توجهی از بازار را 
در اختیار دارند و در عین حال باید رقابت پذیری با برندهای خارجی را نیز ارتقاء دهند و 

همواره به دنبال صیانت از حقوق مصرف کنندگان باشند.
نماینده مردم کرج در مجلس شؤرای اسلامی، همچنین اذعان داشت: خودروسازی یک 
صنعت پویا و جهانی و رقابت پذیر است و شرکت سایپا باید به دنبال فتح بازارهای 

جهانی باشد.
وی درارتباط با این مهم افزود: این اتفاق نیازمند بکارگیری آخرین استانداردهای حرفه 
ای و کارشناسی است تا مشتریان در بحث قیمت، کیفیت، تنوع رنگ، دوام و خدمات 
پس از فروش برندهای این شرکت را برای مصرف انتخاب کنند و از طریق بازار مصرف 

نیز توسعه و گسترش یابد.
نماینده مردم  کرج در مجلس شورای اسلامی در بخش دیگری از سخنانش اذعان 
داشت: موضوع بیکاری مسئله مهمی است که به شدت در کشور موج می زند چراکه ما 

درحال حاضر با رکود اقتصادی مواجه هستیم.
وی با تأکید بر ضرورت استفاده از محصولات و برندهای داخلی، خاطرنشان کرد: اکنون 
در چنین شرایطی مصرف کنندگان باید به دنبال استفاده از برندهای داخلی باشند تا 
فرصت های جدید شغلی برای جوانان جویای کار و تحصیل کردگان دانشگاهی مهیا 
شود و به راستی که سایپا و ایران خودرو در بحث فرصت سازی از موقعیت های طلایی 

برخوردار هستند.

با افتتاح تاریخی ترین پروژه ایران که بیش از بیست سال 
از عمر آن می گذرد و همچنان مسئولین موفق به افتتاح 
فاز نخست آن نشده اند،در مصرف سوخت، مبلغی بالغ بر 

600 میلیون تومان صرفه جویی خواهد شد.

پروژه آزادراه تهران- شمال نام پروژه ای است که از 
سال 1375 کار ساخت و پیگیری آن آغاز شده و قرار 
است شهر تهران را به شهرهای غربی استان مازندران 
این  افتتاح  با  که  است  درحالی  این  و  کند  متصل 
پروژه در بحث ترافیک و سوخت اتفاق های خوبی 

رخ خواهد داد.
 - تهران  آزادراه  پروژه  از  بازدید  در  نجفی  محمدعلی 
بنیاد  با حضور محمد سعیدی کیا، رئیس  شمال که 
اینکه  بیان  با  بود،  همراه  اسلامی  انقلاب  مستضعفان 
بنیاد به این پروژه عنایت ویژه ای دارد، اظهار کرد: فاز 
بالایی  اهمیت  از  البرز  استان  برای  پروژه  این  نخست 

برخوردار است.

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اهمیت 
انجام پروژه امتداد اتوبان شهید همت تا کرج، گفت: به 
 تازگی معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه 
از این پروژه بازدید کرده اند و شرایط موجود مورد بررسی 
و ارزیابی قرارگرفته است امیدواریم در کوتاه ترین زمان 

ممکن مشکل پیمانکار برطرف شود.
اینکه مشکل تهران در  بیان  با  ادامه  البرز در  استاندار 
است،  برطرف شده  - هشتگرد  کرج  متروی  خصوص 
از شمال  که  اتوبان شهید همت  رینگ شمالی  افزود: 
کرج می گذرد، توسط شهرداری در حال پیگیری است، 
اجراشدن این پروژه بار سنگین ترافیک ملی را از دوش 

البرز بر می دارد.
وی با تأکید بر اینکه امیدواریم طی هشت ماه آتی پیشرفت 
گفت:  باشیم،  شاهد  پروژه ها  این  در  را  توجهی  قابل  
دستگاه های اجرایی نظیر منابع طبیعی، محیط زیست و 
راه و شهرسازی باید بر اساس قوانین وظایف محوله خود 

را به خوبی انجام دهند.

ممانعتی برای اجرای پروژه وجود ندارد
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل  فرضی  حامد 
استان البرز نیز در ادامه با تأکید بر لزوم توجه به مسائل 
محدودیت  با  گفت:  کشور،  سطح  در  زیست محیطی 
زمین در بخش آسارا مواجه هستیم اما علی رغم تمام 
ایجاد  پروژه  اجرایی شدن  برای  محدودیت ها ممانعتی 

نشده است.
فرضی تأکید کرد: 10 پلاک بزرگ در مسیر این پروژه قرار 
داشت که اصلاح هندسی مناسب این مهم انجام  نشده 
بود لذا مشاوره ها انجام  شده تا در دوماهه آینده اصلاح 

هندسی پلاک های یادشده انجام شود.
قطعه نخست آزاد راهی که از سال 1375 کار ساخت و 
پیگیری آن آغاز شد، همچنان نتوانسته در ردیف پروژه 
ابتدای  آنجایی که در  تا  افتتاح شده قرار گیرد  های 
برنامه ریزی ها بنا بود این آزادراه در نوروز 1396 زیر 
بار ترافیک رود، اما پس از آن وعده ها به سمت بهارسال 
جاری حرکت کرد و با عبور از تابستان به نظر می رسد 

باید این طرح مهم در پاییز یا حتی زمستان سال جاری 
به بهره برداری برسد.

لازم به ذکر است که طبق گفته مدیر اجرایی پروژه 
آزادراه تهران - شمال، تونل البرز 6۴00 متر طول دارد 
که سه راهی سرهنگ را به پل زنگوله متصل می کند و 
در این مسیر 1353 متر حفاری صورت گرفته و 18۴8 
متر تا سال پیش باقی مانده بوده و این درحالی است که 
پیمانکار این پروژه طول مسیر آزادراه تهران - شمال را 
1۲1 کیلومتر معرفی و از صرفه جویی 600 میلیاردی 
مصرف سوخت، همزمان با افتتاح این پروژه خبر داده 

است.
هزینه این پروژه که با مشارکت وزارت راه و شهرسازی و 
بنیاد مستضعفان، اجرایی شده است به صورت 50 -50 از 
سوی هردو دستگاه تأمین و پرداخت می شود و طبق 
ایران،  اسلامی  انقلاب  مستضعفان  بنیاد  رئیس  گفته 
تاکنون هیچگونه مشکلی در پرداختی ها وجود نداشته 

است.

بازدید استاندار البرز از آزادراه تهران - شمال

صرفه جویی 600 میلیاردی سوخت
 با پروژه آزادراه تهران - شمال

یادداشت

با پای دل باید رفت

اربعین بزنگاه عشق و منطق
تیلدا حسینی - مراسم پیاده روی اربعین هر سال باشکوه تر از قبل 
برگزار می شود و امید است که سال به سال نیز با شعور و شور و 
شکوه بیشتری همگام با گام های زینب کبری رهسپار کوی دوست 
شویم.فلسفه این زیارت و میزان ثواب آن را تقریبا همه می دانیم ولی 
تا با پای دل به این زیارت نرویم و تا رنج معنوی این سفر دشوار را 
بر خود هموار نکنیم هرگز قادر نخواهیم بود لحظه ای از عظمت رنج 

کاروان اباعبدالله را دریابیم. 
سیدالشهدا)ع(  عاشقان  الوصف  زاید  اشتیاق  و  شور  سال  هر 
فضایی را در خلق یک شور معنوی نه تنها در سراسر ایران که 
در جهان ایجاد می کند که از آن به بزرگترین کمپین جهانی 

می توان یاد کرد. 
با شکوه است لحظه ای که امتی به یاد مهربانترین مهربان تاریخ و 
با هدف گرامی داشت یاد عزیزی رهسپار کوی عشق می شوند که 
هر چه جهان در تلاش است، نام وی را از خاطره تاریخ بزداید، این 
نام مقدس بیشتر از قبل حک می شود بر جریده تاریخ و زیباتر آن 
که در اقلیمی پر از جنگ و خونریزی و خشم و خشونت این ملت 
در کمال امنیت و صحت و سلامت در این ساحت قدسی سر به 

سجده گاه عشق می گذارند به امید صلح جهانی.
مثل هر رویداد دیگری مراسم پیاده روی اربعین را نیز هر کسی از 
دید خویش ارزیابی می کند، از نگاهی ساده و سطحی به ظواهر 
گرفته تا نگاهی منتقدانه به نحوه ارائه خدمات وغیره. ذهنی 
حسابگرانه است و نگاهی تحلیل گرانه؛ یکی در بند همان آب 
با همان  نان و سفره اطعامی است که مردم خونگرم عراق  و 
عشق و ارادت خالصانه خویش برپا می کنند، عده ای نیز در این 
هیاهو و همهمه دل در گرو دوست در این موج بی امان به سوی 
قبله ای رهسپارند که با جاذبه خویش سره و ناسره را مجذوب 

و شیدا می کند.
اما در میان همه این نگاه ها، نقدها، تلاش ها، عزاداری ها، حتی 
ناله و نابه عاشقان برای ظهور منتقم خون خدا، تنها یک ملودی 
آرام و دلنواز از عرش تا فرش را در برگرفته، هر جا قدم بگذاریم 
از خاک های نرم و گرم طول راه تا سنگفرش بارگاه مولا، عطر 
دل انگیز صلح، نسیم آرامش و دعوت به همدلی تنها پیام این 
اجتماع عظیم معنوی است. از آن کودک معصوم که با صورتی 
آفتاب سوخته به عشق سید الشهدا )ع( در حال خدمت است تا 
آن جوان رعنا، از آن پیرمرد قد خمیده تا نوزادی که در معیت 
والدین خویش هنوز راه رفتن یاد نگرفته در مسیر عشق اباعبدالله 
قدم در این راه گذاشته فقط تفسیر کوچکی از آیه عشق حسین 
است؛ آیه ای که هنوز بر سر نیزه عشق را و تنها عشق را تلاوت 

می کند.
کنگره صلح و عشق جهانی، پیاده روی اربعین، با حضور مردمی از 
سراسر جهان که خود هم میزبانند و هم میهمان، نمونه کوچکی 
است از آن چه که بشریت سالها در جستجوی آن است. نقطه ای 
در مرکز این کره خاکی که چشمه جوشان عشق از آن بجوشد و 
به زبان ساده فطرت بی زور و زر و حتی اعمال قانون در چارچوبی 
به وسعت ملکوت از عشق، از صلح و از باور زیستن بشر در کنار هم 
فارغ از رنگ و نژاد و دین و جنسیت بگوید و اربعین سالار عشق این 
فرصت بی نظیر را بوجود آورد. فرصتی و فضایی برای گفتمان عشق 
تا بار دیگر بین الحرمین به وسعت بهشت بیکران شود و پذیرای این 

همه عاشق طالب عشق و صلح و امنیت شود.
از هر منظری به این رویداد بی نظیر فرهنگی بنگریم کلیات و هدف 
اصلی برگزاری خوب، زیبا و منطقیست و درواقع بزنگاه نبرد عشق 
و منطق است. جزئیات نیز زیباترخواهد شد اگر مثل هزاران رویداد 
خوب دیگر در بند حواشی، ظواهر، تجملات، رقابت، منیت و البته 

قوانین و بند و تبصره دولتیان گرفتار نشود.

بر اثر انفجار گاز شهری در کرج رخ داد؛

یک مصدوم و تخریب 3 واحد 
مسکونی ماحصل یک بی احتیاطی

ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  سازمان  عمومی  روابط  مسئول 
شهرداری کرج اعلام کرد که بر اثر انفجار گاز شهری در البرز یک 

نفر مصدوم و سه واحد مسکونی تخریب شد.
سید جواد موسوی در این مورد  اظهار داشت: این حادثه حدود 
ساعت 13 روز یکشنبه در خیابان حافظ منطقه گلشهر کرج در 

یک ساختمان پنج طبقه نوساز رخ داد.
وی با بیان اینکه این ساختمان نوساز فاقد سکنه بود، ادامه داد: 
انباشت گاز در طبقه چهارم سبب انفجار شد که 3 واحد حدود 70 

تا 100 متری خسارت کلی دید.
موسوی خاطرنشان کرد: بر اثر این حادثه یک کارگر دچار سوختگی 

شد که به مراکز درمانی البرز انتقال یافت.
این مسئول اظهار داشت: میزان خسارت وارده توسط کارشناسان 

در دست بررسی است.
وی بیان داشت: برای امداد رسانی، ایمن سازی محل و پیشگیری از 

حوادث دیگر تیم های آتش نشانی در محل حضور یافتند.

کلام اول

خبر

خبر

قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت خبر داد

قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت 
با حضور در استان البرز از پیش بینی راه 
اندازی 6 هزار واحد صنعتی در کشور و 

ایجاد 50هزار شغل خبر داد.

رضا رحمانی با بیان اینکه 6 هزار واحد 
صنعتی امسال باید در کشور راه اندازی 
 500 ماه  هر  کرد:  خاطرنشان  شود، 
افتتاح  باید  کشور  در  جدید  کارخانه 

شود 
وی اضافه کرد: امسال ۲0 هزار میلیارد 

تومان برای احیا 10 هزار واحد صنعتی ، 
معدنی ، کشاورزی وگردشگری در کشور 

درنظر گرفته شده است.
رحمانی گفت: 10 هزار میلیارد تومان نیز 
برای بازسازی و نوسازی صنایع متوسط 
جهت  در  تولیدی  اصناف  و  کوچک   ،
برنامه های اقتصادی مقاومت پیش بینی 

کرده ایم.
وی با بیان اینکه هدف دولت در کشور 
فقط توزیع پول نیست، اضافه کرد: در 
تومان  میلیارد  هزار   16 گذشته  سال 

واحد  هزار  هفت  از  بیش  احیا  برای 
نظر  در  کشاورزی  و  معدنی  صنعتی، 

گرفته شد.
قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت 
، رونق تولید را یکی از ۴۴ طرح اقتصاد 
اذعان داشت:سال  و   دانست  مقاومتی 
گذشته ۲ هزار و ۴50 طرح در کشور 

ایجاد شد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به اینکه 50 طرح ملی در وزارت 
صنعت، معدن و تجارت وجود دارد، ادامه 
داد: با بهره برداری از این طرح ها بیش 
از 13 هزار فرصت شغلی جدید ایجاد 

می شود.
رحمانی با اشاره به سیاست های جدید 
این  ما  برنامه  گفت:  وزارتخانه،  این 
است تولید دانش بنیان جز اولویت ها 
قرار گیرد ضمن آنکه نوسازی صنایع 
و تولید صادرات محور از دیگر برنامه ها 

است.
بار  اولین  برای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
پیوست فناوری به قرارداد ها اضافه شده، 
اظهار داشت: نوع نگاه وزارتخانه به سمت 
کیفی سازی است و قرارداد هایی که پس 
از برجام بر این اساس تنظیم شده به طور 

حتم باید صادرات محور باشد.

پیش بینی ایجاد 50هزار شغل تا پایان سال
نائب رئیس شورای شهرکرج:

 نائب رئیس شؤرای شهرکرج، گفت: از 
شهردار می خواهم در خصوص شرکت 
سابیر تعین و تکلیف شود چراکه این 
ده  چند  دریافت  خصوص  در  شرکت 
میلیارد تومان اعتبار باید توجیهی داشته 

باشد..

و  توانایی  اینکه  بیان  با  وحیدی  منصور 
دانایی افراد در جامعه یک اصل ثابت شده 
اذعان  انسان هاست،  پیشرفت  در  مهم  و 
داشت: بر اساس اختیاراتی که شهروندان در 
اختیار اعضا شورا برای توسعه شهری قرار 
دادند اعضا شورا وظیفه  دارند در خصوص 

پروژه های مهم شهری پیگیر باشند.
وی با اشاره به مغفول ماندن پروژه مترو 
کرج گفت: پس از گذشت چندین سال 
شاهد تعلل شرکت دولتی به نام سابیر 
کلان شهر  مترو  پروژه  خصوص  در 
ندادن  انجام  ضمن  که  هستیم  کرج 
مأموریت های خود وظایفی را نیز بر عهده 

شهروندان بار کرده  که قابل توجه است.
و  سلامت  صداقت،  اینکه  بیان  با  وی 
پنجم  شورای  معیارهای  از  شفافیت 
شهر کرج است افزود: باوجود مشکلاتی 
که شورای شهر کرج در انتخاب شهردار 
از اعضا  با آمدن شهردار جدید،  داشت 

و  استانی  فرادستی  مسئولین  و  شورا 
این موضوع  پیگیری  کشوری خواستار 

هستم.
نائب رئیس شورای شهر کرج ادامه داد: 
با شرایط سختی که این شرکت برای 
لازم  است  آورده  وجود  به  شهروندان 
است با کنار گذاشتن این شرکت مبنای 
پروژه  بزرگ ترین  شروع  برای  جدیدی 

کلان شهر کرج انجام شود.
وی بیان داشت: از شهردار می خواهم در 
خصوص شرکت سابیر تعین و تکلیف 

خصوص  در  شرکت  این  چراکه  شود 
دریافت چند ده میلیارد تومان اعتبار باید 

توجیهی داشته باشد.
باوجود ۴00  کرد:  خاطرنشان  وحیدی 
میلیارد تومان اوراق مشارکتی که برای 
این پروژه معین شده ولی این پروژه مهم 
نادیده  است  مردم  نیاز  و  خواسته  که 
گرفته شده و اصطلاحاً خاک بازی کرده اند 
مدیر  است  لازم  خصوص  این  در  که 
پاسخگو  کرج  و شهردار  سابیر  شرکت 

اعضا شورا باشند.

شهردار و مدیر شرکت سابیر پاسخگوی اعضای شؤرای شهر کرج باشند
فرمانده سپاه استان البرز:

امـام حسـن  ناحیـه  سـپاه  فرمانـده 
گفـت:  البـرز  اسـتان  )ع(  مجتبـی 
دشـمن، همـواره کینه علیه کشـور و 
نظام جمهوری اسـلامی ایران دارد که 
ایـن موضـوع با حضـور آگاهانه نسـل 
جـوان انقلابـی و جهـادی از بین رفته 

و نابـود می شـود.

سردار یوسف مولایی با اشاره به برگزاری 
راهپیمایی 13 آبان، بیان داشت: 13 آبان 
تجلی استکبارستیزی ملت ایران اسلامی 

است که در دنیا طنین انداز می شود.
وی با بیان اینکه لازم است اهداف شوم 
دولت آمریکا مورد بررسی قرار گیرد، بیان 
حکمرانی  دارد  نظر  در  آمریکا  داشت: 

جهان را به دست آورد.
تصریح کرد:  البرز  استان  سپاه  فرمانده 
می توان آمریکا را به سان یک هشت پایی 
تعریف کرد که سعی دارد هر پای بخش 

و قسمتی از جهان را دربرگیرد.
وی اروپا را شبیه گرگی خطاب کرد که به 
دنبال آمریکا حرکت می کند تا مورد گزند 
قرار نگیرد و در ادامه بیان داشت: آمریکا 
فرهنگ های  نرم  جنگ  با  دارد  سعی 
اسلامی و ایرانی را از بین ببرد و فرهنگ 

غربی را جایگزین کند.

سخنان  از  دیگری  بخش  در  مولایی 
خود به بدعهدی آمریکا اشاره کرد و بیان 
داشت: این کشور با بدعهدی های خود 
نشان داد که هرگز مورد اعتماد نبوده و 
تفکر کشورها درخصوص اینکه با آمریکا 
می توان به نتیجه رسید اشتباه بزرگی 

است.
با  وی درادامه، خاطرنشان کرد: آمریکا 
اهداف پلید خود سعی دارد هرج ومرج را 
در کشور به وجود بیاورد و در این میان 
نیز  را  خود  اسلحه سازی  کارخانه های 

پروارتر می کند.
این مسئول با اشاره به اینکه آمریکا با 
فعالیت  جهان  در  صلح  برقراری  شعار 
شعارهایش  برخلاف  حالی  در  می کند 
عمل می کند، گفت: آمریکا ملعون که 
خون های  تمامی  باد  او  بر  خدا  لعنت 
مظلومان را بر زمین ریخته و ما همواره 

از این سیاست بیزاری می جوییم.
وی همچنین با بیان اینکه آمریکا هیچ 
کشوری را به رسمیت نخواهد شناخت، 
نظام  از  آمریکا  عصبانیت  علت  افزود: 
که  است  این  ایران  اسلامی  جمهوری 
و  نشده  عمل  دستوراتش  و  به فرمان 
آمریکای زورگو نمی تواند این موضوع را 

قبول کند.

و  استکبار  دولت  خاطرنشان کرد:  وی 
پیچ  که  دارند  را  این  آرزوی  آمریکا، 
و  برود  بین  از  ایران  هسته ای  مهره  و 
سردار سلیمانی را ترور کنند که ما اعلام 

می کنیم این آرزو را به گور خواهند برد.
اظهار داشت:  نیز  درپایان  مسئول  این 
و  انقلابی  تفکر  با  جوان  نسل  حضور 
را  آمریکا  که  است  جهادی  روحیه 
نمی دهد  اجازه  و  خواهد برد  بین  از 
به  نقشه های شوم و خصمانه دشمن 

نتیجه برسد.

حضور نسل جوان انقلابی نقشه های خصمانه دشمن را از بین می برد

علیخانی: آقای نجفی به مردم ظلم نکنید!
محمد علیخانی رئیس کمیسیون عمران و حمل و 
ترافیک شورای شهر تهران نسبت به انتصابات اخیر 

در شهرداری تهران هشدار داد.
برخی  از  کننده ای  نگران  اخبار  داشت:   اظهار  وی 
انتصابات در شهرداری می شنویم و  می بینیم. متأسفانه 
فرمودند:  خویش  تلگرامی  کانال  در  نجفی  آقای 
و  جناحی  تبلیغات  از  فراتر  چیزی  شهر  »مصلحت 

گرایشات سیاسی است«!
وی خطاب به »محمد علی نجفی« شهردار تهران گفت: 
»آقای نجفی، مصلحت شهر را شهروندانش همان هایی 
که۴ تا 6 ساعت در صف های طویل ایستاده اند و برای 
تغییر رأی داده اند از هر کس دیگری بهتر تشخیص 
با رأی  می دهد. همان کسانی که ۲1 اصلاح طلب را 
بی سابقه بالای یک میلیون نفر به شورای شهر تهران 

فرستادند تا مطالبات به حق آنان را برآورده کنند«.

وی افزود: »جناب آقای نجفی رأی مردم حق الناس 
به رئیس اصلاحات  نکنید.  به رأی مردم ظلم  است. 
که آبروی خود را پای لیست اصلاحات گذاشت، ظلم 
نکنید. یک »تکرار« وی بود که مردم به صورت یکپارچه 
لیست او را برگزیدند و پیام خویش را به طور روشن بیان 
کردند. آقای نجفی به این رأی مردم ظلم نکنید . فرصت 
نداریم فرصت سوزی نکنید. از جوانان و اصلاحات غافل 

نشوید و به جوانان ظلم نکنید. «

حق شناس: مدیریت شهری تهران باید امانت 
دارِ رأی  اصلاح  طلبان باشد

این  به  نسبت  نیز  شناس  حق  محمدجواد  محمد 
اظهار داشت: »شاید  و  انتصابات واکنش نشان داده 
و  شایسته   اصولگرایانِ  از  که  باشد  نداشته  ایرادی 
پاکدست موجود در بدنه ی شهرداری  تهران  نیز در 
برخی پست های مدیریتی استفاده شود،  اما متکی بر 

خواست و اراده  مردم، انتظار می رود در این دوره وجهِ 
غالب  انتخاب همکاران مربوط  به اصلاح طلبان باشد؛ 
چرا که مجموعه ی مدیریت شهری تهران در دوره ی 
جدید، امانت دارِ رأی  اصلاح  طلبان است و این واقعیت 

را نمی توان و نباید نادیده انِگاشت«.
وی افزود: اگر جوانان اصلاح طلب رزومه ای برای ارائه 
ندارند، ناشی از عدم اجازه ورود آنها به سیستم های 

مختلف اداری بوده است.

حجت نظری: انتصابات اخیر نجفی جای دفاع ندارد
حجت نظری، عضو شورای شهر تهران با اشاره به ادامه 
حضور و فعالیت برخی از مدیران قالیباف در شهرداری 
تهران و برخی از انتصابات محمدعلی نجفی، گفت: 
متأسفانه این نقدی است که ما نیز به آقای دکتر نجفی 
داریم. آقای شهردار متأسفانه اصلاً شورا محور نیستند 
و ایشان در کنشی که تا به این لحظه داشتند این 

را اثیات کرده اند بنابراین تقریباً شورا را نمی شود در 
هیچ یک از تصمیمات او دخیل دانست.

نظری ادامه داد: متأسفانه آقای دکتر نجفی تاکنون 
انتصاباتی داشته اند که اگر اعضای شورا تا این لحظه در 
رسانه ها اعتراض نکرده اند، به این معنا نیست که کمتر از 
نقادان خارج از شورا به این انتصابات انتقاد دارند؛ نه تنها 
به انتصابات ایشان بلکه به برخی مناصبی هم که تغییر 

نداده اند انتقاد وجود دارد.

محسن هاشمی: در انتصابات شهرداری دخالتی 
نداریم، اما نظرمان را می گوییم

رییس شورای شهر تهران در خصوص این انتصابات 
اظهار داشته: انتصابات اخیر مربوط به شهردار نبوده 

بلکه در لایه های میانی و پایین اتفاق افتاده. 
وی افزود: در انتصابات شهرداری دخالتی نداریم اما 

نظرمان را می گوییم.

صدای اعتراض شورای پنجم به شهردار تهران بلند شد

در بهشت چه خبر است؟
انتصابات اخیر شهرداری تهران کار را به جایی رساند تا طی روزهای اخیر شاهد موجی از اعتراض ها از سوی اعضای شورای پنجم 

پایتخت باشیم. در ادامه گزیده ای از این اعتراض ها را شاهد هستیم.

 فرمانده انتظامی استان البرز از تشییع دو 
البرز خبر داد  تازه تفحص شده در  شهید 
و گفت: همواره مقاومت شهدا باید به نسل 

جوان منتتقل شود.

در این مراسم نماینده ولی فقیه در استان 
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  البرز، 
استانداری و جمعی از مسئولان همراه مردم 

مطهر  پیکرهای  البرز،  استان  پرور  شهید 
شهیدان ›محمد میرقاضی‹ و ›علی زارع کار‹ 
از شهدای تازه تفحص شده دفاع مقدس را 

در آغوش گرفتند.
این  مطهر  پیکرهای  البرز  استان  مردم 
منطقه  در  تازگی  به  که  والامقام  شهدای 
تا  شهدا  میدان  از  را  شده  کشف  زبیدات 
امامزاده حسن )ع( شهر کرج با شکوه خاصی 

مشایعت کردند.
از  تیر ماه سال 67 پس  در بیست و یکم 
با حمله به  پذیرفتن قطعنامه، رژیم بعثی 
برخی مناطق خوزستان، تعدادی از مأموران 
نیروی انتظامی به شهادت رساند که این دو 
رفیع  به درجه  در همان حمله  نیز  شهید 

شهادت نائل آمدند.
پیکر این شهدای گرانقدر هفته گذشته در 
مناطق عملیاتی خوزستان شناسایی و در 
1۴ آبان 1396بر روی دستان مردم شهید 

پرور کرج تشییع شد.
سردار محمدیان تأکید کرد: شهید »محمد 
شیر قاضی« و شهید »علی زارع کار« بیست 

و یکم تیرماه سال 67 در منطقه »زبیدات« 
به شهادت رسیدند.

وی اضافه کرد: پیکر پاک شهید محمد شیر 
قاضی پس از تشییع در امامزاده طاهر)ع( 
کرج و پیکر مطهر شهید علی زارع کار نیز در 
روستای خور شهرستان ساوجبلاغ به خاک 

سپرده می شود.
کرد:  تأکید  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
به تازگی 5۴ شهید متعلق به ژاندارمری که 
در تک ناجوانمردانه دشمن در سال 67 در 
منطقه زبیدات به شهادت رسیدند تفحص 
شده که از مجموع این شهدا دو شهید از 

استان البرز بوده است.

مقابل  اینکه  به  اشاره  با  محمدیان  سردار 
شهدا و انتقال آرمان های آن ها به نسل های 
آینده مسئول هستیم، گفت: باید فداکاری ها 
و ازجان گذشتگی های شهدا به نسل جوان 

امروز منتقل شود.
فرمانده انتظامی استان البرز گفت: شهدای 
و  رشادت  با  مقدس  دفاع  سال  هشت 
ازجان گذشتگی اجازه ندادند ذره ای از خاک 
وطن به دست دشمن بیفتد، مقاومت آن ها 
الگویی است که باید به نسل آینده ارائه شود.
شهید علی زارع کار در شهرستان ساوجبلاغ 
و شهید محمد شیرقاضی نیز در شهرستان 

کرج به خاک سپرده می شود.

تشییع دو شهید تازه تفحص شده در البرز

سردار محمدی: مقاومت شهدا 
به نسل جوان منتقل شود
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لطیفی: اشتباهات داوری نبود،
اکسین صدرنشین می شد
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در نمایشگاه مطبوعات را ببینید

اربعین حسینی تسلیت باد
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فوتبال

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

گاهی می بینم و می گذرم ... بگذار فکر کنند نفهمیدم. ضیافت شام در کنار حاج حسین هدایتی.

»برانکو« و »شفر« را به کار بگیریم

مهرداد  فرشیدی

پرسپولیس یکی دوسالی است که مدعی و مدافع جدی قهرمانی در لیگ برتراست. این تیم 
پس از چند سال ناکامی در عرصه رقابت های باشگاهی، برانکو ایوانکوویچ سرمربی اسبق 
تیم ملی فوتبال ایران را به همکاری دعوت کرد و از آن زمان علاوه بر کسب عنوان قهرمانی 

در لیگ برتر تا مراحل پایانی لیگ قهرمانان آسیا هم صعود  کرد.
پس از خروج پرسپولیس از بحران، نوبت به استقلال رسید تا وارد بحران شود.

اگرچه در فصل گذشته منصوریان توانست با نایب قهرمان کردن استقلال بر بحران موجود غلبه 
کند اما در فصل جاری مشکلات آنچنان افزایش پیدا کرد که منصوریان با گران ترین تیم تاریخ 
آن باشگاه به قعر جدول سقوط کرد و لاجرم به عنوان اولین مربی لیگ برتری از کار برکنار  شد. 
استقلالی ها با الگوبرداری صحیح از پرسپولیس به سراغ مربیان شناخته  شده اروپایی رفت و در 

نهایت در حد توان خود و با توجه به توقعات موجود با »شفر« آلمانی به توافق  رسید.
شفر اگرچه پس از گذشت دو سه بازی هنوز نتوانسته استقلال را کاملا از بحران خارج 
 کند اما نشان  داده که توان این مهم را دارد. کسب دو پیروزی برابر نساجی مازندران و نفت 
طلائیه تهران و کسب یک تساوی همراه با قبول شکست یک بر صفر برابر پرسپولیس، 
حاصل کار شفر با تیمی بود که تا پیش از قبول مسئولیت وی در این تیم تنها یک گل 
زده در کنار کارنامه خود داشت! نتیجه آنکه حضور این دو مربی خوب اما نه چندان تراز 
اول در مقایسه با مربیانی که جذب های باشگاهی کشورهای حاشیه جنوبی خلیج فارس 
می شوند، تأثیر فنی خود را در فوتبال باشگاهی ایران به خوبی نشان داد. البته باتوجه به 
شرایط موجود نباید فقط به همکاری فنی »برانکو« و »شفر« با استقلال و پرسپولیس 
بسنده کنیم بلکه باید از توان فنی این دو مربی در آموزش و تعلیم و تربیت مربیان جوان و 
دیگر نفرات تشکیل دهنده ساختار مدیریتی تیم های باشگاهی به ویژه در شهرستان های 
کوچک تر و تیم های کمتر شناخته  شده استفاده  کنیم تا بتوانیم بر دانسته های مربیان 
جوان و گمنام بیافزاییم. در دوران حضور استانکو در تیم ملی و سپس باشگاه پرسپولیس 
شاهد استفاده از دانش وی در آموزش مدیران و سرپرستان تیم های باشگاهی وقت بودیم 
که در آن ایام تأثیر بسیار خوبی داشت. همچنین بگوویچ مربی کنونی گل گهر سیرجان هم 
قبل از آنکه به لطف واسطه های حرفه ای فوتبال ایران به یک مربی فرصت طلب تبدیل 
شود، به لطف قابلیت های فنی اش چندین دوره کوتاه مدت را برای مربیان رده سنی برگزار 

کرد که در مجموع بسیار مفید بود.
بنابراین بهتر است تا حضور مربیان صاحب سبک اروپایی در ایران را محدود به هدایت تیم 
های باشگاهی تحت قراردادشان نکنیم و نهایت استفاده را از دانش آنها در جهت آموزش 

مربیان رده سنی وحتی مدیران و سرپرستان تیم های باشگاهی ببریم.

خداحافظی کوشیلنی از تیم ملی فرانسه 
پس از جام جهانی

لورن کوشیلنی، مدافع تیم ملی فرانسه، پس از جام جهانی از بازی های ملی بازنشسته 
خواهد شد.

مدافع آرسنال از زمان حضورش در تیم ملی فرانسه در سال ۲011، به مدافع فیکس 
این تیم تبدیل شد و در دیدارهای دوستانه پیش رو مقابل ولز و آلمان، به 50 بازی ملی 
خواهد رسید. او نقش مهمی در صعود فرانسه به جام جهانی داشت و در 8 بازی از 10 
بازی این تیم، 90 دقیقه بازی کرد. با این حال او مدعی شد که در پایان جام جهانی از 

بازی های ملی بازنشسته خواهد شد.
او گفت:« هر چیزی باید به پایان برسد. پس از جام جهانی، من تقریبا 33 ساله خواهم شد 
و زمان جدایی من فرا خواهد رسید. 6 ماه دیگر با تیم ملی فرانسه خواهد بود و همانطور 

که همسرم گفت، می خواهم خاطراتی طلایی در این مدت بسازم.«

یادداشت

رونمایی از پیراهن تیم ملی آرژانیتن در جام جهانی ۲018 روسیه.سفر کاری به همراه دوستم.خدایا شکرت.

از غرفه روزنامه دنیای  بازدید  علی لطیفی درحاشیه 
کشور،  مطبوعات  نمایشگاه  بیستوسومین  در  هوادار 
اظهار داشت: امسال دومین سالی است که در نمایشگاه 
مطبوعات حضور دارم و دلیل حضورم هم فقط دنیای 
هوادار بوده است، چراکه این رسانه دارای ذات زلال و 

پاکی بوده با تمام تلاش به وظیفه خود عمل می کنند.

وی ادامه داد: حضور در چنین نمایشگاه هایی از لحاظ 
مطبوعاتی و حتی ورزشی می تواند تأثیرویژه ای برای 
حضور جوانان در ورزش داشته باشد و حتی انگیزه ای 

برای آن ها محسوب شود.
سرمربی تیم اکسین البرز با بیان اینکه در ورزش به 
رسانه ها نیاز اساسی وجود دارد، افزود: از لحاظ قهرمانی 
ورزشکاران، همه ما به مطبوعات نیازمندیمچراکه رکن 

اصلی دیده شدن ورزشکاران، رسانه ها هستند.
وی درخصوصتساوی تیم اکسین البرز در آخرین بازی 
خود مقابل بادران تهران گفت: اگر داوری های بد در 
نمی  نتیجه  تاکنون  اینگونه  قطعا  نبود،  حاکم  بازی 
گرفتیم و درصدر جدول می نشستیم اما با این حال، 

همچنان تیم ما به لیگ برترصعود خواهد کرد. 
اکسین  تیم  دیرهنگام  تشکیل  به  اشاره  با  لطیفی 
اظهار داشت: در شرایطی تیم اکسین در ابتدای فصل 
گرفت که تنها چند روز به آغاز بازی ها باقی مانده بود 

و بسیاری از بازیکنان از جمع تیم جدا شده بودند به 
نحوی که تاکنون بیش از 90 درصد تیم دچار تغییر 
شد و از ابتدا با مشکلاتی همچون عدم آمادگی بدنی 

مواجه بودیم.
وی افزود: در این شرایط هیچ کس فکر نمی کرد تیم 
اکسین مدعی حضور در لیگ برتر باشد. با وجود اینکهبه 
اذعان کارشناسان داوری چندین بار شاهد تکرار اشتباه 
از سوی داوران بودیم اما تاکنون سعی کرده ایم کیفیت 
تیمی خود را حفظ و پیشرفتمان را به همگان ثابت 

کنیم.
سرمربی تیم اکسین البرز با تاکید براین موضوع که داوری 
های اشتباه باعث شکست این تیم بوده، خاطرنشان 
کرد: اگر طبق نظریه کارشناسان پیشمی رفتیم و داوری 
بازی ها راه طبیعی خود را طی می کردند، قطعا تیم ما 
صدرنشین جدول بود چراکه ما به عملکرد بازیکنان و 

مربیان این تیم، اعتماد 100درصدی داریم. 
وی ادامه داد: بازی تیم اکسین و عملکرد آن فراتر از 
انتظار همگان بود و تمامی کارشناسان نیز اعتقاد داشتند 
که این تیم، برترین فوتبال را در ایران ارائه می دهد و 
همچنان اعتقاد دارم تیم اکسین یکی از شانس های 

صعود به لیگ برتر است.
لطیفی درخصوص تساوی نتیجه بازی با تیم بادران 
تهران نیز عنوان کرد: در هفته گذشته مقابل بادران 

با وجود خستگی ناشی از بازی 1۲0 دقیقه ای مقابل 
گسترش فولاد تبریز در جام حذفی، نمایش خوبی را 
ارائه دادیم که متأسفانه بازهم اشتباه داور باعث شد 
نتوانیم پیروز از میدان خارج شویم و این در شرایطی 
است که تیم رقیب قبل از بازی استراحت خوبی را 

داشته بود.
وی در ادامه ضمن تقدیر از حمایت و پشتیبانی مالک 
و مدیریت باشگاه اکسین از این تیم، خاطرنشان کرد: 
از نظر پشتیبانی باید از مالک باشگاه تشکر کرد چراکه 
اگرچه مبالغ دریافتی بازیکنان اندک بود، اما بااین حال، 
با پرداخت به موقع از سوی مالک باشگاه روبه رو بوده 

ایم.  
قرارداد  قیمت  در  اکسین  تیم  است  معتقد  لطیفی 
بازیکنان خوب عمل کرده است، گفت: در شرایطی که 
فصل گذشته در این تیم قرار داد 600 میلیون تومانی 
نیز وجود داشت و در حال حاضر در لیگ دسته اول هم 
چنین عددهایی مطرح است، امسال سقف قرارداد در 
تیم اکسین ۲00 میلیون تومان است، چراکه سیاست 

باشگاه در این فصل صرفه جویی در هزینه ها است.
وی درادامه با تاکید براینکه بازیکنان حرفه ای در تیم 
ما  با کمترین مبلغ بازی کردند، گفت: بازیکنی در تیم 
برای  درگذشته  که  مبلغی  همواره  که  است  بوده  ما 
هرقرارداد خود اخذ می کرد 500 میلیون تومان بوده اما 

با 150 میلیون تومان در تیم اکسین بازی حضور دارند.

مخالف حضور مربیان آلمانی در ایران هستم
بازیکن سابق تیم فوتبال استقلال تهران و تیم ملی 
کشورمان در ادامه در خصوص پیش بینی از عملکرد 
خاطرنشان  تهران،  استقلال  تیم  آلمانی  سرمربی 
ایران  فوتبال  در  آلمانی  مربی  حضور  با  کرد:اصولاً 
موافق نیستم، چراکه مربیان آلمانی همواره تابع نظم و 
قوانینبود و از امکانات عالی برخوردار هستند، اماشرایط 
در کشور ما تا حدی متفاوت است چراکه بسیاری از 
این موضوعات که در آلمان رعایت می شود در فوتبال 

کشور ما نیست.
وی با بیان اینکه تیم استقلال از بازیکنان بسیار خوبی 
بهره می برد، خاطرنشان کرد: علیرضا منصوریان در این 
فصل هم دچار اشتباه فصل گذشته خود شد، به این 
معنی که بجای جذب بازیکنان مورد نیاز خود در نقل و 
انتقالات هیجانی بازیکن گرفت و دیدم که استقلال در 
برخی پست ها چندین بازیکن دارد اما در برخی پست 

ها با مشکل مواجه است.
وی با بیان اینکه از اعماق وجودم عاشق استقلال هستم، 
گفت: امیدوار هستم که بتوانم روزی روی نیمکت تیم 
استقلال و همچنین تیم ملی فوتبال کشورم بنشینم و 

برای رسیدن به این هدفم تلاش بسیاری خواهم کرد.

مورینیو: انتظار دارید کونته را وسط زمین بغل کنم؟
ژوزه مورینیو سرمربی یونایتدها معتقد است جریان بازی امروز تیمش 
برابر چلسی برابر بوده است. با شکست برابر چلسی اختلاف یونایتد با 

صدر به 8 امتیاز رسید تا کار برای جبران بسیار دشوار شود.
مورینیو گفت: "هر دو تیم می توانستند پیروز میدان باشند اما تیمی 
که گل اول را به ثمر برساند کنترل بیشتری بر جریان بازی پیدا کرد و 
پیروز شد. بخشی از بازی در کنترل ما و بخشی در اختیار حریف بود و 

هر ۲ طرف موقعیت گلزنی داشتند.
در حال حاضر ما پنجم یا ششم نیستیم و در رتبه دوم قرار داریم پس 
تیم های زیادی شرایطی بدتر از ما دارند و 8 امتیاز اختلاف هم 8 امتیاز 
است. مورینیو در واکنش به دست ندادن آخر بازی با کونته گفت: 
"انتظار دارید کونته را وسط زمین بغل کنم؟ من با برادر و دستیار او 

دست دادم و مشکلی با کونته ندارم.“
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گواردیولا: همه می توانند ما را شکست دهند! 
پپ گواردیولا معتقد است تیمش علیرغم خستگی نمایش خوبی برابر 
آرسنال داشته است. با برتری 1-3 سیتی برابر آرسنال، صدرنشین 

مقتدرانه سیتیزن ها در این فصل لیگ برتر استمرار پیدا کرد.
گواردیولا گفت: "من می دانم که همه می توانند ما را شکست دهند. 
مهم نیست که در گذشته چه اتفاقی افتاده زیرا شما می توانید روزی 

لیگ قهرمانان را برنده شوید و روز بعد آن را از دست بدهید.
تیم های دیگر می خواهند ما را شکست دهند و  این به خود ما بستگی 
دارد. این بسیار مهم است اگر ما می خواهیم بیشتر به پیروزی برسیم 
باید بجنگیم. فصل گذشته در برابر مدعیان عنوان قهرمانی ما تنها دو 
بار توانستیم برنده شویم اما این فصل در ماه نوامبر، ما تا به حال سه بار 
پیروز شده ایم. اگر می خواهید عنوان قهرمانی را فتح کنید، باید چلسی، 

لیورپول، آرسنال و دیگر تیم های برتر را شکست دهید.
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اکسین یکی از شانس های صعود به لیگ برتر است

لطیفی: اشتباهات داوری نبود،
اکسین صدرنشین می شد

کونته: نشان دادیم اگر بخواهیم می توانیم
آنتونیو کونته معتقد است پیروزی برابر یونایتد اعتماد به نفس چلسی را 
افزایش داده است. چلسی موفق شد با برتری برابر یونایتد به روند نتایج 

ضعیف اخیر خود در هفته های گذشته پایان دهد.
کونته گفت: "پیروزی مهمی به دست آوردیم زیرا هر بازی برابر تیمی 
مانند یونایتد بازی می کنید جدال بزرگی پیش روی شماست. ما می 
دانیم که یونایتد بسیار قدرتمند است پس پیروزی در چنین دیدارهایی 
اعتماد به نفس شما را افزایش می دهد. ما همیشه میل و اشتیاق زیادی 
برای بردن چنین دیدارهایی نشان داده ایم و چلسی ممکن است در 
دیداری پیروز و در دیداری دیگر بازنده باشد اما روحیه ما باید همیشه 
همینگونه باشد. کونته در مورد نیمکت نشین کردن داوید لوییز گفت: 
"نمی دانم آینده او چه خواهد بود اما او همیشه چه در ترکیب باشد و 

چه نیمکت نشین شود به سختی تلاش می کند.“
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Antonio ConteJose MourinhoPep Guardiola

ونگر: استرلینگ استاد شبیه سازی است! 
آرسن ونگر، سرمربی فرانسوی توپچی ها به انتقاد از داور دیدار آرسنال 

و سیتی پرداخت.
آرسنال برابر سیتی 1-3 مغلوب شد و این اتفاق در شرایطی رخ داد که 
گل سوم میزبان، آفساید بوده و پنالتی آنها نیز در شرایطی مشکوک 

گرفته شد.
ونگر گفت: "داور در سطح این دیدار نبود و تصمیمات او غلط بود. من 
اعتقاد دارم پنالتی علیه ما اعلام شده صحیح نبود. همه می دانیم که 
استرلینگ متخصص شبیه سازی است و این کار را خوب انجام می 
دهد. گل سوم نیز که آفساید بود. سال قبل نیز همین اتفاق رخ داد و ۲ 

گل سیتی برابر ما آفساید بود.
بازی پرفشاری برای هر دو تیم بود و اگرچه سیتی سطح بالا بازی کرد 

اما ما نیز موقعیت ها و شانس های خطرناکی خلق کردیم.

4
Arsene Wenger

کلوپ: صلاح من را شگفت زده کرد
یورگن کلوپ، سرمربی لیورپول به تمجید از محمد صلاح پرداخت و 
گفت که عملکرد استثنایی ستاره مصری در این مدت، او را شگفت 

زده کرده است.
سرمربی آلمانی گفت:« مطمئن بودیم که صلاح می تواند کمک زیادی 
به ما کند. مایکل ادواردز )مدیر ورزشی باشگاه، دیو فالوز و بری هانتر 
با من درباره او صحبت می کردند و  )استعدادیاب های باشگاه( دائم 
می گفتند که او راه حل ما خواهد بود. وقتی ۲0 بازیکن را مد نظر 
دارید، انتخاب کار دشواری است ولی ما درباره او به جمع بندی نهایی 
رسیدیم و دیدیم که می توانیم او را بخریم. او شخصیتی فوق العاده دارد 
و بازیکنی استثنایی است. واقعا فکر نمی کردم در 17 بازی، 1۲ گل 
به ثمر برساند ولی امیدوارم تمام نشود. امیدوارم در پایان فصل درباره 

آمارش صحبت کنیم و این آمار بسیار بالاتر باشد.«

5
Jurgen Klopp

خبر

نکونام: قبول ندارم که خونه به خونه 
وقت کشی کرد

سرمربی خونه به خونه بابل 
قبول ندارد که تیمش مقابل 
کرده  کشی  وقت  آهن  راه 

است.
جواد نکونام بعد از پیروزییک 
بر صفر خونه به خونه مقابل 

راه آهن گفت: 
بازی سخت و سنگینی بود 
به این دلیل که می دانستیم 
نیاز به امتیاز این بازی دارد 

و حداقل با یک تساوی به خانه برگردد.
امتیاز  این  به  نیاز  ما هم  اینکه  به  توجه  با  ادامه گفت:  وی در 
داشتیم در نیمه اول بازی را خوب شروع کردیم و در یک ربع اول 
می توانستیم دو یا سه گل به حریف بزنیم و در پایان نیمه اول دو 
موقعیت خوب گلزنی داشتیم که متأسفانه نتوانستیم به خوبی از آن 
استفاده کنیم. علی رغم اینکه این نیمه را می بایست با ۲-3 گل به 

پایان می رساندیم با تساوی بدون گل به رختکن رفتیم.
سرمربی تیم فوتبال خونه به خونه افزود: نیمه دوم را به خوبی 
و در همان  بازی سازی کنیم  توانستیم  و خوب  شروع کردیم 
اوایل بازی به گل رسیدیم و توانستیم در ادامه تیم راه آهن را 
مورد فشار قرار دهیم. تیم راه آهن در نیمه اول سعی داشتند 

وقت گذرانی کنند.
وی در پاسخ به بیاتی نیا سرمربی تیم راه آهن که مدعی بود بازیکنان 
به خصوص دروازه بان خونه به خونه زیاد وقت کشی می کردند، گفت:
ما وقتی فوتبال بازی می کنیم این حرف ها طبیعی است شما ببینید 
در نیمه اول و زمانی که گلی ردوبدل نشده بود آنها وقت کشی 
می کردند و هر دقیقه روی زمین می افتادند و همین موضوع بازیکنان 
ما را عصبی کرده بود. این حرف هم طبیعی است  بعد از اینکه ما در 
نیمه دوم گل اول را زدیم آنها به دنبال جبران گل بودند و ما به دنبال 
آرام کردن بازی. اما در کل این حرف را قبول ندارم که ما وقت کشی 

کردیم. به هر حال این اتفاق و صحبت ها همیشه در فوتبال است.

جراح دمبله: روند بهبودی عثمان 
سریع تر از حد انتظار پیش می رود

جراح وینگر فرانسوی می گوید او از اواسط نوامبر پا به توپ می شود.
انتقالات  عثمان دمبله، وینگر ۲0 ساله فرانسوی که در نقل و 
ناحیه  از  ختافه  مقابل  بازی  در  پیوست،  بارسلونا  به  تابستانی 
همسترینگ مصدوم شد. دمبله سپس توسط دکتر ساکارای اوراوا 
جراحی شد. اورارو می گوید روند بهبودی دمبله سریع تر از حد 
انتظار پیش می رود و احتمالاً او از اواسط ماه نوامبر تمریناتش را با 

توپ آغاز می کند.
دکتر اورارو درباره روند بهبودی دمبله گفت: روند بهبودی دمبله 
سریع تر از حد انتظار پیش می رود. او گفت می خواهد زودتر از زمان 
تعیین شده به میادین برگردد اما نمی دانم آیا ممکن است این اتفاق 
رخ بدهد یا خیر. آیا او می تواند مقابل رئال مادرید بازی کند؟ شاید، 
شاید. اما نمی توانم نسبت به این موضوع، به شما اطمینان بدهم. 
دمبله اکنون روی ماسه تمرین می کند و فکر می کنم از اواسط 

نوامبر تمریناتش را با توپ آغاز کند.

مصدومیت ایکاردی جدی نیست
باشگاه اینتر تایید کرد که مصدومیت مائورو ایکاردی، کاپیتان این 
تیم جدی نیست و این بازیکن به زودی به میادین بازخواهد گشت.
کاپیتان اینتر در دیدار مقابل تورینو دچار مصدومیت شد و با وجود 
اینکه تا پایان بازی در میدان ماند، از فهرست تیم ملی آرژانتین برای 
تقابل با روسیه و نیجریه خط خورد. تست های پزشکی، امروز روی 
مهاجم ۲۴ ساله انجام شد و باشگاه اینترمیلان اعلام کرد که خیلی 

بعید است این بازیکن دیداری را از دست بدهد.
در بیانیه باشگاه آمده:« پیش از اضافه شدن به تمرینات باشگاه، 

ایکاردی به ۴ یا 5 روز فیزیوتراپی و تمرین انفرادی نیاز دارد.«
اینتر پس از تعطیلات دیدارهای ملی، به مصاف آتالانتا خواهد رفت.

فوتبال  اول  دسته  لیگ  پیکارهای  دوازدهم  هفته 
باشگاه های کشور جام آزادگان ادامه پیدا کرد و تیم 
فوتبال اکسین البرز در این دیدار با نتیجه یک بر صفر 

به پیروزی دست یافت.
دیدار این دو تیم  در ورزشگاه یادگار امام قم برگزار  شد 
و  تیم صبای قم پس از شکست در بازی قبلی برابر 
مس کرمان امیدوار بود بتواند این شکست را این بار 
در خانه برابر نماینده استان البرز جبران کند که به 

خواسته خود نرسید.
تیم فوتبال اکسین البرز توانست با کسب این پیروزی 
در هفته دوازدهم لیگ دسته یک آزادگان، با کسب 
19 امتیاز، موفق به کسب جایگاه ششم جدول رده 

بندی شود.

در این دیدار پنج بازیکن اکسین یعنی هادی شکوری، 
مسعودحق جو، پویا سیف پناهی، سیدمهدی حسینی 
و میلاد سلیمان فلاح، سابقه بازی در تیم صبای قم 

را دارند.
اکسین البرز توانسته تاکنون با 1۲ بازی، 5 برد، ۴ 
تساوی، 3 باخت و 1۲ گل زده به این جایگاه دست 

یابد.
 لازم به ذکر است که استارت دیدارهای هفته دوازدهم 
از نیم فصل دوم رقابت مدعیان صعود به لیگ برتر 
فوتبال ایران عصر روز دوشنبه شانزدهم آبان ماه زده 
شد و 18 تیم حاضر در فصل 97 - 1396 لیگ دسته 
اول جام آزادگان در 9 بازی حساس به مصاف یکدیگر 
می روند و بازی بعدی تیم اکسین البرز روز سه شنبه، 

۲3آبان ماه با فجرسپاسی خواهد بود.
دوتیم،  این  بازی  برگزاری  با  همزمان  همچنین 
سایرتیم های لیگ دسته یک آزادگان به مصاف یکدیگر 

رفتند که نتایج به دست آمده به شرح زیر است:
مس رفسنجان 1-۲ برق جدید شیراز

خونه به خونه1-0 راه آهن
ماشین سازی تبریز۲-1 شهرداری ماهشهر

فجرسپاسی ۲-1 ملوان
صبای قم0-1 اکسین البرز

بادران تهران 1-0 نساجی مازندران
آلومینیوم اراک 0-1 گل گهر سیرجان

ایران جوان بوشهر ۲-1 شهرداری تبریز.
در هفته دوازدهم مسابقات دسته یک فوتبال باشگاه 

های کشور، تیم برق جدید فارس به مصاف میزبان 
خود مس رفسنجان رفت و با نتیجه ۲ بر یک موفق به 

شکست حریف خود شد.
شاگردان داود مهابادی در تیم برق با این برد و ۲۴ 
امتیاز به مکان دوم جدول لیگ دسته یک فوتبال 

کشور رده بندی صعود کردند.
کرمانی ها نیز در تقابل با رقبا شانزده بار موفق به عبور 
دادن توپ از خط دروازه شده اند و در مقابل ده بار نیز 
دروازه خود را باز شده دیده اند، آنها نیز یکی از بهترین 

خطوط حمله لیگ را دارا هستند.
هم اکنون تیم نفت مسجد سلیمان در 11 بازی با ۲6 
امتیاز صدر نشین جدول و تیم راه آهن در 1۲ بازی با 

۲ امتیاز در قعر جدول قرار دارد.

سه تیم استقلال، پرسپولیس و تراکتورسازی 
و  حقیقی  اشخاص  مطالبه  به  اعتراض  با 
کمیته  نزد  خود،  بدهی  ازای  در  حقوقی، 
با  تا  تعیین وضعیت سفته گرو گذاشته اند 
تایید این کمیته مبنی بر تلاش برای حل 
قهرمانان  لیگ  در  حضور  مجوز  مشکلات، 
آسیا را به دست بیاورند. راهکاری که بنظر 
می رسد بیشتر حذف صورت مساله است تا 

حل مشکل.
ایسنا: بدهی هنگفت باشگاه های استقلال، 
پرسپولیس و تراکتورسازی بر کسی پوشیده 
نیست اما وزارت ورزش در آخرین ساعات 
منتهی به دریافت اسناد و مدارک از سوی 
کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای مدعی 
و  شده  حل  تیم  سه  این  مشکل  که  شد 
در فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا حضور 

خواهند داشت.
این سه  این در حالی است که طلب کاران 
پرداخت  آنها  به  پولی  نه  می گویند  باشگاه 
شده و نه تماسی برای توافق دو طرفه حاصل 
شده است. از طرفی اعضای کمیته بدوی هم 
می گویند تا روزهای گذشته خبری از حل 
کامل مشکلات نبوده است. این تضاد چگونه 

قابل حل است؟

کلید پاسخ به این ابهامات در دستان مدیران 
همانند  که  باشگاههاست  این  »باهوش!« 
مطالبات  پرداخت  جای  به  گذشته  دفعات 
فراقانونی  راهکار  یک  شاکیان،  با  توافق  و 

)بخوانید دور زدن قانون( یافته اند.
از قرار معلوم، این باشگاه ها ابتدا ایراداتی را به 
مبالغ تعیین شده از سوی کمیته انضباطی 
و کمیته استیناف برای پرداخت مطالبات به 
بازیکنان و مربیان طلبکار گرفته اند و به ازای 
مبالغ بدهی خود، نزد کمیته تعیین وضعیت 
مقدار  جایگزین  تا  گذاشته اند  گرو  سفته 
بدهی های شان به اشخاص حقوقی و حقیقی 

شود تا با این کار، بررسی مجدد پرونده ها به 
جریان بیفتد.

بازیکنان  وضعیت  تعیین  کمیته  طرفی  از 
و مربیان هم تلاش هر سه تیم برای عمل 
این  به  و  کرد  خواهد  تایید  را  تعهداتشان 
مشکل  که  این  بدون  تیم  سه  هر  صورت 
لیگ  در  مجوز حضور  باشند،  داشته  مالی 
را به دست خواهند آورد و  قهرمانان آسیا 
تا فصل آینده خیال خود را از بابت حذف از 
آسیا راحت می کنند و بعد از بررسی مجدد 
پرداخت  درباره  فکری  طلب کاران،  پرونده 

بدهی های شان کنند.

 AFC پیش از این هم زمانی که نمایندگان
حرفه ای  شرایط  و  امکانات  بازدید  برای 
ایران سفر می کردند،  به  ایرانی  باشگاه های 
سازمان  و  فدراسیون  همکاری  با  باشگاه ها 
لیگ وقت، با سندسازی، امکانات باشگاه ها 
را مطلوب نشان می دادند و به این ترتیب، 
امتیاز زیادی از لیگ ایران کسر نمی شد و 
سال به سال هم بر تعداد سهمیه های ایران 
اضافه شد. هرچند  در لیگ قهرمانان آسیا 
گرفته  جدی  بسیار  را  کار   AFC بار،  این 
و فیلترهای سنجش کیفیت خود را بسیار 

قوی تر کرده است.

لبخند لیگ یک به اکسین

برد ارزشمند طلایی پوشان البرز مقابل صبا

»سفته« راهکاری که موقتا سرخابی ها را آسیایی کرد!



شماره یازدهم  - چهارشنبه 17 آبان 1396                        

فوتبال

چهار تیم ایرانی حاضر در لیگ قهرمانان آسیا مدارک 
خود را در سیستم AFC ثبت کردند

تا روز شنبه وضعیت حضور تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان 
آسیا مشخص می شود

کمیته صدور مجوز حرفه ای اعلام کرد  چهار باشگاه 
تراکتور سازی، استقلال، پرسپولیس و نفت تهران مدارک 

خود را درسیستمAFC ثبت کردند.
به نقل از سایت سازمان لیگ، علاوه بر این سایر باشگاه ها 

نیز در این زمینه تلاش کردند تا مدارک خود را ارسال کنند و 
حد اکثر کمتر از یک ساعت و ده دقیقه دیگر باشگاه فرصت ارسال 

این مدارک را دارند.
کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای از فردا مدارک ارسالی را مورد ارزیابی قرار داده و 

نهایت تا روز شنبه نتایج برای تصمیم تهایی به AFC اعلام می شود.

محسن مسلمان در پست جدید ستاره شد
بازی تدارکاتی پرسپولیس در روز گذشته و مقابل شهرداری 

ورامین یک نکته ویژه داشت و آن هم مربوط به عملکرد 
روز  اولین  در  ایوانکوویچ  برانکو  بود.  مسلمان  محسن 
حضورش در تهران و بعد از تعطیلی تمرینات این تیم، 
سرخپوشان را در دیداری تدارکاتی به مصاف شهرداری 
ورامین فرستاد. سرمربی کروات سرخپوشان که علیرضا 

بیرانوند، سیدجلال حسینی، مهدی طارمی، وحید امیری، 
بشار رسن، فرشاد احمدزاده، گادوین منشا، بوژیدار رادوشوویچ 

و حسین ماهینی را به دلیل حضور در اردوی تیم ملی، مرخصی و مصدومیت در اختیار 
نداشت، از محسن مسلمان در خط حمله سود برد.

اتفاقی که در دقایق ابتدایی بازی از شکل عجیب این تیم به واسطه عدم حضور 9 بازیکن 
خبر می داد و البته هافبک موفق پرسپولیس که با 5 پاس گل در صدر پاسورهای لیگ 
برتر قرار دارد، توانست در این پست نیز بدرخشد. مسلمان با ارسال 3 پاس گل در این 
دیدار تدارکاتی مقابل حریف هرچند آماتور، یک روز درخشان را پشت سر گذاشت تا برای 

بازگشت به ترکیب اصلی امیدوارتر از قبل شود.

دست نشان: داور اجازه نداد فوتبال بازی کنیم
نادر دست نشان می گوید که داور دیدار برابر فجرسپاسی اجازه 

فوتبال بازی کردن را به تیمش نداده است.
پایانی  های  ثانیه  در  از شکست  نشان پس  نادر دست 
برابر میزبانش فجرسپاسی شیراز در کنفرانس خبری به 
خبرنگاران گفت: بازیکن ما ضربه سر میزند، داور اعلام 

پنالتی می کند؛ بعد اعلام کرنر می کند، بازیکن ما جلوی 
بازیکن حریف سر می زند، خطای ما را اعلام می کند. پشت 

بازیکن حریف سر می زنیم، خطای ما اعلام می شود. داور اجازه 
فوتبال به تیم ما را نداد. نوع سوت ها کاملا به ضرر ما بود. فوتبال نیمه اول ما با نیمه 
دوم کاملا فرق میکرد. بعد از برگرداندن ضربه پنالتی کلا فضای بازی عوض شد و شرایط 

قضاوت برای داوران سخت شد.
دست نشان گفت: به آقای سید علی ارادت دارم؛ ولی داوری خوبی امروز انجام نداد. نمی 
دانم تیمهایی که هوادار دارند چه بر سرشان در این فوتبال می آورند. فوتبال ایران با این 

روش ها به جایی نمی رسد.

هفته ششم لیگ برتر والیبال

تبریز و سرمایه باز هم پیروز شدند
در ادامه دیدارهای لیگ برتر والیبال تیم های سایپا،  کاله، بانک سرمایه و شهرداری تبریز 

حریفان خود را شکست دادند.
در ادامه دیدارهای هفته ششم لیگ برتر والیبال و پس از برتری 3 بر یک پیکان برابر 

شمس، ۴ بازی دیگر برگزار شد و نتایج زیر رقم خورد.
سایپا 3 - گنبد یک
کاله 3 - خاتم یک

رعد پدافند یک - شهرداری تبریز 3
شهرداری ارومیه یک - بانک سرمایه 3

واکنش مربی ایرانی خارج از کشور به اطلاعیه فدراسیون دوومیدانی

به جای تهدید، به وضعیت مالی ورزشکاران 
رسیدگی کنید

و  فدراسیون  گفت:  دوومیدانی  مربی 
تهدید  جای  به  ملی  تیم های  سازمان 
بهترین های دوومیدانی، به وضعیت مالی 

آنها رسیدگی کنید.
چند روز پیش فدراسیون دوومیدانی در 
اطلاعیه ای به ورزشکاران هشدار داد در 
صورتی که با برخی مربیان ایرانی خارج 
از کشور همکاری داشته باشند و برنامه 
تمرینی دریافت کنند، از اردوی های ملی 

محروم خواهند شد.
برهمین اساس حامد احمدپور که یکی از 
مربیان ایرانی که مدتی است در خارج از 

کشور حضور دارد، در نامه ای به این موضوع واکنش نشان داد.این مربی که هدایت رضا 
قاسمی، یکی از دوندگان برتر ایران را در چند سال گذشته برعهده داشته است، تاکید 

می کندف خدمت کردن به جوانان ایرانی برای او افتخار است.
در نامه احمدپور آمده است: »سالها در قالب مربی افتخار سربازی ورزش کشور عزیزمان و 
خدمتگزاری به جوانان برومند آن را داشته ام. در همه آن سال ها همه هدفم نزدیک شدن 
کشورم به استانداردهای جهانی رشته مادر بود، اما چند روزی است که شاهد این هستم 
که ورزشکارانی که تمرینات شان را زیر نظر من انجام می داده اند تهدید به این شده اند 
که چنانچه از بنده برنامه بخواهند از اردوهای تیم ملی خط خواهند خورد. خواهش می 
کنم به جای تهدید و ارعاب بهترین های ورزش دوومیدانی و آیندگان این رشته، بیشتر 
به وضعیت مالی آنها و مربیان عزیز شان که زمانی خود من یکی از کوچکترین آنها بوده و 
می دانم با چه علاقه ای کار می کنند و حتی گاهی پول کفش بچه ها و هزینه ایاب و ذهاب 

آنها را از جیب خود می دهند، رسیدگی کنید.
شما در داخل مربیان خارجی را با هزینه هنگفت که حقوق یک ماه به اندازه هزینه یک 
سال اغلب مربیان و ورزشکاران حرفه ای می شود را در خدمت دارید و امید است در آینده 
سازمان تیم های ملی بیشتر درمورد چگونگی جذب منابع مالی و ارتقاء سطح کیفی 
زندگی ورزشکاران تصمیم گیری کند، نه در مورد اینکه بنده  از خارج از کشور ورزشکاران 
را هدایت می کنم. بنده بی منت و با افتخار تا جایی که توان دارم از فزندان برومند ایران 

زمین دفاع خواهم کرد و به شما هم همین توصیه را می کنم.«

خبر

خبر

چالش های فوتبال حرفه ای ایران

روزمره گی عامل بدهی های مالی 
سرخابی ها

مهدی  تیموری

با  و  فوتبال حرفه ای مطرح  شد  فراهانی، بحث  در دوره صدارت محسن صفائی 
استناد بر قوانین بین المللی، دستورالعمل برگزاری مسابقات باشگاهی حرفه ای در 
ایران تهیه و تنظیم گردید. در آن ایام شرایطی برای ورود تیم های جدید به جرگه 
حرفه ای ها در نظر گرفته شد تا هیچ تیمی تنها به دلیل قهرمانی در مسابقات 
دسته اول جواز ورود به لیگ حرفه ای را پیدا نکند اما هیچگاه این قوانین از سوی 

متولیان که همان فدراسیون فوتبال باشد، رعایت نشد.
ورودی های  که  هم  باشگاهی  اول  طراز  های  تیم  که  رسید  جایی  به  کار  حتی 
نخستین دوره لیگ حرفه ای در فوتبال باشگاهی کشورمان بودند هم به مرور 
ویژگی های اولیه خود را از دست داده و بر اساس قانون اولیه، آنها هم نباید در 
جمع حرفه ای ها حضور پیدا کنند چه رسد به تیم های کمتر شناخته شده بعضی 
از شهرستان ها که به لطف موفقیت در مسابقات رده پایین تر )لیگ دسته اول( به 

لیگ برتر راه می یابند.
البته طرح این موضوع تازگی ندارد و بارها در این باره مطالب مختلفی به رشته 
تحریر درآمده اما این بار به بهانه مشکلات مالی استقلال و پرسپولیس که آنها را 

تا آستانه حذف از رقابت های باشگاهی آسیا پیش برد.
مجددا این موضوع را مطرح می کنیم چون اگر مشکلات به همین روال پیش رود، 
حضور در آسیا که خیر، حتی باید مانع از حضور آنها در لیگ برتر شد چون دامنه 
مشکلات مالی و بی تدبیری های مدیریتی این دو باشگاه تا به آنجا پیش رفته که 

ممکن است حتی پرونده  های متعدد علیه آنها در محاکم قضایی مطرح شود.
مشکل از روزمره گی فوتبال ایران است. یعنی اینکه همواره در پی بروز مشکلات 
مختلف، مسئولان سعی در رفع و رجوع همان مشکل در زمان مطروحه دارند و 
هیچ وقت بحث رشدیابی مشکلات و زدودن قطعی آنها مطرح نیست. این مرتبه هم 
که کنفدراسیون فوتبال آسیا موضوع را جدی گرفت، به توصیه فدراسیون و با ریش 
سفیدی افراد شناخته شده در ورزش و دو باشگاه استقلال و پرسپولیس، مشکل 
بدهی های انباشته این دو باشگاه تاحدودی برطرف شد. یعنی تعدادی از طلبکاران 
منتسب به خانواده استقلال از حق خود گذشته و پرونده مالی شان را مختومه 
کردند و تعدادی دیگر هم با چشم پوشی از بخشی از مطالبات مالی خود و با پول 
پرداختی از سوی خزانه دولت به آنها! رضایت خود را برای بسته شدن پرونده های 
مالی شان اعلام کردند تا این دو باشگاه بتوانند تراز مالی خود را برابر کرده و اسناد 

آن را برای ارائه به AFC تحویل فدراسیون کنند.
البته این مشکل تنها محدود به استقلال و پرسپولیس نبود بلکه تیم های دیگری 
چون تراکتورسازی تبریز و نفت طلائیه تهران هم با آن روبه رو بودند اما موقعیت 
استقلال و پرسپولیس در فوتبال ایران و تأثیرات اجتماعی حضور یا عدم حضور 
آنها )حذف( از مسابقات باشگاهی آسیا سبب شد تا مدیران ارشد ورزش به کمک 

این دو تیم دولتی بشتابند.

نقد روز

نگاه اول

چهره خوب:
بچه عقاب

پریروز کارلوس کی روش، سرمربی پرتغالی 
تیم ملی فوتبال ایران فهرست ۲6 نفره ی 
بازیکنان تیم ملی برای شرکت در اردوی 
اتریش و انجام بازی دوستانه مقابل تیم 

ملی پاناما را اعلام کرد که حضور امیر عابدزاده درون دروازه  از نکات جالب آن بود.امیر 
عابدزاده امسال فقط سه بازی برای ماریتیمو انجام داد ولی با این حال کارلوس کی روش 
تصمیم گرفت او را به تیم   ملی فوتبال ایران دعوت کند. او پسر دروازه بان اسطوره ای تیم 
ملی کشورمان؛ عقاب آسیا احمدرضا عابدزاده است که در جام جهانی سال 98 درون 
دروازه  تیم   ملی فوتبال ایران بود و در بازی معروف با آمریکا مامور حراست از دروازه  تیم  
 ملی فوتبال ایران بود. امیدواریم امیر عابدزاده یا به عبارتی »بچه عقاب« این روزها از این 
فرصت بزرگی کیروش در اختیار او قرار داده است سربلند بیرون بیاید تا شاید پس از سالها 

مجددا شاهد درخشش عابدزاده ی دیگری درون دروازه ی تیم ملی کشورمان باشیم.

چهره بد:
وزارت ورزش

پیش  ساعت  که ۴8  طاهری  اکبر  علی 
مدیرعاملی  از  خود  استعفای  اعلام  با 
مورد  هنوز  شد،  کربلا  راهی  پرسپولیس 
اعتماد هواداران و وزارت ورزش قرار دارد و 

بر این اساس دیگر اعضای این باشگاه نیز امیدوارند او با عبور از تصمیم خود برای استعفا در 
بازگشت روی صندلی مدیریت حاضر شود. البته ذکر این نکته نیز قابل تامل است که تنها 
»مورد اعتماد« بودن برای حفظ وضعیت فعلی پرسپولیس که در شرایط خوبی به سر می 
برد کافی نیست. باید تدبیری بیش از اینها به خرج داد. به واقع تا کی باید دو تیم محبوب 
پایتخت چوب دولتی بودنشان را بخورند؟ چرا در اوج موفقیت و وضعیت خوب فعلی این 
تیم این تصمیم های نابخردانه کام هواداران این تیم را تلخ می کند؟ بی شک وزارت ورزش 

از سوی ما در این شماره چهره بد انتخاب می شود. 

 چهره زشت:
جادوگری و... !

اتفاقات دیدار روز چهارشنبه خونه به خونه 
چارچوب  در  گهر  گل  برابر  سیرجان  در 
هفته یازدهم رقابت های لیگ آزادگان بار 
دیگر بحث جادوگری و درستییا نادرستی 

آن را در فوتبال داغ کرده است.بازی دو تیم گل گهر سیرجان و خونه به خونه بابل حواشی 
عجیب و غریبی داشت که مهمترین آن مربوط کاری می شد که علی گویینی مسئول 
چمن ورزشگاه امام علی)ع( انجام داد. او برای باطل کردن آنچه خودش سحر و جادوی 
باشگاه خونه به خونه بابل عنوان کرده شیشه ای حاوی ادرار!!! را روی چمن ورزشگاه پاشید. 
اتفاقی که توسط دوربین های حاضر در ورزشگاه ثبت و تبدیل به موضوعی جنجالی شد. 
پس از گذشت تقریبا دو دهه از به اصطلاح »حرفه ای« شدن فوتبال کشور و زندگی در 
قرن ۲1 باز هم باید شاهد چنین خرافات و موضوعات ناهنجاری باشیم که مورد بهتری از 

آن برای چهره زشت این شماره مان پیدا نکردیم...!

رضا میرزائیان - مثل اینکه قرار نیست 
بی  فوتبال  این  گلوی  از  خوش  آب 

هر  و  برود  پایین  سروسامان 
ناخوشایندی  اخبار  روز 
بگوش می رسد که دل هر 
فوتبال دوستی را بدرد می 
آورد و علاقه مندان به ویژه 
هواداران سرخابی را خون 

به دل می کند.
بحث محرومیت پرسپولیس 
از پنجره نقل و انتقال بازیکنان 

و همچنین نقره داغ 
مهدی  شدن 

می  ر طا
به 

قدر کافی هواداران سینه چاک این باشگاه 
ریشه دار را اذیت کرد اما اکنون خبر 
استعفای طاهری مدیر عامل 
گماردن  و  سرخ  ارتش 
به  گرشاسبی  موقت 
تیتریک«   « جای وی 
شده و بار دیگر میلیون 
ها طرفدار پرسپولیس 
را در لاک نگرانی فرود 

برده است .
پرسپولیس  باشگاه  از 

خبرهای متناقضی بگوش می رسد، یکی 
ماندن  خواهان  ورزش  وزیر  گوید  می 
به  گرشاسبی  احتمالا  و  است  طاهری 
طور موقت سکاندار مدیریت پرسپولیس 
خواهد بود اما دیگری می گوید این تو 
و  نیست  ها  بمیری  تو  آن  از  بمیری 
قطعا طاهری دیگر در نزد قرمزها آفتابی 

نخواهد شد.
اما آنچه که از قرائن پیداست، پرسپولیس 
احتمالا از سوی کنفدراسیون آسیا یا فیفا 
بطور جدی تر نقره داغ خواهد شد و چه 
بسا به سبب تخلفات با کسر امتیازمواجه 
طراحی  طوری  احتمالا  و  شد  خواهد 
شده تا طاهری را استعفا بدهد، هرچند 
های  بدهی  که  کرده  تاکید  دولت  که 
پرسپولیس و استقلال را متقبل خواهد 
را مد  این مهم  باید  به هرحال  اما  شد 
نظر داشته باشیم که دو نهاد یادشده 
کسی  با  اصلا  جهانی  و  آسیایی 
حرف  حرفشان  و  ندارند  شوخی 

است.
کدام  تحت  طاهری  که  این 
فشار با کارنامه نسبتا خوب 
کرد  رها  را  پرسپولیس 
خواهد  مشخص  بزودی 
هم  ورزش  وزارت  اما  شد، 

باید این را آویزه گوش کند که اگر در 
دودش  کند  تعلل  عامل  مدیر  انتخاب 
پرسپولیس  چشم  به  چیز  هر  از  بیش 

خواهد رفت .
اما اگر از این مقوله رها شویم، حرفمان با 
مسوولان وزارت ورزش این است که چرا 
برای یکبارهم که شده تکلیف پرسپولیس 

و استقلال را روشن نمی کنند ؟.
اخیرا وزیر محترم ورزش حتی برای انتقال 
این دو باشگاه به بخش خصوصی دستور 
فعلی  اقتصادی  فضای  با  لذا  بود،  داده 
بهترین گزینه این است که هرچه سریعتر 
سرخابی ها را به بخش خصوصی بدهند و 

از این مهلکه نجات یابند .
قطعا با خروج این دو باشگاه پر هزینه از 
بدنه وزارت ورزش، مدیران این تشکیلات 
می توانند با فراغ بال به دیگر ورزش ها 
برسند و پول های هنگفتی که به جیب 
به  را  ریزند  استقلال می  و  پرسپولیس 
سایر فدراسیون ها بدهند که این روزها 
وا اسفای بی پولی آنها به عرش رسیده 

است .
به کرات تاکید شده و باز هم تکرار می 
کنیم که فوتبال ما باید روزی آموزه های 
حرفه ای را پیاده کند و به الفبای فوتبال 
روز دنیا احترام بگذارد وگرنه آش و کاسه 

همینی خواهد بود که امروز می بینیم و 
کلی حرص و جوش می خوریم .

دو  این  واگذاری  بحت  پیش  سال  سه 
باشگاه جدی شد ولی بازهم در دقیقه 90 
همه چیز بهم خورد تا کار به این جا برسد 

و بقول قدیمی های کار بیخ پیدا کند.
سواری  شتر  گفتند  می  ندیما  قدیم  از 
دولا- دولا نمی شود که بحث مدیریت 
سرخابی ها نیز ما را بیاد این ضرب المثل 
می اندازد، به هرحال وزارت ورزش برای 
آنکه از این برزخ به سلامت عبور کند و 
از حاشیه های تخریب کننده و فضای پر 
تنش فعلی نجات پیدا کند راهی به غیر از 

این گزینه ندارد .
با تلمبار شدن بدهی ها و مشکلات بی 
اوضاع  از  گرفته  نشات  که  دیگر  شمار 
پیچیده فوتبال ماست، اوضاع در آن سوی 
مرزها به سود ما نخواهد بود و چه بسا 
ممکن است جرایم سنگینی دامان این 
فوتبال را بگیرد که در آن صورت جمع و 

جور کردن آن ممکن نخواهد بود.
چه  و  بروند  آن  امثال  و  طاهری  چه 
با این فضا و  بماند، کشتی پرسپولیس 
این شرایط اصلا به ساحل نجات نخواهد 
رسید که صد البته این قصه برای استقلال 

نیز تکرار خواهد شد.

اندر استعفای مدیر پرسپولیس و ترکش های آن

قهر نمایشی یا ترس از نقره داغ فیفا

انصاری فرد دومین گلزن برتر لیگ یونان
تیم المپیاکوس در یکی از مسابقات هفته دهم سوپر لیگ یونان در استادیوم 

کارایسکاکیس پذیرای پلاتانیاس بود. انصاری فرد که در این فصل 3 گل زده و یک 
پاس گل داده بود، در این دیدار موفق شد چهارمین گل فصل خود را ثبت کند تا 

در جایگاه دوم برترین گلزنان لیگ این کشور قرار بگیرد.

پیروزی شارلوآ  با پاس گل کاوه رضایی 
تیم شارلوآ در حالی که کاوه رضایی را همچون 11 بازی گذشته در ترکیب 

داشت، در چهاردهمین بازی فصل ژوپیر لیگ بلژیک در بوسویل استادیوم مقابل 
آنتورپ با پاس گل کاوه رضایی 3 بر یک به پیروزی رسید و با ۲8 امتیاز 

همچنان در جایگاه دوم جدول ژوپیر لیگ قرار گرفت.

تساوی روبین کازان در حضور آزمون 
تیم های روبین کازان و زنیت سن پترزبورگ در استادیوم کازان آره نا بازی 

ماقبل پایانی هفته شانزدهم لیگ یک روسیه را برابر هم برگزار کردند.
یاران آزمون همانند دو مسابقه گذشته در رسیدن به پیروزی ناکام بودند و 

مقابل زنیت سن پترزبورگ به تساوی بدون گل رسیدند

نیمکت  نشینی عابدزاده  و  برد  ماریتیمو 
در چارچوب هفته یازدهم لیگ یک پرتغال تیم ماریتیمو در حالی که امیر 

عابدزاده را مثل تمام مسابقات این فصل روی نیمکت داشت، مهمان فیرنسه 
بود. یاران عابدزاده در این دیدار خارج از خانه به برتری یک بر صفر رسیدند و 

۲۲ امتیازی شدند اما جایگاه چهارم جدول آنها تغییر نکرد.

درخشش صادقیان برابر فنرباغچه در بازی اول 
در یکی از مسابقات هفته یازدهم سوپر لیگ ترکیه تیم عثمانلی اسپور 

در حالی که پیام صادقیان را روی نیمکت داشت در عثمانلی استادیوم آنکارا 
میزبان فنرباغچه بود. بازی تا لحظات پایانی یک بر صفر به سود فنرباغچه 

بود اما حضور پیام صادقیان سرنوشت را برای عثمانلی اسپور تغییر داد. ها
ونر

لژی
از 

اه 
وت

ک

جهانبخش، همه کاره آلکمار و بهترین پاسور لیگ هلند 
تیم آلکمار در حضور ثابت علیرضا جهانبخش به عنوان وینگر راست در 

چارچوب هفته یازدهم لیگ اردیویسه هلند در آفاس استادیوم پذیرای ویلم بود.
جهانبخش شب فوق العاده ای را با تاثیرگذاری مستقیم روی هر سه گل آلکمار 

پشت سر گذاشت.

قوچان نژاد: نمی دانم  علت  گل  نزدنم  چیست 
مهاجم ایرانی تیم هیرنفین در واکنش به عدم گلزنی اش در فصل جاری 

اردویژه هلند همانند فصل گذشته گفت: نمی دانم علت آن چیست.
تیم هیرنفین شنبه گذشته در مصاف خارج از خانه با اسپارتا روتردام در هفته 

یازدهم اردویژه به تساوی بدون گل دست یافت. 

پایان شکست ناپذیری آمکار  با عزت  اللهی 
آمکار در حضور هافبک ایرانی خود مقابل آنژی ماخاچ کالا مغلوب شد.

در ادامه مسابقات هفته شانزدهم لیگ یک روسیه تیم آمکار در حضور ثابت 
سعید عزت اللهی میزبان آنژی ماخاچ کالا بود. یاران عزت اللهی نتوانستند آنژی 

قعر جدولی را شکست دهند و با نتیجه ۲ بر یک بازی را واگذار کردند.

سوشا و یارانش فصل را با سومی تمام کردند 
تیم میوندالن با بهره مندی از سوشا مکانی درون دروازه در چارچوب هفته 

سی امُ اوبوس لیگ نروژ مهمان الِوِروم بود. یاران سوشا مکانی در آخرین بازی 
فصل هم توانستند با نتیجه پرُ گل 3 بر صفر الِوِروم را مغلوب کنند و با صعود 

یک پله ای در پایان رقابت ها در رده سوم جدول اوبوس لیگ بایستند.

  اقتصادمقاومتی و فوتبال
قلب تپنده هر جامعه ورزش است و 
ورزش  در  باید  نیز  مقاومتی  اقتصاد 
به خصوص فوتبال اجرا شود؛ چراکه 
ورزش  پرطرفدارترین  همواره  فوتبال 
طور  به  و  است  شده  معرفی  دنیا 
بسزایی  تأثیر  جامعه  در  مستقیم 

می گذارد.
ایران،  فوتبال  در  مقاومتی  اقتصاد 
همانطور که باید در بودجه های کشور 
طبق فرمان رهبری اجرایی شود، در 
فوتبال نیز می توان از فرمایشات ایشان 
از قراردادهای نجومی  استفاده کرد و 
فوتبال  در  اگرچه  شود.  جلوگیری 
است،  بازیکنان  گرفتن دستمزد حق 
اما باید با پرداختی های نجومی و غیر 

واقعی مقابله کرد.
متأسفانه بازیکنانی به کشور ما آورده 
رقم های  دریافت  باوجود  که  می شود 
بالا، هیچگونه بازدهی خوبی را از خود 

نشان نمی دهند که این تنها دو دلیل 
دارد، یعنی عدم توانایی بازیکن و عدم 
شناخت خوب مربی و مدیران باشگاه 
از  استفاده  در  مربی  نحوی که  به  ها 
هدر  باعث  این  که  بازیکن  پتانسیل 
رفتن مبالغ هنگفتی در جامعه می شود.

  اردوها زیرذره بین باشند
برای  عاملی  را  اردوها  افراد  از  خیلی 
از جو فوتبال می دانند که  دور شدن 
اگر بازگشتی به گذشته داشته باشیم، 
تومیسلاو  زمان  در  پیش  در ۲0سال 
سال  در  ایران  ملی  تیم  مربی  ایویچ، 
های 1997 و 1998 اردوی این تیم 
در بروجرد برگزار شده بود و از امکانات 
با  بنابراین  می کردند.  استفاده  آنجا 
نگاهی گذرا به گذشته، درمی یابیم که 
می توان در اجرای اردوها صرفه جویی 

خاصی را ایجاد کرد.
گاهی این اردوها تنها جنبه تفریحی 

دارد، چراکه می توان با هزینه کمتر 
اردوها را در کشور برگزار کرد و فقط 
با هدف اردوی تفریحی کشورهای دیگر 
انتخاب می شود و پس از آغاز مسابقات 
برخوردار  لازم  آمادگی  از  هنوز  تیم 

نیست که جای انتقاد دارد.

  مدیران باشگاه های فوتبال باید 
پاسخگو باشند 

 وقتی مدیر و یا مسئول خرید تیم در 
یک فصل، تصمیم به جذب بازیکن را 
بیاورند  را  بازیکنانی  باید همواره  دارد 
تیم  چیدمان  و  مربی  تفکرات  با  که 
هماهنگی داشته باشد و در این صورت 
مشکلی حتی درحوزه مالی هم وجود 
نخواهد داشت اما اگر غیراز این باشد، 
خرج  جوابگوی  باشگاه،  مدیران  باید 

هزینه های بیهوده باشند.
در اروپا هم این مشکلات وجود دارد 
اما بیشتر آنها به عملکرد بازیکن توجه 

دارند که در این حالت رقابت ویژه ای 
به  اما  می شود  ایجاد  باشگاه ها  میان 
بیش  افراد  دریافتی  مبلغ  وجه  هیچ 
از حد معمول نخواهد بود و درعوض 
گزینه هایی را به عنوان جایگزین، پیش 

روی آنها می گذارند.
درخصوص  اروپایی  مدیران  بیشتر 
بسنده  قرارداد  یک  عقد  به  بازیکنان 
نمی کنند و آینده بازیکن نیز برای آنها 
اهمیت ویژه ای دارد و راه درست را به 

بازیکن نشان می دهند.
بازیکنان  از  اروپا  در  فوتبال  مدیران 
این  و  می کنند  استفاده  نیز  خارجی 
از  پول  تزریق  برای  عاملی  موضوع 
کشورهای این بازیکنان برای پوشش 
تصویری بازی و یا فروش پیراهن آنها 
این  اما  باشگاه محسوب می شود،  به 
اینچنین  ایران  در  که  است  درحالی 
همواره  و  نمی دهد  رخ  هایی  اتفاق 
جا  همه  در  بازیکنان  جعلی  پیراهن 

فروخته می شود.

  دوست دارم در ایران باشم
در حال  حاضر که به تجربیات خوبی 
در کشورهای مختلف دنیا کسب کرده 
ام دوست  دارم در ایران فعالیت کنم اما 
در هرجا مشغول به فعالیت بودم، تلاش 
می کردم که اثر مثبت و مفیدی از خود 
به جای بگذارم که البته این اتفاق در 
امارات نیز از سوی من رخ داد اما با این 
حال، آرزو دارم با تیم ملی ایران به جام 

جهانی بروم.
امیدوارم تیم ایران پیشرفت داشته باشد 
که اگر کسانی در راستای تیم ملی قرار 
گرفتند بتوانند این راه را ادامه دهند 
به  روش  کی  سیستم  اکنون  چراکه 
خوبی پیش می رود و یکی از شاهکار 
های وی محسوب می شود و غیراز خود 
او هیچ کس نمی تواند این عملکرد را 

داشته باشد.

اقتصاد مقاومتی در فوتبال هم قابلیت اجرا دارد

پرَکاس: دوست دارم تجربیات خودم را
به فوتبال ایران منتقل کنم

محمدرضا پرکاس که تقریبا نزدیک به یک دهه در کشورهای اروپایی فعالیت می کند، دارای بالاترین 
مدرک مربی گری از فوتبال اروپا بوده و سابقه فعالیت در رده های مختلف سنی در کشور آلمان و 
کشورهای حاشیه خلیج فارس را دارا است. پرکاس در حاشیه بیست و سومین نمایشگاه مطبوعات 
کشور در بازدید از غرفه روزنامه دنیای هوادار، با اشاره به مباحث و مشکلات اقتصادی در فوتبال 
گفت: فوتبال، پرطرفدارترین ورزش جهان است که موضوع اقتصاد در آن اهمیت بالایی دارد. 
پرکاس در این گفت و گو به مباحثی همچون موضوع اقتصاد در فوتبال، نقل و انتقالات، استعدادهای 

فوتبال ایران و وضعیت تیم ملی کشورمان پرداخته که در ادامه شاهد آن هستیم.
راضیه  شعبانی

متهمین  هوادار  هوادار،  دنیای  دادگاه 
و مظلوم و بدون پارتی است به همین 
مهمان  ها  آن  مجازات  اشد  خاطر 
شدنشان در این ستون است و حداکثر 

محکومیت کاغذی

نام: حمیدرضا
نام خانوادگی: جهانیان

شهرت: مدیرعامل »وعده ها«!!
اتهام: خساست، بی ثباتی و بی اطلاعی 

از ابتدایی ترین مسائل فوتبال

رضا گل محمدی، مدیر کل ورزش و 
جوانان استان تهران اعلام کرد جهانیان 
مالک باشگاه نفت تهران نیست. اینکه 
چه شد و چه بر سر نفت تهران با آن 
این  در  خوش  روزهای  و  ستاره  همه 
مدت کوتاه آمد بحث ما نیست و قطعا 
به آن خواهیم  تر  در فرصتی مناسب 
های  انتخاب  عدم  ما  بحث  پرداخت. 

هاست.  تیم  مدیرعاملی  برای  صحیح 
انتخاب هایی که از روی دانش و آگاهی 
در  اند. حمیدرضا جهانیان که  نیامده 
چندماه گذشته به یکی از پرسر و صدا 
ترین چهره های لیگ فوتبال کشورمان 
تبدیل شده است. او حسابی از همین راه 
برای خود تبلیغات کرده است. منفی و 
مثبت اش تفاوتی ندارد. برای جهانیان 
و شاید خیلی از کسانی مثل او همین 
که مدام اسمشان سر زبان ها باشد و با 
بزرگان سر درگیری پیدا کنند برایشان 
کافی است. شاید اصلی ترین موضوعی 
که در این دادگاه مطرح و مورد نکوهش 
قرار دارد رفتار غیر حرفه ای او در مدت 
زمانی است که مدیریت عامل تیم نفت 

تهران )طلاییه( را عهده دار بود.
 او از همان روزی که به عنوان مالک 
جدید نفت تهران انتصاب شد تصمیمات 
خود  از  غریب  و  عجیب  رفتارهایی  و 
نشان داد و همین رفتارها از سوی کافی 

بود تا او همواره او را با یک چهره ی 
جنجالی با تصمیماتی عجیب و غریب به 
یاد بیاوریم. او در ابتدا با قصد همکاری 
با حمید درخشان فصل کارش را شروع 
کرد و پس از مدت کوتاهی سر از امضای 
قرارداد با علی کریمی برای نظارت تیم 
های پایه باشگاه درآورد و آمادگی اش 
جهت استخدام مربیان خارجی برای راه 
اندازه کارخانه بازیکن سازی باشگاه را 
اعلام کرد! البته اینگونه حرف ها از زبان 
او برایمان کمی آشنا هستند. وعده های 
شیرین، جذاب و اما »توخالی« بی جهت 
نیست اگر او را مدیرعامل »وعده ها« 
بنامیم. پس از یک کش و قوس فراوان 
جنجالی  حکم  یک  در  کریمی  علی 
سرمربی نفت انتخاب شد. طولی نکشید 
و دوباره حمید درخشان به جای علی 
کریمی بر راس قدرت تیم نفت تهران 
تکیه زد. استفاده از نام های پیشکسوتان 
و رو در روی هم قراردادن آنها هم یکی 

دیگر از اتهامات جهانیان است که جا 
دارد در این دادگاه بررسی شود. 

حال مدتی است که از آن روزهای پر از 
کشمکش بین علی کریمی و حمیدرضا 
مدت  این  در  او  گذرد.  می  جهانیان 
بتواند  تا  داشت  خوبی  نسبتا  فرصت 
کارنامه ی سیاه گذشته را پاک کند و 
خودی نشان دهد اما نه تنها اینکار را 
نکرد بلکه اوضاع روز به روز برای نفت 
که  جایی  تا  است.  شده  تر  اسفناک 
آنها دیگر جایی در لیگ قهرمانان آسیا 
نخواهند داشت و این خود نیز یکی دیگر 
از نقاط سیاه کارنامه ی او خواهد بود. 
انتقال  شدیم  خبردار  نیز  گذشته  روز 
سهام تیم نفت به بهنام پیشرو و آقای 
جهانیان منتفی است و ایشان به لحاظ 
قانونی از نظر مسئولین و شخص رضا 
گل محمدی هیچ سمتی در فدراسیون 

و وزارت ورزش ندارد.
در پایان دادگاه جا دارد اعلام کنیم که 

آقای حمیدرضا جهانیان شما به علت 
بازی با روح و روان هواداران تیم خوب 
پیشکسوتان،  از  ابزاری  استفاده  نفت، 
تیمداری  از  اطلاعی  و  آگاهی  عدم 
صحیح و مهم تر از همه شعارها و وعده 
الخروج  ممنوع  به  محکوم  پوچ  های 
دائمی از فوتبال هستید. باشد که فوتبال 
را فوتبالی ها و دلسوزان و کاربلدانش 

اداره کنند.

دادگاه دنيای هوادار

پرسه زدن حوالی فوتبال »ممنوع«!
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ورزش

در پی برگزاری مسابقات قهرمانی کشور کشتی

لرستان میزبانی موفق برای رویدادهای ورزشی

  چه شد که به این کار روی آوردید؟
از کودکی عاشق فوتبال بودم و استعداد عجیبی در 
این زمینه داشتم به طوری که در مدرسه فوتبال علاوه 
بر بازی خوب، در انتخاب بازیکن خوب نیز به مربی 
بخش  زدن  روپایی  کم  کم  می کردم.  ورزشم کمک 

ویژه ای از زندگی ام شد.

  فکر می کردید با این کار ورق زندگی شما 
برگردد؟ 

خواست خدا بود که به این استعداد ذاتی ام پی ببرم. 
دوران دبیرستان در مشهد از امام رضا خواسته بودم 
به  و سال85  یاری دهد  مرا  رؤیا  این  تحقق  در  که 

صورت حرفه ای وارد این عرصه شدم. 

  تاکنون چه رکوردهایی داشتید؟
30 ساعت روپایی با توپ تنیس و ثبت آن در کتاب 
رکورد گینس؛ روپایی با انواع توپ در سایزهای مختلف: با 
توپ تنیس 10 ساعت، با تیله و ساچمه 5 ساعت، با توپ 
پینگ پونگ 8 ساعت؛ روپایی زدن در مسافت حضرت 
عبدالعظیم تا بهشت زهرا به مسافت ۲0 کیلومتر؛ دو بار 
روپایی زدن در مسافت بین میدان انقلاب تا میدان آزادی 
تهران؛ دوبار روپایی زدن در مسافت بین میدان فردوسی تا 
میدان فلسطین تهران؛ روپایی زدن در مسافت بین آرامگاه 
حضرت معصومه )ع( تا مسجد جمکران به مسافت 17 
کیلومتر؛ روپایی زدن در حین بازی بین تیم های ملی ایران 
و کره؛ روپایی زدن در سه بازی بین تیم های استقلال و 
پرسپولیس؛ روپایی  زدن به صورت برعکس 3 بار در  برج 
میلاد: یک بار با توپ فوتبال، یک بار با توپ تنیس و یک 
بار با تیله. یک ماه پیش نیز روی تردمیل در حال حرکت 
با انواع توپ های بسکتبال؛ والیبال تنیس، تیله، ساچمه 
رکورد زدم. رکورد آخرم مربوط به دربی 85 بود که نزدیک 
سه ساعت و بیست دقیقه به صورت برعکس 13 بار دور 
ورزشگاه را جلوی صدهزار نفر تماشاگر روپایی زدم، یعنی 
تقریبا 5 کیلومتر و ۲00 متر. این رکورد آخری بود که در 

گینس ثبت شد.

های  زمان  در  ویژه  به  زدن  روپایی  این    
طولانی عوارضی نیز دارد؟ 

صد در صد. چون به صورت حرفه ای روپایی می زنم و 
در ثبت رکوردها با برنامه ریزی پیش می روم کار کمی 

سخت تر می شود. در همین رکورد آخر که 3 ساعت 
در دربی روپایی زدم 3،۴ روز نتوانستم تمرین کنم. 
یا وقتی رکورد 30 ساعت روپایی را زدم یک هفته از 

تمرین عقب بودم.

  آیا به دیگران این کار را توصیه می کنید؟
من رئیس کمیته روپایی ایران هستم که زیر نظر وزش 
های همگانی است و از سال 85 به آموزش این رشته 
آموزش داده ام و  را  تا 60 سال  از سن 7  پرداخته ام. 
همیشه توصیه کرده ام این حرفه اگر با برنامه ریزی همراه 
باشد درآمدزایی خوبی خواهد داشت. اکنون از کل ایران 
در این مسابقات و کلاس ها شرکت می کنند. این رشته 
جذابیت خیلی خوبی دارد چون با فوتبال ارتباط دارد 
و مردم به این موضوع بسیار علاقه مند هستند. درآمد 

زندگی من از همین راه است. 

  حمایتی هم از شما می شود؟ 
به صورت  که  است  ده سال  نزدیک  عنوان.  هیچ  به 
نه  مسوولین  اما  می دهم   انجام  را  کار  این  حرفه ای 
حمایتی از من می کنند و نه اصلا مرا می بینند! در 
حالی که درکشورهای دیگر سریع شبکه های مختلف 
تلویزیونی از نمایش من برنامه زنده تهیه می کنند و تیتر 
و عکس بزرگ من در روزنامه ها درج می شود. آنها حتی 
حاضر هستند تمام امکانات رفاهی را نیز در اختیار من 
قرار دهند. متاسفانه در ایران رکورد جهانی زدم ولی فقط 
برنامه نود چند دقیقه ای از آن را نشان داد. سال ۲010 
که من رکوردم را در گینس ثبت کردم ۲3 میلیون 
هزینه کردم. برای مسابقات جام جهانی از خیابان سئول 
تا پله های وزارتخانه را روپایی زدم و نزد وزیر رفتم و 
درخواست کردم که مرا برای جام جهانی و اجرا اعزام 

کند اما فقط قول پیگیری داد و اتفاقی رخ نداد.

  چه برنامه و هدفی برای دوران بازنشتگی 
دارید؟ 

آن زمان دوست دارم یک فروشگاه ورزشی بزنم و یا با راه 
اندازی یک آکادمی به تربیت شاگردان با استعداد بپردازم.

  انگیزه شما از این کار چیست؟ 
غرورش  و  افتخار  زدم  که  رکوردهایی  که  این  اول 
همگی برای ایران است. دوم این که وقتی به بچه ها 

آموزش می دهم و آنها با این سن کم وارد این حرفه 
می شوند حس خوشایندی را تجربه می کنند که به من 
نیز منتقل می شود؛ چون آنها دوست دارند توانایی 
های خود را به نمایش بگذارند و این ورزش اعتماد 
به نفس بچه ها را بیشتر می کند و سبب موفقیت های 

بیشتر برای آنها می شود. 

  چه شد که روپایی با انواع توپ را امتحان 
کردید؟

این ایده ناگهان به ذهنم خطور کرد و اجرایی کردم 
ولی بسیار سخت است. حتی بهترین فوتبالیست های 

دنیا نیز این کار را انجام نداده اند. چون من با تیله 5 
ساعت روپایی می زنم و کار من بیشتر 
استقامتی و رکوردی است نه نمایشی. 

نمایش را همه می توانند انجام 
دهند الان در برزیل بسیار متداول 

است. 

این سی ساعتی که  در    
در حال روپایی زدن هستید 
وضعیت غذا و خوراک شما 

چگونه است؟
هر یک ساعت 5 دقیقه 

استراحت می کنم. دمبل می زنم 
غذا می خورم و همزمان روپایی 

می زنم یعنی اصلا موقعیت زمانی 
و مکانی مهم نیست. 

  برنامه 
بعدی شما 

چیست؟
مایلم در جام 

جهانی بعدی با 
لباس ایران به 

روسیه بروم و آنجا 
به اجرای نمایش 

بپردازم. همچنین تصمیم 
دارم سفری به اسپانیا داشته 
باشم و رونالدو و مسی را به 

چالش روپایی دعوت کنم!

  نظر شما در مورد نمایشگاه و غرفه دنیای 
هوادار؟ 

نمایشگاه مطبوعات خوب بود. غرفه »دنیای هوادار« 
یکی از بهترین غرفه ها در نمایشگاه بود چون علاوه بر 
اینکه بازدید کننده زیادی داشت، چند مسابقه روپایی 
ورزش  این  ترویج  در  و  کرد  برگزار  مردم  بین  هم 

فعالیت داشت.

آزاد  رقابت های کشتی  مهران مریدی - 
بزرگسالان قهرمانی  و فرنگی گروه »الف« 
مجموعه  چاغروند  شهید  سالن  در  کشور 
ورزشی تختی خرم آباد 11 و 1۲ آبان ماه 

برگزار شد.

این پیکارها علاوه بر بخش تیمی به صورت 
انفرادی هم برگزار شد و 10 تیم بخش آزاد؛ 
آذربایجان  تهران-  توابع  تهران-  مازندران- 
شرقی و گیلان در گروه«الف« و کرمانشاه- 
البرز- لرستان- همدان و قزوین در گروه«ب« 
با هم به رقابت پرداختند که تیم  مازندران در 
دیدار پایانی با حساب 7به 3 از سد کرمانشاه 
گذشت و  قهرمان شد. در مصاف برای کسب 
مقام سوم نیز تهران با همین نتیجه البرز را از 

پیش رو برداشت.
خوزستان-  فرنگی؛  کشتی  در  همچنین 
در  کرمانشاه  و  کردستان  البرز-  تهران- 
مازندران-  فارس-  تیم های  و  گروه«الف« 
رضوی  خراسان  و  تهران  توابع  لرستان- 
در گروه«ب«  حضور داشتند که در پایان 
تیم های تهران، لرستان و فارس به ترتیب اول 

تا سوم را کسب کردند.
این رقابت ها با قوانین جدید اتحادیه جهانی 

کشتی و در 10 وزن برگزار شد.
نکته جالب توجه در برگزاری این رقابت ها، 
میزبانی مطلوب لرستان بود و اکثر میهمانان 

از شرایط میزبانی اظهار رضایت کردند.

میزبانی  توانایی  لرستان  بنی تمیم: 
بین المللی را دارد

حمید بنی تمیم، نایب رئیس فدراسیون کشتی 
پیکارها حضور  برگزاری  محل  سالن  در  که 
بدون  گفت:  لرستان  میزبانی  درباره  داشت، 
تعارف می گویم که امکانات و تجهیزات لازم 

نداشت.  مشکلی  هیچ  میزبانی  و  شده  مهیا 
ظرفیت میزبانی بین المللی در لرستان وجود 
دارد و اگر مسئولان استان متقاضی باشند، قول 
میزبانی یک تورنمنت را به لرستانی ها می دهم.

جایگاه  به  می تواند  لرستان  رنگرز: 

قبلی اش برگردد
حسـن رنگـرز قهرمـان سـابق جهـان و 
سـرمربی تیـم کشـتی فرنگی بیمـه رازی 
گفـت: سـال پیش بـرای مرحله نخسـت 
لیـگ برتـر بـه خرم آبـاد آمـدم و امسـال 
نیـز بـرای رقابـت هـای قهرمانـی کشـور 
کـه خوشـبختانه هـر دو میزبانـی خـوب 
بوده اسـت. لرسـتان در گذشـته نه چندان 
دور یکـی از پایگاه  هـای کشـتی فرنگـی 
کشـور بـوده و خیلی خوشـبین هسـتم با 
برنامه هـای هیـأت کشـتی بازهـم بـه آن 
جایـگاه برسـد و این ظرفیت وجـود دارد.

رونمایی از تمبر منقوش به پیشکسوتان 
کشتی لرستان

پیکارهـای کشـتی  برگـزاری  در حاشـیه 
از  کشـور  بزرگسـالان  فرنگـی  و  آزاد 
تمبـر منقـوش بـه پیشکسـوتان کشـتی 
لرسـتان، زنـده یـاد »محمـد جعفـر یگانه 
»از بنیانگـذارن کشـتی اسـتان و زنده یاد 
»علـی اکبریـان« مربـی و قهرمان کشـتی 

اسـتان رونمایـی شـد.

درخشش سلطان روپایی جهان در نمایشگاه مطبوعات

حب درویش: مسی و رونالدو را به چالش دعوت می کنم!
در بیست و سومین نمایشگاه مطبوعات کشور سلطان روپایی جهان، »مهدی حب درویش« در حالیکه لباس»دنیای هوادار« را به تن داشت با اجرای روپایی، 

هیجان جالبی را در فضای نمایشگاه و غرفه دنیای هوادار ایجاد کرد.  بر آن شدیم گفتگویی با وی داشته باشم تا با دنیای وی بیشتر آشنا شویم. 
مهدی حب درویش رکورددار روپایی جهان است که طی 30 ساعت روپایی زدن توانست رکورد جدیدی را در سال 2010 در گینس ثبت کند. وی رئیس 

کمیته روپایی ایران و بازیکن تیم ملی فوتبال هنرمندان است. وی این فعالیت را از سال 1385به صورت حرفه ای آغاز کرده است. 
تیلدا  حسینی

چندی پیش، نشاط را در جامعه بانوان همان ها که نیمی از جامعه اند ولی در رسانه ملی و 
مکتوب دیده و شنیده نمی شوند، بررسی کردیم. نظرات مختلف همکاران زن و مرد را در 
این مورد جویا شدیم که »دغدغه بانوان در ورزش چیست؟« دوستان معترفند که جامعه 
به ورزش بانوان اهمیتی نمی دهد. گویی میان مدادرنگی ورزشی جامعه، سفید به زنان 
تعلق گرفته که در پس زمینه سفید این سرزمین هر قدر نقش بیافرینند و مدال آفرینی 
کنند، دیده نخواهند شد. کم کم این سؤال ایجاد شد که فارغ از تمام چارچوبهای فرهنگی 
ـ مذهبی چرا روند توسعه ورزش بانوان اینقدر کند است؟ تا کی واژه پرتکرار »تبعیض 
جنسیتی« غرغره ذهن جامعه است ولی تغییرات مثبت اینقدر تدریجی و طاقت فرسا رخ 
می دهد؟ وقتی زن و مرد این نظرسنجی به وجود سایه سنگین نگاه جنسیتی در حوزه 
ورزش بانوان اذعان می کنند، حاکی از چشیدن طعم تلخ حقیقتی نیست که چون داغی 

بر پیشانی تقدیر بانوان این مملکت نشسته؟!
 اما در نگارش این مطلب تن به این نگاه ندادم. چون معتقدم اگر بانوان لحظه ای 
خودباوری را فراموش کنند و وارد فاز مظلوم نمایی شوند از شرایط مطلوب فاصله خواهند 
گرفت. زنان به عنوان موجوداتی چند ساحته که در عرصه های مختلف فعالیت دارند، 
اثبات کرده اند گرچه فعالیت آنان تحت الشعاع مردان جامعه است، گرچه زیر سقفی از 
جنس شیشه فعالیت می کنند و گهگاه در اوج موفقیت، وقتی سقف آروزها بلندتر از سقف 
ظرفیت جامعه مردسالار باشد آن را ملموس تر تجربه می کنند! اما همچنان بر سر سفره 
قدرت میهمان هستند آن هم نه میهمانی ناخوانده! مصداق اتمّ این ادعا نیز بانوان قهرمانی 
هستند که با وجود قوانین دست و پاگیر برای ورود به میدانهای جهانی با پوشش اسلامی 

در اعتلای ورزش بانوان کوشیده اند. 
سلامت جامعه در گرو سلامت دختران امروز است و به نسلی می توان امید بست که از 
سلامت جسم و روح برخوردار باشد. با تغییر سبک زندگی و کوچک شدن خانه ها بانوان 
چگونه ورزش کنند وقتی برای ورزش در فضای عمومی باید به پارک بانوانی مراجعه یا 
در باشگاههایی ثبت نام کنند که ساعت مناسب، فضای امن و نزدیکترین موقعیت محلی 
به منزل را داشته باشد. اینجاست که نیاز به توسعه اماکن ورزشی بانوان بیشتر حس 

می شود. 
دختران رنج رفتن به باشگاههای ورزشی را متحمل شده و هزینه گزاف دوره ها را به 
اقتصاد خانواده تحمیل می کنند اما در مرحله رقابت، حتی در انعکاس رویدادهای ورزشی 
نیز نگاه تبعیض آمیز جنسیتی هویداست به نحوی که نه در رسانه ملی اثری از آنان هست 

و نه در رسانه های مکتوب ردپایی!
 حضور آنان در ورزشگاه هم دغدغه ای دیگر است و هر جناحی با دیدگاه خود به آن 
می پردازد که گاه دستاویزی برای آوردگاه های سیاسی نیز شده است همچنان که در 
انتخابات اخیر شاهد بودیم. بسیاری آن را به عنوان تقاضایی کاذب با معیشت مردم 
مقایسه می کنند و معتقدند همه مشکلات حل شده و فقط »ورزش یا دیدن ورزش« 
بانوان مانده! دسته ای با وعده هایی امروز و فردا می کنند و در نهایت با حضور گزینشی 
آنان در استادیوم های ورزشی قصه را خاتمه می دهند درحالیکه صورت مسئله پاک شده 
و مطالبه جامعه زنان همچنان باقیست. اینکه هر بار موضوعی در این حوزه تازیانه ای به 
دست جناجی می شود تا آن را بر پیکره جامعه زنان بکوبند تازه  نیست و البته آخرین 

موضوع نیز ورزش زنان نخواهد بود. 
زنان در انضباط کاری و انگیزه برای تعالی پیشروتر از مردان هستند و اگر بستر مناسب 
برای زنان فراهم شود مدعیان بی رقیبی هستند. افسوس که عدم تأمین اعتبارات لازم، 
نبود سرانه کافی در اماکن ورزشی، عدم تصمیم گیری صحیح در عرصه های مدیریتی، 
دغدغه معیشت، اشتغال، بیمه ورزشکاران حتی عدم دریافت مجوز لازم از سوی همسر 
برای شرکت در مسابقات بین المللی سبب شده غباری از جنس رنج بر چهره ورزش 

بانوان این سرزمین بنشیند که زدودن آن به این راحتی امکان پذیر نیست.

فائزه  هاشمی: 
حضور زنان در استادیوم ها فحاشی ها را کم می کند

رییس سابق فدراسیون اسلامی ورزش 
زنان درباره ی حضور زنان در ورزشگاه ها 
و استادیوم های ورزشی گفت که حضور 
زنان در ورزشگاه ها حق آنهاست. او اما 
مشکل عدم حضور زنان را جایی دیگر 

می داند.

در  زنان  حضور  درباره ی  هاشمی  فائزه 
ورزشگاه ها و اینکه آیا شرایط لازم برای 
این حضور در جامعه فراهم است یا خیر؟ 
ورزشگاه ها  در  زنان  حضور  کرد:  اظهار 
به  زیرساخت ها  حتی  ندارد،  مشکلی 
لحاظ اجرایی و قانونی هم فراهم است. 
معتقدم هیچ کدام از این مسایل مانع از 

حضور زنان در ورزشگاه ها نیست.
وی گفت: تجربه جامعه ما نشان داده، مردان هر جا که همسر، دختر و یا خواهرشان 
حضور داشته باشند، مودب تر هستند و فحاشی کمتری صورت می گیرد. اگر به دنبال آن 
هستیم تا فضای استادیوم ها بااخلاق تر شود، باید اجازه دهند زنان در استادیوم ها حضور 
پیدا کنند. زیرا خود حضور زنان فضای استادیوم ها را تعدیل و اخلاق را بهتر می کند. به 
هر صورت این مهم محسنات زیادی دارد. ضمن اینکه فراموش نکنیم در حال حاضر ما 

داریم حقی را از زنان ضایع می کنیم.
هاشمی تاکید کرد: زنان سوری مسلمان به استادیوم ها راه داده می شوند اما دختران 
خودمان حق حضور در استادیوم را ندارند. چرا تصور می کنیم »مرغ همسایه غاز 
است« و هر خدمتی داریم باید به دیگران ارایه شود و دختران خودمان فراموش 
می شوند. اگر بخواهیم فضای استادیوم بااخلاق شود، باید شرایطی فراهم شود که 
در  زنان  برای حضور  موجود  موانع  شود.  مهیا  استادیوم ها  در  زنان  امکان حضور 
استادیوم ها سبب می شود تا حقی از زنان ضایع شود. زنان باید پیگیر مطالبه خود 

باشند تا به حق واقعی شان برسند.
هاشمی هم چنین پیرامون اولین همایش کانون مدیران ورزشی و تاثیر این همایش در 
تقویت جایگاه مدیران زن در حوزه ورزش افزود: من خود به عنوان یکی از مدعوین در 
این همایش حضور دارم و عضو کانون نیستم. ضمن این که هدف اصلی این کانون این 
است تا با بررسی قوانین، آئین نامه و اساسنامه فدراسیون های ورزشی و آئین نامه اجرایی 
ماده 15۴ وزارت کار، بتواند حضور زنان را در جایگاه های مدیریتی نهادینه کند تا آنها 

نقش فعالی در تصمیم گیری ها و سیاست گذاری ها داشته باشند.

معاون ورزش و جوانان استان البرز خبر داد؛ 

اداره ورزش و جوانان کرج به دو بخش تقسیم شد
معاون اداره  کل ورزش و جوانان البرز از تقسیم اداره ورزش و جوانان کرج به دو اداره 

شرقی و غربی خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار؛ قدرت الله شمیرانی در این باره اظهار داشت: با پیگیری های به 
عمل آمده و با توجه به موافقت اصولی سازمان اداری و استخدامی کشور و همچنین 
با موافقت مرکز فناوری اطلاعات، ارتباطات و تحول اداری وزارت ورزش و جوانان در 
شهرستان کرج، اداره ورزش و جوانان به دو حوزه شرق شهرستان کرج و غرب شهرستان 

کرج تقسیم شد.
وی با بیان اینکه تقسیم بندی دو منطقه غرب و شرق کرج بدین ترتیب می باشد که 
حوزه غرب کرج شامل مناطق 1۲، ۴، 5، 6، محمدشهر، ماهدشت و کمالشهر است، 
اضافه کرد: منطقه شرق کرج شامل مناطق شهرداری 11، ۲، 1، 8، 9، 7 و آسارا و 

گرمدره است.
شمیرانی با بیان اینکه تفکیک اداره ورزش و جوانان شهرستان کرج به دو حوزه غرب 
و شرق، برای رسیدگی بیشتر به شهرهای اقماری و انجام خدمات بهتر در نمایندگی ها 
صورت می گیرد، افزود: کنترل و نظارت بیشتر بر اماکن خصوصی و توسعه بیشتر این 
مکان ها، کاهش ترافیک افزایش هیئت های ورزشی به منظور رسیدگی بهتر و پوشش 
بیشتر ورزشکاران، توسعه ورزش همگانی و تقویت رشته های قهرمانی از دلایل این کار 

است.
معاون توسعه منابع و پشتیبانی اداره کل ورزش و جوانان تصریح کرد: در همین راستا 
از امروز اداره حوزه غرب شهرستان کرج به ریاست »مهدی محبی« از نیروهای درون 
سازمانی و دارای سابقه قهرمانی آسیا و مدارک مرتبط تحصیلی شروع به کار می نماید و 
محل اداره ورزش و جوانان غرب کرج در مجموعه ورزشی انقلاب اسلامی شاهین ویلای 

کرج می باشد.

غباری از رنج بر چهره ورزش بانوان؛

»ورزش« یا »تماشای ورزش«
مسئله اینست!

یادداشت

گفت و گو

کوتاه از ورزش

فشارهای سیاسی نباید برای ورزش
 تصمیم گیری کند

گل محمدی: با انتقال سایپا به البرز 
موافق نیستم

جوانان  و  مدیرکل ورزش 
استان تهران از مخالفت با 
انتقال سایپا به استان البرز 

خبر داد.
رضاگل محمدی در حاشیه 
نماشگاه  سموین  و  بیست 
مطبوعات در حاشیه بازدید 
از غرفه روزنامه دنیای هوادار 
درگفت وگو با خبرنگار این 
به  کرد:  تصریح  روزنامه 
ایمان  دنیای هوادار  روزنامه 

دارم و با عشق به غرفه این روزنامه آمده ام.
وی درخصوص فعالیت رسانه ها و ضرورت حضور آنها درجامعه، 
گفت: اگر قرار است جلوی برخی بی حرمتی ها و کم کاری ها در 
جامعه گرفته  شود قطعا مطبوعات این مهم را می توانند به نتیجه 

برسانند.
این مقام مسئول عنوان کرد: باید به مردم بیاموزیم که نباید هیچ 
فردی را بخاطر پول و مقامش تکریم کرد و تنها معیار و دلیل تکریم 

افراد، عملکرد آنها خواهد بود.
موافق  البرز گفت:  به  سایپا  بازگشت  وی همچنین درخصوص 
بازگشت سایپا به استان البرز نیستم چراکه معتقدم رشد و پیشرفت 
ساختار ورزش باید براساس قوانین ورزشی پیش رود و فشارهای 

سیاسی نباید در ورزش کارساز باشد.
گل محمدی ادامه داد: سایپا عملکرد خود را در استان تهران به 
خوبی نشان داده است و به عنوان مدیرکل ورزش و جوانان استان 
تهران با بازگشت این تیم به البرز به هیچ وجه موافق نیستم، چراکه 
به قوانین غیرورزشی نباید اهتمام ورزید و اگر غیراز این باشد همواره 

با مشکلات متعدد روبه رو می شویم.

غفور نقش مهمی در پیروزی ما داشت 

ژیکو: به خوبی تیم را کنترل کردیم و 
توانستیم به پیروزی برسیم

سرمربی بلغارستانی تیم والیبال سایپا گفت: با مصدومیت پشت 
خط زن ما در ست دوم شکست خوردیم اما وقتی امیر غفور وارد 

زمین شد خیلی خوب بازی کرد.
میروسلاو ژیکو پس از پیروزی سه بر یک تیمش مقابل هاوش گنبد 
در هفته ششم لیگ برتر والیبال اظهار داشت: هاوش در این مسابقه 
خیلی راحت بازی می کرد زیرا برد و باخت برای این تیم خیلی 
فرق نداشت. با مصدومیت پشت خط زن ما در ست دوم شکست 
خوردیم اما وقتی امیر غفور وارد زمین شد خیلی خوب بازی کرد و 

نقش مهمی در پیروزی ما داشت.
وی افزود: در این مسابقه مانند بازی های قبل در تیم ما عصبانیتی 
وجود نداشت و تمرکز خوبی بر بازی داشتیم. به خوبی تیم را کنترل 

کردیم و توانستیم به پیروزی برسیم.
سرمربی سایپا درباره بازی نکردن امیر غفور از ابتدای بازی گفت: ما 
تیم سایپا هستیم و بازیکنان زیادی داریم. تصمیم گرفته بودیم در 
این بازی اصلا غفور بازی نکند. البته از وقتی وارد زمین شد خیلی 

خوب بازی کرد.
وی درباره درگیری لفظی میان امیر غفور و علیرضا نادی گفت: 
غفور یک بازیکن حرفه ای است و هیچ عصبانیتی نداشت. مسئله 
ای که بین او و غفور به وجود آمد هم مسئله کوچکی بود. هر دوی 
آنها بازیکنان بزرگی هستند و چنین مسائلی برای بازیکنان بزرگ 

طبیعی است.

توپ و تور

با چهره جدید بسکتبالی ها آشنا شوید

لیست جدید تیم ملی بکستبال ایران معرفی شد 
تا برنامه این نسل جدید تا پایان سال بعدی 

مشخص شود. ملی پوشان بسکتبال بعد 
از تعطیلی لیگ برتر به اردو می روند تا 
عراق  بسکتبال  ملی  تیم  با  بازی  برای 
الله  علی  مشایخی،  سجاد  شوند.  آماده 

زنگنه، حامد  آرمان  امیر صدیقی،  وردی، 
حدادی، اوشین ساهاکیان، محمد ترابی، بهنام 

یخچالی، کیوان ریاعی، نوید رضایی فر، نوید نیکتاش، میثم میرزایی، 
امیر حسین خندان پور، ارسلان کاظمی، محمد جمشیدی، محمد 
حسن زاده، محمد رضا فلاحت،  وحید دلیرزهان، امیر حسین آذری، 
فرید اصلانیو روزبه ارغوان بازیکنانی هستند که برای این دوره از بازی 

ها در نظر گرفته شده اند.

درخشش هندبالیست ها در شب شکست اروپایی

لیگ قهرمانان اروپا در حالی به کار خود پایان داد 
که  بازیکنان ایرانی با شکست رو به رو شدند 

اما آنها نمایش فوق العاده ای داشتند
دیناموبخارست  تیم  دیدار  اولین  در 
رومانی در شبی که هر چهار ستاره ایرانی 
خود )الله کرم و سجاد استکی، موسوی و 

حیدری راد( را داشت به مصاف تیم آدمار 
دلئون اسپانیا رفتند. در نهایت میزبان اسپانیایی 

با حساب 3۲ بر ۲9 به پیروزی رسید. در این دیدار استکی 5 گل ، الله 
کرم استکی ۲ گل برای دینامو به ثمر رساندند. در دیگر دیدار  تیم بیکوز 
ترکیه که افشین صادقی و سجاد ندری دو ستاره بغل زن تیم ملی ایران 
را در اختیار دارد در مصاف با تیم گزتپه  با حساب ۲9 بر ۲7 شکست 

خوردند.

فوت دو والیبالی در حادثه واژگونی اتوبوس

سقوط اتوبوس مسیر تهران به گنبد درگذشت 
مسافرین  از  که  را  والیبال  پیشکسوت  دو 

اتوبوس بودند به همراه داشتحاجی آشور 
طاغن نافعی پیشکسوت والیبال گنبد و 
پدر داود نافعی داور بین المللی ایران و 
والیبال  هیئت  دبیر  توسن  قربان  حاج 

استان گلستان از پیشکسوتان والیبال ایران و 
ناظران لیگ بودند که در حادثه واژگونی اتوبوس 

جاده سوادکوه که از تهران به مقصد گنبد در حال حرکت بود با تاسف 
تمام جان باختند.

این دو پیشکسوت والیبال هم خود و فرزدانی والیبال دارند که این حادثه 
تلخ با فوت آنها همراه بود. »ورزش سه« این ضایعه را به خانواده این دو 

بزرگوار و تمام مردم گنبد تسلیت می گوید.

شما مخاطبان روزنامه »دنیای هوادار« 
نظرات،  پس  این  از  توانید  می 
پیشنهادات و انتقادات خود را از طریق 
با   0۹۱0۱83۹84۵ تماس  شماره 

سردبیر این روزنامه در میان  بگذارید.

نقل و انتقالات آن توجه بیشتری داشته باشید  سلام. لطفا به اخبار لحظه به لحظه ی فوتبال اروپا به ویژه 
رسول جانباز / کلن، آلمان

  درود. روزنامه وزین با صفحه بندی جذابی دارید. در نمایشگاه 
مطبوعات هم از غرفه هوشمند و فوق العاده تان بازدید کردم.

مریم مطلق / تهران

  سلام. ممنون میشم فوتبال شهرستان ها به ویژه لیگ های 
محلی و دسته پایین تر را تا حد توان پوشش دهید.

شهریار محبوب / کرج

ورزش  شهدای  موکب  درخصوص  تاج  مهدی 
این  شهدای  یادآور  چذابه  اظهارکرد:  فوتبال 
است؛  مقدس  دفاع  سال  هشت  و  منطقه 
مردم خوزستان و سایر نقاط کشور با ایثار و از 
خودگذشتگی نگذاشتند که یک وجب از خاک 

ایران به دست دشمنان بیفتد.

وی بیان کرد: در حالی که بدخواهان همچنان 
وجود دارند ولی هیچ اتفاقی برای ما رخ نمی 
دهد، چرا که در امنیت کامل به سر می بریم و 
باید قدردان کسانی باشیم که این امنیت را برای 

ما ایجاد می کنند.   
تمام  از  قدردانی  با  فوتبال  فدراسیون  رییس 
کسانی که با حضور در چذابه، پذیرای زائران امام 
حسین )ع( هستند، گفت: جامعه فوتبال کشور 
نیز در این جا موکب بسیار بزرگ و منظمی دارد 
که پذیرای زائران امام حسین )ع( است.  افراد 
حاضر در این موکب تا سه چهار روز بعد از اربعین 

نیز به زائران خدمت رسانی می کنند.
وی بیان کرد: تمام هزینه های این موکب به 
وسیله جامعه فوتبال تامین شده و خود فدراسیون 
این هزینه ها را تامین نکرده است. جامعه فوتبال 
به خود افتخار می کند که پذیرای زائران امام 
حسین )ع( است. ایجاد این موکب، اتفاق خوبی 

است. این جا سرشار از عشق و معنویت است.
تاج با تشکر از  هیات فوتبال خوزستان، عنوان 
کرد: باتوجه به این که ممکن است، هر سال هوای 
منطقه گرم تر شود و شاید در موکب که به شکل 
چادر ایجاد شده است، با مشکلاتی مواجه شویم، 
اگر زمین مناسبی در اختیار ما گذاشته شود، 
آن را با هزینه جامعه فوتبال خواهیم ساخت و 
با یک برنامه ریزی مناسب، این موکب را برای 
سال آبنده توسعه خواهیم داد تا در شرایط بهتری 

پذیرای مردم باشیم.
وی بیان کرد: در این جا مقام و منصب مطرح 
امام حسین )ع( هستند.  نیست و همه خادم 

تعدادی از بازیکنان تیم های استقلال خوزستان، 
فولاد و نفت آبادان نیز با حضور در موکب شهدای 
فوتبال، پذیرای زائران بودند و من قصد دارم این 
خدمت رسانی را کشوری کنم تا بزرگان فوتبال و 
همچنین ملی پوشان و مربیان فوتبال، فوتسال و 
فوتبال ساحلی به این جا بیایند و پذیرای زائران 
باشند. این مایه افتخار است و مدال آن از هر 

مدالی بهتر و همه  اش برُد است.
رییس فدراسیون فوتبال گفت: ما این موکب را  
برای شهدای فوتبال در نظر گرفتیم ولی اگر سایر 
رشته ها نیز در این کار ایثارگری شرکت داشته 

باشند، از نظر ما هیچ اشکالی ندارد. شاید این 
موضوع را با وزارت ورزش و جوانان و همچنین 
سایر فدراسیون ها مطرح کنم تا این موکب به 
موکب جامعه ورزش کشور تبدیل شود. ما می 
خواهیم سال آینده موکب باشکوه تری را ایجاد 

کنیم و آن را گسترش دهیم.
منطقه  این  به  من  کرد:  عنوان  پایان  در  وی 
علاقه مند هستم و مدتی از عمر خود را هم در 
خوزستان سپری کرده ام. ما مدیون شهدا هستیم 
و افتخار می کنم که موکب بسیار خوبی در این 

منطقه برای خدمت رسانی داشته باشیم.

مهدی تاج: 

فوتبالی ها هم میزبان زائران امام حسین)ع( هستند
سرمربی پرتغالی تیم ملی فوتبال ایران گفت: 
جدی  را  پاناما  با  دوستانه  بازی  تردید  بدون 

می گیریم و این بازی برای ما اهمیت دارد.
فوتبال  ملی  تیم  سرمربی  کی روش  کارلوس 
ایران  کرد:  تصریح   tvn با مصاحبه  در  ایران 
قصد دارد بهترین راه را برای تجربه پنجمین 
جام جهانی انتخاب و طی کند. این سومین جام 
جهانی من با ایران است و باید بهترین باشیم. 
رویارویی با پاناما بخش مهمی از این طی مسیر 
است و باید از این بازی نهایت استفاده را بکنیم.
اطمینان داشته  وی دامه داد: من می خواهم 
باشم که همه چیز در جای مناسب خودش 
قرار دارد و همه چیز طبق روال و درست پیش 
اتریش برای ما یک  پاناما در  با  می رود. بازی 

اتفاق مهم و جدی است.
این دومین رویارویی ایران و پاناما است، نخستین 
بار در سال ۲00۴ میلادی، دو تیم در آزادی برابر 
یکدیگر صف آرایی کردند و علی دایی در آن 

بازی با تک گل خود پیروزی ایران را رقم زد.
ایران در رنکینگ فیفا رتبه 3۴ و پاناما رتبه ۴9 
را از آن خود کرده اند. فشار زیادی روی دوش 
کی روش برای صعود ایران به مرحله حذفی و 

صعود از مرحله گروهی وجود دارد.
کی روش در این رابطه گفت: کار بسیار سختی 
پیش رو داریم، حرکت رو به جلو ساده نیست. تا 
زمانی که من مربی تیم ملی فوتبال ایران هستم، 
هر کاری از دستم براید برای تیم انجام خواهم 

داد و هرگز کم کاری نخواهم کرد.

هرگز کم کاری نخواهم کرد
کی روش:این دومین جام جهانی من با ایران است و باید 

بهترین باشیم
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مدیرکل راه و شهرسازی البرز:
سکونت 700 هزار البرزی

در بافت های فرسوده

مدیرکل راه و شهرسازی البرز »تقی رضایی« با حضور در غرفه 
»دنیای هوادار« به سؤالات خبرنگار این رسانه پاسخ داد که با هم 

می خوانیم: 

با توجه به اینکه البرز قلب استانهای کشور است، ظرفیت 
این استان را چگونه ارزیابی می کنید؟ در راستای توسعه این 

ظرفیت چه اقداماتی انجام شده است؟
حدود 1۴درصد ترددهای کشور از استان البرز صورت می گیرد. نیم 
درصد راههای کشور از این استان عبور می کنند و به طور متوسط 
11 الی 1۴ درصد ترافیک کشور و البرز و حتی در بعضی ایام در 
اوج ترافیک 18 درصد از این استان عبور می کنند که نشان می دهد 
البرز در زمینه تردد و ترافیک جاده ای و زیرساختی استان بسیار 

مهمی است.
وزارت راه و شهرسازی بسته کاملی از پروژه های ریلی و جاده ای 
کشوری و استانی را ارائه کرده است. هیئت دولت نیز نگاه ویژه ای 
به این حوزه دارد. امیدواریم با این رویکرد دولت بتوانیم این پروژه را 

پیگیری کرده و به سرانجام برسانیم. 

با توجه به مهاجرپذیر بودن البرز و وجود بافت های فرسوده و 
مشکلات عدیده در زمینه مسکن، در حوزه راه و شهرسازی 

چه اقداماتی صورت گرفته است؟
طبق آخرین سرشماری البرز حدود ۲ میلیون و 700 هزار جمعیت 
دارد که 93 درصد آن شهرنشین هستند و این عدد نسبت به تراز 
کشوری نرخ  بالایی است. از این تعداد حدود 700 هزار نفر به 
صورت مطالعه شده در بافت های فرسوده البرز اقامت دارند. اگر 
این مناطق مطالعه نشده را نیز اضافه کنیم حدود یک سوم جمعیت 
در بافتهای فرسوده البرز زندگی می کنند. همچنین بحث محلات 
حاشیه نشین را شناسایی و مطالعه کرده ایم و پروژه هایی را از نظر 
سخت افزاری و فیزیکی برای آن پیش بینی و طراحی کرده ایم. در 
صدد هستیم نهادسازی در این محلات اتفاق بیفتد و خود مردم 
متولی کار باشند که بتوانند در این نهاد حرف اول و آخر را بزنند 
که کیفیت محلات افزایش یابد. تلاش ما این است که این نگاه ملی 
را داشته باشیم. هیچ یک از مسائل و مشکلات البرز جدا از تهران 
نیست. اگر موردی تهران را تهدید کند این تهدید قطعا از البرز شروع 
می شود چون این استان بارانداز مهاجرتی است و نباید آن را جدای 

از تهران دید بلکه باید آن را به عنوان پایلوت در نظر گرفت. 

روزنامه دنیا هوادار را چطور دیدید؟ 
خوشبختانه مطبوعات البرز حضور پررنگی در نمایشگاه داشتند و 
امیدواریم در پیشبرد اهداف آنها نقش مؤثرتری داشته باشیم. این 
فرآیند حضور رسانه را مؤثر می دانم زیرا اطلاع رسانی هوشمندانه و 
منصفانه در پیشبرد اهداف سازمانی ما نیز مؤثر خواهد بود. در چند 
استانی که کار کردم رزنامه ای به این اندازه و کیفیت ندیدم. واقعا 

اقدام مؤثر و مثبتی انجام شده است.

نماینده مردم قزوین در مجلس شورای اسلامی:

امیدواریم شاهد حضور »دنیای هوادار« 
در قزوین باشیم

شورای  مجلس  در  قزوین  مردم  نماینده 
اسلامی ضمن اعلام رضایت خود از روزنامه 
دنیای  هوادار و مجموعه آن، گفت: امیدواریم 
شاهد حضور روزنامه دنیای هوادار در قزوین 

باشیم.
همزمان با برگزاری بیست وسومین نمایشگاه 
مطبوعات کشور، روزنامه دنیای هوادار همانند 
میزبان  کشور  سطح  در  ها  نشریه  سایر 

مسئولین استانی و کشوری بود.
سیده حمیده زرآبادی، نماینده مردم قزوین و 
آبیک در مجلس شورای اسلامی ضمن بازدید 
از غرفه دنیای هوادار، از نمایشگاه مطبوعات 

دیدن کرد. 
وی در این بازدید گفت: روزنامه دنیای هوادار با اقتدار و بدون وابستگی به جایی به صورت 
حرفه ای درحال فعالیت بوده و همواره تلاش این مجموعه در انعکاس اخبار، قابل تقدیر 

و تحسین است.
نماینده مردم قزوین و آبیک در مجلس شورای اسلامی، در ادامه سخنان خود تصریح کرد: 
این مجموعه همواره با تخصص کامل به تحلیل مطالب پرداخته و تاکنون هیچگونه اخبار 

کذبی در آن دیده نشده است.
وی با اعلام این موضوع که خواهان وجود و توزیع این روزنامه در استان قزوین هستیم، 
اظهار داشت: روزنامه دنیای هوادار اتفاق بسیار خوبی است که در دنیای رسانه افتاده و 

امیدواریم شاهد حضور این روزنامه در استان قزوین نیز باشیم.

معاون سیاسی امنیتی استانداری البرز ضمن تحسین  
دنیای هوادار به دلیل به کارگیری نیروی جوان، حمایت 

از رسانه را وظیفه مدیران اعلام کرد.

فتح اله حقیقی در حاشیه بازدید از غرفه دنیای هوادار 
کرد:  تصریح  روزنامه،  این  خبرنگار  با  وگو  گفت  در 
مجموعه روزنامه دنیای هوادار و پایگاه تحلیلی خبری 
رستاخیزخبر جوان هستند و حضور و استفاده جوانان 

در این مجموعه قابل تحسین است.
وی ادامه داد: همواره در تمامی کارهایم و در هر سمتی 
که بوده ام توجه ویژه ای به جوانان داشتم چراکه به نظر 

من جوانان نفس و وجودشان درست است.
این مقام مسئول با بیان اینکه جوانان با صداقت کار 
می کنند، تصریح کرد: جوانان جامعه ما در هر جایگاه 
و صحنه ای خودشان را نشان داده اند که البته این مهم 

را نیز در ایام محرم به خوبی می توان مشاهده کرد.
ترین  را مهم  به جوانان  اینکه رسیدگی  بیان  با  وی 
وظیفه خود می دانم، عنوان کرد: ۲7 سال است که 
در راستای آموزش به جوانان حرکت می کنم و همواره 
به دنبال آن هستم که برای حضور جوانان در جامعه با 

جدیت رفتار کنم.

معاون سیاسی امنیتی استاندار البرز در ادامه سخنان 
خود اظهار داشت: مدیران دستگاه های مختلف باید از 
ظرفیت و پتانسیل نیروی جوان در ادارات استفاده کنند.

وی همچنین تصریح کرد: خانواده ها، جامعه و مدیران 
باید به گونه ای رفتار کنند تا جوانان از اینکه در دنیای 
امروز زندگی می کنند، لذت ببرند و شور و اشتیاق در 

آنها ایجاد شود.

وی همچنین گفت: سال گذشته به دنبال ایجاد خانه 
احزاب، خانه جوان و سمن ها بودیم که درمیان آنها 

خانه جوان برای ما اهمیت بیشتری داشت.
وی ادامه داد: بیشتر بودجه هایی که در ادارات به بخش 

جوانان اختصاص مي یافت گرفته شده است.
حقیقی با بیان اینکه به دنبال اختصاص موقعیت به 
جوانان هستیم، اضافه کرد: بودجه های اختصاص یافته 

به جوانان طی سال های آینده به سقف 1۲ میلیارد 
هم خواهد رسید تا بتوان آینده جوانان را به راحتی 

تأمین کرد.
حقیقی درادامه سخنان خود با تشکر از روزنامه دنیای 
هوادار برای به کارگیری جوانان در مجموعه خود، اذعان 
داشت: دنیای هوادار با عمری جوان از نیروهای جوان 
و درعین حال حرفه ای استفاده کرده است که این امر 
و پرداختن به امور جوانان آن هم به صورت تخصصی 

قابل تحسین است.
وی با بیان این موضوع که مدیران از ظرفیت رسانه ها 
استفاده کنند، ادامه داد: استان البرز تاکنون توانسته به 
خوبی در حوزه های مختلف رتبه های برتر را کسب 
کند که فناوری های نوین، امور کشاورزی، درمانی و 
دارویی و همچنین دستاوردهای علمی ازجمله آنان 
این موضوعات اطلاع  به لطف رسانه ها  هستند که 

رسانی شده اند.
این مقام مسئول در پایان نیز با اشاره به فرمایش مقام 
معظم رهبری مبنی بر معرفی استان البرز به عنوان 
ایران کوچک، خاطر نشان کرد: باید استان البرز الگویی 
باشد برای همگان که این امر نیز به کمک رسانه ها قابل 

حل شدن خواهد بود.

معاون سیاسی، امنیتی استانداری البرز:

حمایت از رسانه ها وظیفه همگان است
وجود نیروی جوان در دنیای هوادار قابل تحسین است 

ونقل  حمل  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
شورای شهر تهران با تأکید بر اینکه مدیران 
و مسئولان، باید با مردم صادق باشند، گفت: 
برمی آید شفاف  از دستمان  تنها کاری که 
سازی مسائل است که نباید چیزی از مردم 

پنهان شود.  

محمد علیخانی در گفت و گو با خبرنگار 
دنیای هوادار، درخصوص کیفیت برگزاری 
مطبوعات،  نمایشگاه  سومین  و  بیست 
درنمایشگاه  خوشبختانه  کرد:  تصریح 
از  خاصی  نشاط  و  شور  امسال  مطبوعات 
سوی مردم، رسانه ها و مسئولین دیده شد 
که این موضوع را می توان به عنوان اتفاق و 

رویدادی مثبت قلمداد کرد.
وی همچنین به فعالیت روزنامه دنیای هوادار 
هوادار  دنیای  ابتکار  کرد:  تصریح  و  اشاره 
در طراحی غرفه خود بسیار چشمگیر بود 
توجه  تمام تر،  هرچه  جدیت  با  توانست  و 

بسیاری از افراد را به خود جلب کند.
رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای 
شهر تهران، ادامه داد: اگرچه دنیای هوادار به 
تازگی در استان البرز شروع به ثبت اخبار 
خود کرده است اما هیچ چیزی از سایر نشریه 
هایی که سال ها مشغول به فعالیت هستند، 
کم ندارد و امیدواریم روزهای خوبی را پیش 

روی خود داشته باشد.
وی با اشاره به مشکلات متعدد رسانه های 
داشت:  اظهار  امروزی،  جامعه  در  مکتوب 
مردم  گرایش  دلیل  به  ما  مکتوب  نشریات 
دچار  مجازی،  فضای  به  مکتوب  رسانه  از 
مشکلات فراوانی هستند و فقط ابتکار و یک 
سری اقدامات تکمیل کننده درجهت بهبود 
عملکرد نشریات می تواند این مشکل را حل 

کند و به حفظ مخاطبان منجر شود.
درحال  خوشبختانه  کرد:  اضافه  علیخانی 
حاضر، نشریات غالبا به این سمت حرکت 
کردند که این می تواند باعث زنده نگه داشتن 

رسانه و درخشش بیشتر آنها در دنیای امروز 
شود.

معرفی سایت  با  درادامه سخنان خود  وی 
خبری  سایت  عنوان  به  رستاخیزخبر، 
هنری،  عرصه  این  و  جامعه  در  تأثیرگذار 
بیان داشت: این روزنامه و پایگاه خبری که 
فعالیت می کند،  دنیای هوادار  با  همزمان 
روزهای درخشانی را پیش رو دارد و قطعا با 
تلاش این مجموعه، همواره شاهد ابتکارات 

جدید آن خواهیم بود.
عضو شورای شهر کرج با تأکید بر حمایت 
هر  کرد:  عنوان  خبرنگاران،  و  رسانه  از 
دستگاهی به سهم خود باید به رسانه ها 
و خبرنگاران کمک کند و همواره پشتیبان 
نباید  را  حمایت  این  البته  که  باشد  آنها 
برخی  و  دانست  محدود  مالی  حمایت  به 
جایگزین  می توان  را  فرهنگی  کارهای 

حمایت های مالی کرد.
ادمه داد: چنانچه ما بخواهیم به همه  وی 

مسائل دید تجاری که همواره دید غلطی هم 
محسوب می شود، داشته باشیم هرگز موفق 

به اجرای کار فرهنگی نمی شویم.
رئیس کمیسیون عمران وحمل ونقل شورای 
با حمایت  تهران، همچنین درارتباط  شهر 
از اصحاب  تهران  شهرداری و شورای شهر 
به  شهرداری  که  آنجایی  از  گفت:  رسانه، 
شدت با مشکلات مالی و پروژه های نیمه 
صورت  به  توان  نمی  است  رو  روبه  کاره 
قطعی از پشتیبانی مالی خبر داد اما همواره 

با تسهیلات و خدماتی فرهنگی این کمبود را 
جبران خواهیم کرد.

کرد:  تصریح  ادامه  در  مسئول  مقام  این 
وظیفه ما در شورای شهر تهران شفافیت 
تمامی  البته شعار  سازی مسائل است که 
اعضا نیز در زمان انتخابات حول محور این 
مسئله بود و قطعا در آینده نیز سعی می 
کنیم با صداقت این موضوع را پیش برده و 
همگام با مردم گام برداریم و هیچ چیز را از 

آنها پنهان نکنیم.

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر تهران:

قول می دهم با مردم صادق باشم

عضو شورای شهر کرج:

عضو شورای شهر کرج با بیان این موضوع 
متفاوت  شورا  پنجم  دوره  عملکرد  که 
خواهد بود، گفت: مشکلات شهرستان 
که  است  متخصص  افراد  نیازمند  کرج 

برای حل آنها تلاش خواهیم کرد.

فرج اله ایلیات در حاشیه بازدید از غرفه 
روزنامه دنیای هوادار در بیست وسومین 
نمایشگاه مطبوعات کشور، در گفت وگو 
با خبرنگار این رسانه، عنوان کرد: حوزه 
فرهنگی در شهرستان کرج به کار زیادی 
نیاز دارد و همواره باید اقدامات بسیاری 
و  ای  حرفه  صورت  به  راستا  این  در 

تخصصی انجام شود.
وی ادامه داد: مشکلات فرهنگی موجود 
در کرج هر روز بیشتر شده است و برای 
رفع آنها باید افراد متخصص وارد عمل 
شوند و اگر عکس این قضیه اتفاق بیافتد 
و یا توجهی به آن نشود قطعا با نتایج 

زیانباری روبه رو می شویم .
فرهنگی شورای شهر  عضو کمیسیون 
دوره  اعضای  فعالیت  به  اشاره  با  کرج 
پنجم شورا، خاطر نشان کرد: نوع نگاه 
شورا و مدیریت شهری برای کرج انسان 

محور است و توجه ویژه ای به این بخش 
دارد.

وی در ادامه نیز با اشاره به فعالیت های 
سال  طی  گفت:  شهرداری،  عمرانی 
های گذشته فعالیت های عمرانی خوبی 
داشتیم که تأثیر آنها را در شهر نمی توان 

نادیده گرفت.
ایلیات اضافه کرد: با وجود تمامی اقدامات 
عمرانی، اما شهر پویا شهری است که کار 

بزرگ با هزینه کم انجام شود. 
وی با تأکید بر متفاوت بودن این دوره 

از شورای شهر کرج، مطرح کرد: شوراي 
بنجم با تغییر بزرگي وارد شد چراکه برای 
اولین بار است که نه تنها همگی جدید 
تمامی  بلکه  اند،  این جایگاه شده  وارد 
اعضای منتخب، با یک گرایش سیاسی 

مشغول به فعالیت هستند.
این مقام مسئول درخصوص شهردار این 
شهرستان نیز گفت: شهردار منتخب هم 
کارنامه روشني داردکه امیدواریم شاهد 
عملکرد مثبت ایشان طی این ۴ سال 

باشیم.

حل مشکلات فرهنگی نیازمند افراد متخصص
عضو شورای شهر کرج:

 عضو شورای  شهرکرج، گفت: امیدواریم از 
زردی رسانه ها کاسته و به سرسبزی آنها 

افزوده شود.

غرفه  از  بازدید  حاشیه  در  زارع  عباس 
روزنامه دنیای هوادار، واقع در نمایشگاه 
کیفیت  داشت:  اظهار  کشور،  مطبوعات 
برگزاری نمایشگاه بسیار خوب بوده است و 
البته نکته جالب این بود که امروز نمایشگاه 
مطبوعات مطالب زیادی را به من آموخت.
وی ادامه داد: حضور سمن ها و نهادهای 
به  کمک  برای  مثبت  اتفاقی  اجتماعی 
رسانه ها و نهادهای مدنی به شمار می روند.

افزود:  همچنین  شورای شهر کرج  عضو 
حضور پررنگ رسانه های استان البرز نشان 
داد که رشد و بالندگی بسیاری در استان 

وجود دارد.
نیز،  هوادار  دنیای   غرفه   درخصوص  وی 
تصریح کرد: دنیای هوادار غرفه ای خاص و 
حرفه ای است و وجود اینچنین اتفاقاتی 

افتخاری برای استان محسوب می شود.
زارع درارتباط با نقش رسانه ها در توسعه 
امور شهری، گفت: امروزه ضرورت حضور 
رسانه ها در حوزه شفاف سازی مسائل برای 

همگان ثابت شده است.
وی ادامه داد: برخی رسانه ها در این حوزه 
نقش خود را به خوبی انجام دادند و همواره 
حرکت  کشور  عمومی  منافع  درجهت 
کردند اما برخی دیگر متأسفانه عکس این 

قضیه را انجام داده اند.
زارع با تأکید بر ضرورت وجود رسانه های 
مستقل، اذعان داشت: باید رسانه ها بتوانند 

به صورت آزادانه حرف خود را بزنند.
وی درادامه سخنان خود خاطرنشان کرد: 
ما وظیفه داریم زیرساخت هایی را برای 

وابستگی  که  آوریم  وجود  به  مطبوعات 
مالی نداشته باشند.

مطرح کرد:  کرج،  شهر  شورای  عضو 
متأسفانه در حوزه شفاف سازی مدیریت 
شهری با مشکلات بزرگی روبه رو هستیم 
این  توانند  می  راحتی  به  رسانه ها  که 
مسائل را مطرح و اعتماد افکار عمومی 

را افزایش دهند.
مطبوعات ضمن  گفت:  نیز  درادامه  وی 
انتقادهای سازنده از مسائل شهری، نقش 

ناظران بر امور را ایفا می کنند.

امیدواریم شاهد سرسبزی رسانه ها باشیم
رئیس شورای شهرکرج: از »دنیای هوادار« حمایت می کنم

درخصوص  کرج  شهر  شورای  رئیس 
عملکرد  گفت:  هوادار،  دنیای  روزنامه 
دنیای هوادار نمایانگر با تجربه بودن افراد 
و مجموعه آن است که من نیز از این 

مجموعه حمایت خواهم کرد.

محمد نبیونی در حاشیه بازدید از غرفه 
»دنیای هوادار« در گفتگو  با خبرنگار 
این مجموعه، ضمن اعلام رضایت خود 
از فعالیت گسترده این دو رسانه اظهار 
داشت: در این مجموعه وجود نیروهای 
جوان باعث دلگرمی مسئولین، جامعه و 
حتی خود جوانان است و اتفاق مثبتی در 

این عرصه به شمار می آید.
فکری  خوش  جوانان  داد:  ادامه  وی 
علاوه  مجموعه  این  جوانان  همانند 
می توانند  هستند،  انرژی زا  اینکه  بر 
نویدبخش آینده ای بهتر و درخشان تر 

برای استان البرز و حتی کشور باشند.
رئیس شورای شهر کرج ضمن ستودن 
فعالیت های این مجموعه رسانه ای افزود: 
لازم است خدا قوتی بگوییم به عوامل و 
دست اندر کاران روزنامه »دنیای هوادار« 
و پایگاه تحلیلی خبری »رستاخیز خبر« 

که تلاش بی نظیر تک تک آنها  سبب 
انعکاس عالی اخبار شده است.

وی اضافه کرد: وجود چنین روزنامه هایی 
در سطح استان و حتی کشور از اهمیت 
ویژه ای برخوردار است و همواره آرزوی 
توسعه »دنیای هوادار« را داریم تا شاهد 

اتفاقات خوب در عرصه خبر باشیم.
این مقام مسئول در ادامه سخنان خود 
دنیای  مجموعه  عملکرد  تحسین  با 
هوادار، عنوان کرد: دنیای هوادار به عنوان 
مجموعه ای که به دور از هرگونه وابستگی 

اقتصادی، سیاسی و مالی توانسته این 
گونه خود را در دنیای مطبوعات نشان 
دهد، قطعا برای جامعه مفید خواهد بود 
امر نشان می دهد نیروهای  این  چراکه 
در  فکری  و خوش  اندیشمند  باتجربه، 
مجموعه دنیای هوادار مشغول به فعالیت 
هستند و به هیچ وجه منتظر وعده های 

افراد نمی مانند.
امروز در غرفه  نیز گفت:  پایان  وی در 
برای  را  خود  آمادگی  هوادار،  دنیای 

همکاری با این روزنامه اعلام می کنیم.

افراد با تجربه ای در »دنیای هوادار« مشغول به فعالیت هستند

سردار اسلامی: 

اصحاب رسانه به انتشار مطالب دفاع 
مقدس بپردازند

بنیاد  مدیرکل  اسلامی،  ابوالفضل  سردار 
حفظ آثار و ارزش های دفاع مقدس استان 
البرز از رسانه ها درخواست انتشار بیشتر 

اخبار درخصوص دفاع مقدس را داشت. 

نشـر  و  آثـار  حفـظ  بنیـاد  مدیـرکل 
ارزش هـای دفـاع مقـدس اسـتان البـرز 
در گفـت وگـو با خبرنگار دنیـای هوادار، 
ضمـن تأکیـد بـر اهمیـت ارزش هـای 
دفـاع مقـدس خواهـان انتشـار بیشـتر 
اخبـار دوران هشـت سـال دفـاع مقدس 

. شد
وی درخصوص این موضوع اظهار داشت: همه انسان ها طالب واقعیت های دفاع مقدس 
هستند که این امر باید در جامعه و به خصوص در رسانه ها بیشتر دیده شود تا همواره این 

فرهنگ در جامعه گسترش یابد.
مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس ادامه داد: هیچ فردی در جامعه با 
هرگرایش دینی درمقابل دفاع مقدس موضع نمی گیرد و ما باید برای همگان حقایق این 

دفاع را بیان کنیم.
وی همچنین عنوان کرد: اصحاب رسانه به برکت ۴هزار و ۴38 شهید می توانند به راحتی 
زندگی خود را بگذرانند و اکنون نیز باید به انتشار مطالب درخصوص این موضوعات بپردازند 

چراکه طیف گسترده ای از موضوعات جامعه به این امر اختصاص می یابد.
سردار اسلامی در پایان نیز تصریح کرد: اگر هر رسانه ای به این مطالب بپردازد قطعا نتایج 

خوبی را مشاهده خواهد کرد.

سرپرست مؤسسه اعتباری نور در منطقه 
البرز، از اختصاص تسهیلات ۴0 میلیون 
تومانی این مؤسسه به 300 زوج البرزی 

خبر داد.

احمد میلانلویی در گفت وگو با خبرنگار 
»دنیای هوادار« اظهار داشت: دنیای هوادار 
با قدرت فعالیت می کند و امیدواریم هر 

روز شاهد پیشرفت بیشتر آن باشیم.
روزنامه  تازه  تولد  علیرغم  افزود:  وی 
»دنیای هوادار«  این قدر زیبا و جذاب در 
مطبوعات حاضر شده که حتی مسئولین 
نیز جذب صمیمت این مجموعه شده اند.

وی با اشاره به نقش رسانه ها در جامعه 
گفت: رسانه ها با توجه به نقش زیادی که 
می توانند  دارند  جامعه  اطلاع رسانی  در 
مورد  را  جامعه  اقتصادی  فعالیت های 

هدف قرار دهند.
سرپرست مؤسسه اعتباری نور در منطقه 
البرز همچنین تصریح کرد: مردم از طریق 
به  خاطر  آرامش  با  می توانند  رسانه ها 
اعتباری  مؤسسه های  در  سپرده گذاری 

بپردازند.

و  مردم  ارتباطی  پل  رسانه ها 
مسئولین هستند

میلانلویی در ادامه نیز عنوان کرد: نشریه ها 
نباید اقداماتی انجام دهند که سبب سلب 

این اعتماد شود.
این مقام مسئول در ادامه به مدت زمانی 
است  کار کرده  به  آغاز  روزنامه  این  که 
با  هوادار  دنیای  کرد:  تصریح  و  اشاره 
وجود مدت زمان کوتاهی که آغاز به کار 

کرده است، توانسته به خوبی قابلیت ها و 
ظرفیت های خود را به همگان ثابت کند.

امیدواریم  کرد:  بیان  همچنین  وی 
خبری  تحلیلی  پایگاه  و  روزنامه  این 
اقتصادی  رسالت  در  »رستاخیزخبر« 
معظم  مقام  فرمایش  طبق  که  جامعه 
است  مقاومتی  اقتصاد  همان  رهبری، 

بتواند به خوبی بدرخشد.
به  باید  رسانه ها  داد:  ادامه  میلانلویی 
مباحثی همچون اقتصاد مقاومتی، تولید 
و اشتغال روح تازه ای ببخشند و آنها را در 
راستای پیشرفت جامعه فعال کنند چراکه 
آنها نقش بسزایی را در توسعه و یا افول 

آنها ایفا می کنند.
بانک های  نیز مطرح کرد:  ادامه  در  وی 
که  البرز  استان  خصوص  به  و  کشور 
خود  به  را  اقتصادی  بخش  درصد   13
در  خود  سهم  به  است  داده  اختصاص 
می گذارند  تأثیر  جامعه  اقتصادی  رونق 
که در این بخش نیز بانک ها به فعالیت 

رسانه ها نیازمند هستند تا فعالیت آنها به 
گوش مردم برسد.

سرپرست مؤسسه اعتباری نور در منطقه 
برگزاری  با  ارتباط  در  همچنین  البرز 
نمایشگاه مطبوعات گفت: این نمایشگاه 
نشان داد که مجله و روزنامه های زیادی 

در کشور مشغول به فعالیت هستند.
وی اضافه کرد: امیدواریم هر نشریه ای و 
در هر حوزه ای توانایی جذب مخاطبان 
رضایتمندی  همواره  و  داشته  را  خود 
مدنظر  مطالب  انتشار  در  را  مخاطبان 

داشته باشد.
این مقام مسئول با تأکید بر اینکه رسانه ها  
باید گام های مثبتی بردارند اظهار داشت: 
در دنیای امروز رسانه ها باید برای آگاهی 
جامعه در حال حرکت باشند و صرفا به 

انتشار برخی اخبار بسنده نکنند.

و  مجازی  فضای  شایعات  برخی 
اذهان  تشویش  موجب  مسئولین 

عمومی می شود
سرپرست مؤسسه اعتباری نور درمنطقه 
برخی  متأسفانه  اینکه  بیان  با  البرز،  
شایعات موجب بی اعتمادی مردم شده 
در  شایعاتی  برخی  کرد:  تصریح  است، 
فضای مجازی به وجود آمد و متأسفانه  
برخی افراد که در کرسی های مدیریتی 
این شایعات دامن زدند که  به  هستند 
سبب شد مردم این شایعات بی اساس 
برخی  داد:  ادامه  وی  کنند.  باور  را 
در  کافی  اطلاعات  مجلس،  نمایندگان 
حوزه شناسایی موسسه های مالی بدون 
اذهان  تشویش  باعث  و  ندارند  مجوز 

عمومی می شوند.
میلانلویی تأکیدکرد: مؤسسه نور با فعالیت 
زیر نظر بانک مرکزی این مهم را ثابت 
مجوز  دارای  مؤسسه ای  که  است  کرده 
بوده و تمامی قوانین و ضوابط تعیین شده 
از سوی بانک مرکزی را رعایت می کند و 
مردم نیز با نادیده گرفتن شایعات باید به 
بهبود عملکرد این مؤسسه اعتباری کمک 

کنند.

تسهیلات ٤0 میلیون تومانی به 300 
زوج البرزی

در  نور  اعتباری  مؤسسه  سرپرست 
برگزاری  از  نیز  پایان  در  البرز،  منطقه 
جشنی خبر داد و گفت: طی ماه های 
آینده جشنی برگزار می شود که به 300 
تسهیلات  میلیون   ۴0 البرز،  در  زوج 
جهیزیه  تأمین  برای  که  قرض الحسنه 
بدون  البرز  در  بار  اولین  برای  است، 

محدودیت ارائه می شود.

سرپرست مؤسسه اعتباری نور در منطقه البرز خبر داد

اختصاص تسهیلات ٤0 میلیون تومانی به 300 زوج البرزی 

از  البرز  استان  های  کتابخانه  مدیرکل 
درراستای  ها  رسانه  فعالیت  ضرورت 

ترویج فرهنگ کتابخوانی خبر داد.

اله  شمس  والمسلمین  الاسلام  حجت 
فلاح،  در حاشیه بازدید از غرفه دنیای 
دنیای  خبرنگار  با  وگو  درگفت  هوادار 
رقابت  عصر  امروزه  کرد:  عنوان  هوادار، 
ها بوده و همه رسانه ها سعی می کنند 
بهترین عملکرد خود را در این نمایشگاه 

به نمایش بگذارند.
وی ادامه داد: در حوزه رقابت، انسان از 
هر ترفندی برای رسیدن به اهداف خود 
تلاش می کند که البته تلاش افراد برای 

رقابت سالم، بسیار ارزشمند است.
البرز  استان  های  کتابخانه  مدیرکل 
همچنین تأکیدکرد: فرهنگ کتابخوانی 
انعکاس و  آن  به  توجه  امری است که 

نتایج خوبی را در جامعه به همراه خواهد 
داشت.

وی ادامـه داد: هـم اکنـون بیـش از 
صدهـزار عضو فعـال در کتابخانه های 
اسـتان حضـور دارنـد کـه ایـن آمـار 
بازهـم کافـی نیسـت و نیـاز دارد کـه 
رسـانه هـا در حـوزه ترویـج فرهنـگ 

کتابخوانـی فعـال شـوند.
حمایت  درخصوص  مسئول  مقام  این 
از رسانه ها نیز اظهار داشت: ما وظیفه 
داریم که از رسانه ها حمایت کنیم تا 
تمامی  در  مثبتی  های  اتفاق  شاهد 
زمینه های فرهنگی، سیاسی، اجتماعی 

و سایر حوزه ها باشیم.

در راستای عقد تفاهم نامه فی بین دانشگاه 
جامع علمی کاربردی استان البرز و سازمان 
البرز تور  صنعت، معدن و تجارت استان 
اساتید  استفاده  جهت  آموزشی  صنعتی 
دانشگاه جامع علمی کاربردی استان البرز 

برگزار شد.
دکتر  حضور  با  که  بازدیدها  این  در 
رئیس  حسینی  سادات  سیدصاحب 
البرز،  کاربردی  علمی  جامع  دانشگاه 
سازمان  همکاران  و  اساتید  معاونین، 
البرز  استان  تجارت  و  معدن  صنعت 
برگزار شد، از شرکت تولیدی و بهداشتی 
»ایمان«، »چای دبش« و »راما پارسیان« 
با هدف شناسایی و رفع مشکلات صنعت 

بازدید به عمل آمد. 
سیدصاحب سادات حسینی در خصوص 
بهبود فرآیند تولید، نظرات و پیشنهادات 
قابل تأملی را اذعان کرد که با استقبال 
محصولات  تولیدی  شرکت  مدیریت 
مخاطبین  و  ایمان   آرایشی  بهداشتی 

مواجه شد.
در بازدید دوم، رحیمی مدیرعامل شرکت 
»چای دبش« در خصوص تکمیل زنجیره 
تأمین شرکت گفت: هیئت مدیره شرکت 
تصمیم به تکمیل زنجیره تأمین دومین 
نوشیدنی پرمصرف جهان گرفت و به تأمین 
و تجهیز کارخانه فرآوری و بسته بندی چای 

اقدام نمود.

رئیس سازمان نظام مهندسی استان البرزاطلاعات کم 
شهروندان از قوانین ساخت و ساز را عاملی مهم در 

مشکلات موجود در این بخش برشمرد.

محمد قنبری در حاشیه بازدید از نمایشگاه مطبوعات 
و غرفه روزنامه دنیای هوادار، ضمن تأکید بر لزوم عدم 
وابستگی شهرداری ها به درآمدهای حاصل از تخلفات 
ساخت و ساز، گفت: تا زمانی که نگاه درآمدی ما در 
اینکه منتظر باشیم  مدیریت شهری تغییر نکند و 
مالکی به دنبال تخلف باشد تا پولی برای پرداخت 
حقوق کارمندان به شهرداری تزریق شود، همچنان 

مشکلات حوزه ساخت و ساز شهری تداوم دارد.
وی ادامه داد: باید نگاه مدیران شهری به امور تغییر 
کند که البته شاید شروع این کار، سختی های بسیاری 
را به همراه داشته باشد اما در نهایت همگان متوجه 

نتیجه این سیاست کاری خواهند شد.

این مقام مسئول در ادامه سخنان خود با تأکید بر 
لزوم ترویج نگاه به درآمدهای پایدار در حوزه شهری 
خاطرنشان کرد: فروش اراضی تنها در کوتاه مدت به 
حل مشکلات مالی کمک می کند و این در شرایطی 
است که مشارکت با بخش خصوصی می تواند در 

ایجاد درآمدهای پایدار کمک شایانی داشته باشد.
 وی با بیان اینکه البرز پتانسیل خوبی در تمامی زمینه 
ها دارد، اظهار داشت: استان البرز با ظرفیت و رتبه 
های خوبی در حوزه های مختلف، روبه رو شده اما 
متأسفانه نگاه ویژه ای به این ظرفیت ها صورت نمی 

گیرد.
قنبری در خصوص نقش رسانه ها در مبحث ساخت 

 و ساز نیز، عنوان کرد: مهم ترین مشکل کشور درحال 
حاضر این است که با کمبود سطح آگاهی مردم روبه رو 
هستیم و این موضوع مربوط به قشر خاصی نبوده و 
همواره عموم مردم و حتی متخصصین نیز شامل این 

موضوع می شوند.
وی با تأکید براین موضوع که رفع این مشکل به دست 
مطبوعات و رسانه ها است، عنوان کرد: مسبب به وجود 
آمدن این مشکلات فرد خاصی نیست و همه ما در 

ایجاد این مشکل سهیم هستیم.
رئیس سازمان نظام مهندسی استان البرز همچنین 
تصریح کرد: تازمانی که نگاه درآمدی شهرداری برطرف 

نشود مشکلات نیز برطرف نخواهد شد.

مدیرکل کتابخانه های استان البرز:

رسانه ها برای ترویج کتابخوانی فعال شوند 
به همت سازمان صنعت، معدن و تجارت استان البرز صورت گرفت؛

تور صنعتی بازدید از شهرک صنعتی اشتهارد

رئیس سازمان نظام مهندسی استان البرز:

شهرداری ها نباید به تخلفات نگاه درآمدی داشته باشند
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در نمایشگاه  مطبوعات

سیدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامیمحمدعلی نجفی، استاندار البرزحسین  انتظامی، معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی سیدمحمدعلی  ابطحی

سید حمید طهایی، استاندار سابق البرزابوالقاسم پالیزگیر، فرماندار ساوجبلاغعزت اله خانمحمدی، فرماندار شمیرانات غلامحسین زمان آبادی، معاون فرهنگی فدراسیون فوتبال

عبدالمحمد زاهدی، استاندار قزوینحمید احدی، فرماندار فردیسامیر محسنی، شهردار منطقه 17 تهران محمد علیخانی، عضو شورای شهر تهران

عباس زارع، عضو شورای شهر کرجعلی خیلدار، مدیرکل ارشاد البرزفتح اله حقیقی، معاون سیاسی استانداری البرز احمد فاتحی و محمد یاراحمدی، پیشکسوتان فوتبال

دست مریزاد به دنیای هوادار

آقایان؛ حالا نوبت شماست

پیشکسوت  مطبوعات

رضا  میرزائیان

بیست و سومین دوره نمایشگاه مطبوعات امسال در شرایطی برگزار 
شد که شاهد و ناظر حضور فعال برخی از نشریات نوپا ازجمله نشریه 

»دنیای هوادار »و پایگاه خبری » رستاخیز خبر« بودیم .
باوجود آنکه این حضور در دقیقه 90 صورت گرفت اما انصافا تیم 
این دو رسانه که جملگی از استان البرز آمده بودند ، سنگ تمام 
گذاشتند و بنظر بنده کسب مقام سومی در بخش رسانه های 

تخصصی برای این دوستان تلاشگر حق مسلم آنها بود.
این مطلب را بدون تعصب می نویسم و معتقدم که رفقای کرجی 
ما در مدت برپایی نمایشگاه مطبوعات واقعا خستگی ناپذیر نشان 
دادند و از همه مهمتر اینکه شاهد نوآوری و بداعت از سوی آنها 
بودیم که همین فاکتور بارز باعث شد تا غرفه دوستان ما سربلند 

ظاهر شود .
اگر از بحث نوآوری بگذریم که اسباب ترغیب بازدیدکنندگان را 
فراهم آورد، حضور پربار مسوولان بلندپایه استان البرز و ابراز رضایت 

از این غرفه در نوع خود قابل تحسین بود.
 حضور فعال مسئولان این خطه و تعامل با دنیای هوادار و رستاخیز 
خبر را باید از جمله موفقیت های اخیر دوستان قلمداد کرد و 
البته امید است که مقامات در راه حمایت تمام قد از خبرنگاران و 
گزارشگران کوشای این رسانه اهتمام کنند زیرا این نشریه نوپا و این 
سایت خبری، قطعا نیاز حیاتی به همراهی مدیران استان البرز دارد.

اینکه در این گردهمایی بزرگ اهالی مطبوعات چنین فضای تعامل 
میان این دوستان و مخاطبان ایجاد شد، نشان از  همت و پشتکار 
دوستان مطبوعاتی ما دارد و ناگفته پیداست که آنها برای آنکه 
بتوانند قطار خود را بر ریل موفقیت قرار دهند نیاز مبرم به آن دارند 
که قول مسوولان استان البرز عملی شود تا دنیای هوادار بتواند بیش 

از پیش در راه بالندگی گام بردارد .
باید این نکته مهم را ملکه ذهن کرد که این دو رسانه اصلا دولتی 
نیستند و ساپورت مالی نمی شوند و توسط  یک روزنامه نگار علاقه 

مند و عاشق به نام مهرداد تیموری وارد گود شده اند.
آنچه که در شرایط فعلی از نان شب هم واجب تر می نماید، حمایت 
از نشریات استانی است که بدون تعصب باید اقرار کرد که دنیای 

هوادار در این اوضاع و احوال به این مهم نیازمند است .
به هرحال ، نمایشگاه امسال با تمامی سایه روشن هایش به ایستگاه 
پایانی رسید اما حضور اکتیو رسانه های  نوپا و از همه مهمتر جدیت 
این دسته از رسانه ها، نشان داد که اگر بیش از پیش کانون توجهات 
باشند، می توانند حرف های جدی تری برای گفتن داشته و نشریات 

فاخری برای استان متبوعه خود باشند.
مخلص کلام اینکه، حالا نوبت آقایانی است که از نزدیک همه 
موارد را دیدند و  مشکلات را لمس کردند. سیکل نخست این بود 
که دوستان علاقه مند آستین همت بالا بزنند و نشان بدهند که 
خمیر مایه کار را دارند که بر این مهم مهر تایید زده شد. اماحالا 
وقت آن فرا رسیده که حمایت از این نشریه بی ادعا عملی شود و 

قول های مسوولان از قوه به فعل در آید .

در  حسینی-  السادات  عفت 
برگزاری  سال  سومین  و  بیست 
روزنامه ای  مطبوعات،  نمایشگاه 
در  را  »سوم«  مقام  ماهه،  »سه« 
گروه تخصصی و اختصاصی کسب 
هواداران  بین  تنها  نه  و  می کند 
که  می یابد  هوادار  دنیایی  خویش 

سرآغاز فصلی نوین را رقم می زند.
حس خوشایندی از تلفظ این اعداد 
یکسان در کنار هم به تیم رسانه ای 
دنیای هوادار دست می دهد، وقتی 
بازه  این عبارت و  بار  برای دومین 
یک  رقابت  و  رشد  تولد،  زمانی 

روزنامه را مرور می کنند.
و  دارد  خود  با  رسالتی  تولدی  هر 
اصالتی  و  عظیم  رسالتی  اصالتی، 
نیز  هوادار«  »دنیای  روزنامه  ناب. 
آرزوهای  و  ها  آرمان  تولد  بدو  در 
زیادی برای خود در حوزه و گستره 
جامعه مطبوعات داشت که اینک 
این رؤیاها به مرز واقعیت نزدیک تر 
شده است و البته چالشی عظیم تر 

پیش رو دارد.
تنوع  و  تکثر  همه  این  میان  در 
این  در  البته  و  روزنامه  و  نشریات 
برای  جامعه  برخوردار  کم  فضای 
از  وسیع تر  بینشی  باید  خوانش، 

داشت  روزمرگی  و  روزانگی  افق 
تا باور کرد هنوز هم ظرفیت برای 
تولد دوباره و چند باره روزنامه وجود 
این خلق و  اگر در  خواهد داشت، 

پویایی به باور سبز جوانه برسیم.
بیست و سومین نمایشگاه مطبوعات 
دنیای  رسانه ای  تیم  برای  امسال، 
با  ولی  بود  تجربه  اولین  هوادار 
از  کوله باری  و  عالی  بازخوردی 
تجربیات تلخ و شیرین همراه بود 
که راه را برای فتح آینده ای پر امید، 
نوید داد و این آغاز راه دشواریست 
که پیشکسوتان مطبوعات سال ها 
پیش طی نموده اند و چه بسا برای 
داده اند:  هشدار  ما  به  آن  پیمودن 
»که عشق آسان نمود اول ولی افتاد 

مشکل ها«
هفته  این  طول  در  روزنامه  این 
از  بسیاری  مسئولین  میزبان 
اسبق  استاندار  ویژه  به  استانداران 
و فعلی البرز، نمایندگان مجلس از 
چندین استان، فرمانداران، اعضای 
بود.  تهران  و  کرج  شهر  شورای 
همچنین اهالی فرهنگ و هنر و صد 
البته ورزشکاران و ورزش دوستان نیز 

میهمان این غرفه بودند.
برنامه های جنبی و جامعی نیز برای 

عموم مردم اختصاص داده شده بود 
از جمله برگزاری چندین مسابقه و 
ارائه محتوای روزنامه با استفاده از 
سیستم رسانه های تعاملی از قبیل 
فرش و دیوارهای تعاملی که اتفاقا 
مورد استقبال مراجعه کنندگان قرار 

گرفت.

که  سالم  رقابتی  در  روزنامه  این 
بیش از یک هزار رسانه کشوری در 
آن شرکت کرده  بودند توانست به 
نمایندگی از استان البرز رتبه سوم 
را در بخش اختصاصی و تخصصی 
کسب کند و اثبات کند که با یک 
از همان  تیمی خوب می توان  کار 

آغاز راه نیز موفق بود.

از کنار غرفه دنیای هوادار و حال 
رد  شویم  که  آن  خوب  هوای  و 
و با نگاهی منتقد و منصف که به 
امسال  نمایشگاه  بنگریم،  غرفه ها 
و  حال  ها  سال  سایر  نسبت  به 
هوای متفاوتی داشت که با حضور 
و  اعتباری  مؤسسات  مالباختگان 
شعارهای اعتراضی کمی متفاوت تر 
هم شد. این اعتراض ها از روز نخست 
سالن های  در  نمایشگاه  برگزاری 
طبقه اول شبستان به صورت جسته 
گریخته آغاز شد، در طول این هفت 
روز  در  و سرانجام  یافت  ادامه  روز 
سالن  به  و  خود  اوج  به  اختتامیه 
به  رسید  اختتامیه  آئین  برگزاری 
نحوی که نه تنها در اجرای برنامه 
شد  سبب  که  کرد  اختلال  ایجاد 
برنامه زودتر از زمان خود بدون اعلام 
نتیجه نهایی سایر غرفه های برتر و 

فعال خاتمه یابد!
چهره ها  حضور  نمایشگاه  این  در 
پررنگ تر از حضور مردم عادی بود 
البته  و  تأمل  قابل  نکته ای  این  و 
هشدار دهنده است. اگر هدف اصلی 
برگزاری نمایشگاه را تعامل و ارتباط 
متقابل مردم و رسانه بدانیم این سؤال 
مطرح می شود که چطور تمرکز اکثر 

غرفه ها روی بازدید چهره ها بود؟ آیا 
مسئولین همچنان غیرقابل دسترس 
برای رسانه ها هستند یا نمایشگاه 
فرصتی است برای پررنگ تر شدن 
چهره ها؟ در میان این همه دید و 
بازدید چهره های شاخص فرهنگی، 
سیاسی، اجتماعی و هنری براستی 
نیمی  که  همان هایی  عادی  مردم 
برای  روزنامه  صفحات  و  ستون  از 
آنان پر می شود کجای این داستان 

هستند؟
سایر  با  هوادار  دنیای  تمایز  وجه 
آغاز  نقطه  از همین  غرفه ها دقیقا 

شد. 
دنیای هوادار این نکته را مورد توجه 
قرار داد و به جای تمرکز صرف بر 
مسئولین، مخاطب عام را نیز در نظر 
گرفت از کودک تا بزرگسال را زیر 
یک چتر جمع نمود و با برگزاری 
برنامه های مختلف سعی کرد نیاز 
رفع  را  ذائقه ها  و  سلیقه ها  همه 
کند و این امر را حتی در برگزاری 

نیز رعایت کرد.  مسابقات مختلف 
خارق العاده  نمایش های  اجرای 
تا  فوتبال  توپ  یک  با  روپایی 
رکورددار  توسط  تیله  و  ساچمه 
حب  مهدی  گینس،  و  جهان 
خیابانی  تئاترهای  اجرای  درویش، 
سؤال  طرح  برگزاری  و  شورایی  و 
و پاسخ از مطالب روزنامه گوشه ای 
از فعالیت هایی بود که با محوریت 
مردم برگزار شد تا دیوار نامرئی اتاق 
تحریریه و مخاطبین را فرو ریزد و 
آنان را برای لحظاتی در حال و هوای 

واقعی رسانه سهیم کند.
نمایشگاه در حالی پایان یافت که 
تنها یک  نه  برای برخی رسانه ها 
از  که حتی  نشد  محسوب  رویداد 
آن آگاه هم نشدند و برای بسیاری 
سکوی  و  عطف  نقطه  رسانه ها  از 
پرتابی به سوی آینده ای روشن بود. 
»آسمان  گفت:  باید  که  اینجاست 
فرصت پرواز بلندی است ولی قصه 

این است چه اندازه کبوتر باشیم!«

مدیر کل فرهنگ وارشاد اسلامی استان 
البرز از وجود معضلات بسیاری در حوزه 
آسیب اجتماعی در استان البرز خبر داد و 
رسانه را به عنوان مهم ترین رکن  فرهنگی 

جامعه معرفی کرد.

علی خیلدار، با بیان اینکه استان البرز به 

بار  از  بخشی  تهران  با  لحاظ همجواری 
پایتخت را به دوش می کشد، افزود: البرز 
محل عبور 15 استان دیگر کشور بوده و 
جزء استان های نخست مهاجر پذیر به 

شمار می آید.
 وی وجود مشکلاتی چون جمعیت بالا، 
مهاجرپذیری و کمبود امکانات زیرساختی 
در این منطقه را از جمله مسائلی برشمرد 
که سبب شده است تا البرز نتواند نیازهای 

خود را به راحتی تأمین کند.
استان  وارشاد اسلامی  فرهنگ  مدیرکل 
به  البرز  بدون شک  اینکه  بیان  با  البرز 
مرکزیت کرج نیز مصون از پدیده های 
غیر اخلاقی و ناهنجاری هایی اجتماعی 

نیست، تأکیدکرد: این استان به واسطه 
مشکلات یاد شده در بخش آسیب های 
اجتماعی با معضلات عدیده ای دست و 

پنجه نرم می کند.
وی تقویت بنیان و حوزه های فرهنگی، 
هنری و اجتماعی جامعه را از جمله اصلی 
ترین راه برون رفت از آسیب و هنجارهای 
اجتماعی عنوان کرد و افزود: مهم ترین 
رکن جامعه مقوله فرهنگ رسانه و هنر 
است چرا که این بخش تاثیر بسزایی در 

امر اطلاع رسانی و رفاه اجتماعی دارد.
آسیب  با  مقابله  اینکه  بیان  با  خیلدار 
های اجتماعی با تقویت زیر ساخت های 
فرهنگی میسر می شود، تصریح کرد: در 

این حوزه باید خانه های تئاتر، موسیقی و 
کتاب را در حوزه سخت افزار و نرم افزار را 

گسترش دهیم.
و  نشاط  عدم  اینکه  به  اشاره  با  وی 
های  آسیب  گسترش  بستر  افسردگی 
اجتماعی را در جامعه افزایش خواهد داد، 
اظهار کرد: استان البرز به واسطه وجود 
اقوام مختلف و مهاجرت از ظرفیت خوبی 
در بخش فرهنگ و هنر برخوردار است از 
طرفی باید به این نکته نیز تاکید کرد که 
حل معضلات و آسیب های اجتماعی راه 

قهری را نمی پذیرد.
استان  وارشاداسلامی  فرهنگ  مدیرکل 
البرز، با بیان اینکه البرز مردمانی متدین، 

دین مدار و مذهبی را در خود جای داده 
که بیش از پنج هزار شهید را به انقلاب 
این  گفت:  اند،  کرده  تقدیم  اسلامی 
استان همانند دیگر نقاط کشور مصون 
از ناهنجاری هایی اجتماعی نیست؛ اظهار 
نظر در خصوص عفاف و حجاب باید بر 

اساس نظر فقها صورت گیرد.
وی افزود: انسان موجود پیچیده و حساسی 
است که با توصل با شیوه های قهری نمی 
توان با آن ها برخورد کرد لذا باید در مسیر 
تقویت حوزه های فرهنگی و معرفی مولفه 
های دینی قدم برداشت. درغیاب سرمایه 
موجود  سرمایه های  سایر  اجتماعی، 

اثربخشی خود را ازدست می دهند

مدیرکل فرهنگ وارشاد اسلامی استان البرز:

رسانه، مهم ترین رکن فرهنگ جامعه است

یادداشت  میهمان

روزنامه فروش پیشکسوت ایران گفت: 
امروز دیگر دکه های سیگارفروشی به 

دکه مطبوعاتی تبدیل نخواهند شد.
در  ایران  فروش  روزنامه  قدیمی ترین 
هوادار«،  »دنیای  خبرنگار  با  گفت وگو 
و هوای مطبوعات در گذشته  از حال 
و علت اصلی اوضاع آشفته ایران سخن 
گفت که مشروح این مصاحبه در زیر 

است: آمده 

 رنجبر: دورانی در تاریخ ایران وجود 
داشت که روزنامه فروشان روزنامه را به 
می بردند  ادارات  و  حجره ها  مغازه ها، 
توزیع  را  آن  بود  هم  زور  به  اگر  و 

می کردند. 
هزار  سیگار 30  یک  وقتی  اکنون   
تومان شده و برای دکه دار سود زیادی 
دارد، دیگر دکه سیگار فروشی به دکه 

نخواهد شد. تبدیل  مطبوعاتی 
ساماندهی  سازمان  که  زمانی  از   
مشاغل در شهرداری تشکیل شد، قرار 
بر جمع آوری روزنامه فروش ها بود که 
برخی روزنامه فروش ها به آن مراجعه 

نکردند.  
 در گذشته 350 میز روزنامه و 700 
کیوسک هم اطراف آنها بود و در همان 
زمان هم مبارزه با سیگار و مواد مخدر به 

اوج خود رسیده بود. 
 اما نکته دیگر این بود که در زمان 
غیرحرفه ای  افراد  به  را  دکه ها  انقلاب، 

داده بودند و متأسفانه آنها این دکه ها را 
به دکه های سیگار فروشی تبدیل کردند.
و  کیوسک  در  روزنامه ها  اکنون 
دکه ها  چوب آن روزها را می خورند 
و در دکه ها برای مدتی طولانی خاک 

می خورند.
هم  مطبوعات  خانه  مدیرعامل  به   
گفتم اگر به من فرصتي بدهند قطعا 
عمل  مطبوعات  وضعیت  بهبود  برای 
کار  به  را  جوان  تعدادی  و  می کنم 
اشتغال زایی  نوعی  البته  که  می گیریم 

می شود. محسوب  هم 
خانه ها  جلوی  به  را  روزنامه ها  اگر   
ببریم قطعا شاهد نتایج خوبی خواهیم 

بود.

در حضور بیش از هزار رسانه از سراسر کشور

درخشش »دنیای هوادار« 
در نمایشگاه مطبوعات

حال و هوای 
متفاوت  

نمایشگاه 
با اعتراض 

مالباختگان 
مؤسسات 

اعتباری

یادداشت  

قدیمی ترین روزنامه فروش ایران: 

کیوسک های مطبوعاتی به دکه 
سیگارفروشی تبدیل شده است

در بیست و سومین نمایشگاه مطبوعات کشور

رضا عباس زاده به همراهان استاندار البرز:

داخل غرفه دنیای هوادار نشوید!

نیش دنیای هوادار

دنیای هوادار 
سوم شد

آخرین خبر:
***

چند سطر به یادگار
در گذر از هزار توی دالان تاریخ، ثبت و ضبط خاطرات شیرین ترین بخش این مسیر است. 
ردپایی از خاطره ای برجا می ماند که آیندگان را به حضور و وجود ما آگاه می سازد. به 
همین اعتبار در بیست و سومین نمایشگاه مطبوعات دفتر یادبودی طراحی و تنظیم شد 
تا میهمانان نقشی از خویش به یادگار بگذارند و با هنرآفرینی و دلگرمی خود ما را دراین 
مسیر دشوار یاری دهند. گرچه محبت دوستان نسبت به دنیای هوادار فراوان بود ولی ما 

فقط چند مورد را با مخاطبین خویش به اشتراک می گذاریم:

به نام خداوند مهر و دانایی با امید روزهای شکوفاتر
سید عباس صالحی

با آرزوی توفیق برای هواداران خوبم در روزنامه »دنیای هوادار«
حسین انتظامی

توفیقی شد امروز در معیت معاونین محترم بازپرسی از غرفه دنیای هوادار در نمایشگاه 
مطبوعات بازدید داشته باشم. اقدام خوبی بود در استانهایی که بنده کار کرده ام نظیر این کار را 
ندیده ام. آروزی توفیق برای دوستان و برادران عزیزم دارم. ان شاءالله بتوانیم ما نیز در پیشبرد 

اهداف دنیای هوادار کمک نماییم. آرزوی پایندگی برای این روزنامه را دارم.
با تشکر رضایی مدیر کل راه و شهرسازی استان البرز

توفیقی دست یافت از روزنامه دنیای هوادار در نمایشگاه مطبوعات دیداری داشته باشم. 
ابتکار خوب این نشریه نگاه منطقه ای آن است که سه استان البرز، قزوین و مازندران را 
در یک حوزه جغرافیایی در بر می گیرند و تحت پوشش قرار می دهند و می توانند به 
برنامه ریزان کشور در جهت استفاده از ظرفیتهای مناطق برای توسعه کشور کمک کنند. 

توفیق عزیزان را از خداوند بزرگ خواستارم.
زاهدی استاندار قزوین 

نشریه دنیای هوادار با تیم حرفه ای آن را از زمان تأسیس می شناسم و با پشتکاری که از 
دوستان خوب به خصوص آقایان توحید وانشانی و مهرداد تیموری سراغ دارم امیدوارم 

که روزهای خوبی را پیش رو داشته باشند. با امید موفقیت روزافزون
محمد علیخانی عضو شورای پنجم شهر تهران، ری و تجریش

خوش حالم نشریه ای با حال و هوای تازه در حوزه ورزش و موضوعات فرهنگی اقتصادی 
و سیاسی در استان سرافراز البرز به همت بلند دوستان مطبوعاتی راه اندازی و افتتاح شد. 
امیدوارم همیشه در جهت اگاهی بخشی و رسالت عظیم که روشنگری و اطلاع رسانی 

صادقانه به جامعه و مردم بزرگوار و علاقه مند است موفق و سربلند باشید
سید حمید طهایی 

امید است مطبوعات به خصوص دنیای هوادار روزی به رکن چهارم دموکراسی تبدیل 
شود که هرگونه سوء مدیریت و سوء استفاده از بین خواهد رفت.

حمید احدی فرماندار فردیس

ضمن تقدیر و تشکر از خدمات و زحمات دست اندرکاران روزنامه دنیای هوادار و تبریک به 
شما عزیزان که علیرغم کوتاهی زمان حضور در این عرصه، جایگاه و مقام بسیار خوبی را 
کسب کرده اید و با آرزوی توفیق بیشتر. قطعا روزنامه ای که با پشتوانه افکار عمومی وارد 
عرصه شده است بی هیچ وابستگی مالی و سیاسی می تواند چشمان بینای مردم باشد و 

نقش نظارتی خود را به خوبی ایفا نماید.
محمد نبیونی رئیس شورای شهر کرج

هو الکاتب. با افتخار از غرفه روزنامه وزین دنیای هوادار بازدید نمودیم خوشبختانه تیم 
حرفه ای و ژورنالیست خوب از استان البرز سبز مشغول اداره این جریده هستند. آرزوی 

توفیق و سربلندی از خداوند متعال خواهانم.
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